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UVODNIK

Sijo se naša mesta, prav lepo se je 
sprehoditi takole, navečer po njih in uživati v 
pisanih lučeh. Vendarle pa praznično 
razpoloženje pokvari oster vonj, ki smo ga v 
zadnjih petnajstih letih že kar pozabili. Le še 
enkrat v letu smo ga do sedaj zavonjali, 
takrat namreč, ko smo dobri stari hrastov 
sodček zažveplali, da bi zdržal do polnitve... 
Tako je, po žveplu smrdi po naših mestih! 
Marsikdo je iz udobnega, sedaj čedalje 
dražjega kurilca, prešel na trda goriva. Pa kaj 
bi tisto malo kurišč, ta velika so hujša.
Pa so se Trbovci spet znašli in jo zagodli 
večnim tekmecem čez hrib in jim podkurili kar 
tam doli, stran od Trboul, v začetku zavite 
doline. Do tja gori sploh ne pride, si misli 
nekdanji prvi mož trboveljske doline in veli 
kolm nabaviti ter z njim kuriti, vedoč, da dim 
tako čez Zeleno travo nese (ki je čedalje manj 
zelena) in proti Zahodu. Vendar je le tudi 
svoje rojake malo presenetil, kot je zadnjič 
Mefisto ugotovil, saj bi sicer lahko še kar 
nekaj časa črno zlato kopali...
Ja, vsaka lumparija ima dva konca...
Država, kaj pa Kjoto?

Mojmir Maček

Čez štirinajst dni ito 
čez tri tedne še zadnjič 

letos izidemo!

Kje je kaj:

C^4^) Kdo bo sogovornik delavcem v Mehaniki?

Občinske seje in otroški parlament 

<6/7^ Kšelti 

CL10^) Aktualna tema

Janez Knez pravi, da so vse slike njegovi otr 

23^) Rudarstvo v litijski občini 

(£24^) Zdravstvena tema iz laškega 

50 let košarke v Zagorju

I Naslovnica:
'A

Slika Janeza KNEZA
PAR

ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o.. Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi, tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494, komerciala: 040/267-411.
V.D.: Peter Ravnikar. Glavni in odgovorni urednik: Mojmir Maček. Uredniški odbor: Mia Južina, Peter Motnikar (Šport in Kronično),
Fanči Moljk (Miš maš), Marta Hrušovar, Jože Ovnik. Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12. url.

Računalniški prelom: Multima d.o.o., Kisovec. Prodaja in trženje: tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494,040/267-411. Tisk: Tiskarna 
Gracer, Celje. Tiskano dan pred izidom, v nakladi 1100 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. Tel.: 03/56-64-166, 56-64-250, fax: 03/56-64-494. Zasavc je štirinajstdnevnik, 
izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 6.318,00 SIT, II. polletje 3.402,00 SIT, IV. tromesečje 1.701,00 SIT, naročnina za tujino 119 DEM ali druga 
valuta v protivrednosti. V ceno je vračunan 8% DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju.

Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.
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OSTALI SO BREZ DELA, BREZ PONOSA NE
Presežnim delavcem (64 jih je) Mehanike je zavrelo. Ker vodstvo njihovega nekdaiyega podjetja do njih ne izpolnjuje zakonskih obveznosti iz naslova 

prisilne poravnave, tudi ne zakona o presežnih delavcih, so se v ponedeljek (26.11.) zbrali na protestnem shodu. Razočarani, ker jim direktor Janez Ferdih 
ni dovolil protestirati proti takšnemu ravnanju na dvorišču Mehanike, ali jim prisluhniti, so protestni shod organizirali kar na otroškem igrišču, le nekaj 
metrov stran od poslopja Mehanike. In od tam, tudi preko medijev, na vodstvo naslovili nekaj vprašanj oziroma jim očitali določene nepravilnosti. Kot je bilo 
opaziti, je v času protesta poslopje Mehanike samevalo (le občasno je bilo opaziti kakšen obraz izza zastrtih oken). Slišati je bilo, da naj bi bilo s strani 
vodstva zaposlenim sporočeno, da naj se ne udeležijo protestnega shoda. Očitno so opozorilo nekdanji sodelavci presežnih delavcev vzeli resno in se protesta 
niso udeležili.

Sicer pa so organizatorji na 
protestni shod povabili presežne 
delavce, upokojence, male 
delničarje ter medije. Svojemu 
nekdanjemu vodstvu- mandat je 
dobilo 1998- so očitali, da so v 
letnih zaključnih računih načrtno 
prikazovali izgubo (drugačno

za Mehaniko ne predstavlja 
nobenih poslovnih povezav in 
drugih ugodnosti. Menijo, da je 
nakup služil upravi za 
zadovoljevanje političnih ciljev 
(Ferdih naj bi bil član LDS). 
Protestniki so vodstvu očitali tudi, 
da je pri vzpostavitvi ETI linije

Presežni delavci med protestom. Pričakovali so solidarnostno 
podporo tistih, ki so delo obdržali?

vrednotenje zalog), kar je vplivalo 
na znižanje vrednosti delnice. 
Notranji delničarji so torej od 
prodaje svojih delnic iztržili 
mnogo manj. Nadalje je po 
njihovem vodstvo preko sveta 
delavcev in sindikata stopnjevalo 
napeto vzdušje (premeščanje 
delavcev brez predhodne 
sistematizacije, zniževanje plač 
tudi za 30%,). Kljub prikazani 
veliki izgubi, pa je vodstvo, še 
navajajo presežni delavci, vseeno 
kupilo dva avtomobila za svoje 
potrebe, za reprezentanco so 
porabili več kot 4 milijone tolarjev, 
sponzorirali so KK Zagorje, več 
kot 22 milijonov so porabili za 
svetovalne storitve, za pravne 
storitve poldrugi milijon, kupili so 
lastniške delnice lokalne TV Cen
ter za 8,6 milijonov tolarjev, ki pa

zaposlilo 20 novih delavcev 
navkljub vzporedno ugotavljanju 
viškov v družbi. Poleg tega pa seje 
na tej liniji ugotavljala izguba.

»Le za nas, presežne delavce, 
vodstvo Mehanike ne najde 
denarja oziroma nam še vedno ni 
izplačalo okoli 50 milijonov iz 
naslova odpravnin, okoli 7 
milijonov iz naslova regresa in 
nekaj manj iz naslova neizplačanih 
plač v prisilni poravnavi,« so 
žalostno ugotavljali protestniki in 
še dodali: »Postopek, prisilne 
poravnave, ki je bil speljan, daje 
slabe možnosti tudi delavcem, ki 
so še obdržali delo.«

Nadalje so se tudi spraševali, kdo 
stoji za ljubljansko družbo ELGRO, 
ki je konec lanskega leta postala 
tričetrtinska lastnica Mehanike. 
»Sprašujemo, ali se prek Elgroja

pere v Mehaniki denar?« inšpekcijski pregled celotnega
Na koncu so pozvali Davčno poslovanja Mehanike za zadnja tri 

upravo Slovenije na ponovni leta.

Vodstvu Mehanike so marsikaj očitali. Bodo dobili kdaj 
odgovore?

Nekatere udeležence protestnega shoda smo povabili pred mikrofon. 
Povedali so:

Sonja Koncilja, presežna delavka: »Namen protesta je, da javnost 
opozorimo, kaj nam dolguje naš nekdanji delodajalec, kakšen 
(mačehovski) odnos ima do dokumentacije iz naslova presežnih 
delavcev ter da opozorimo še na druge nepravilnosti, ki smo jih 
ugotovili in se vežejo na različna posojila. Sicer pa je svoj odnos do 
svojih nekdanjih delavcev nazorno pokazalo samo vodstvo 
Mehanike, ki nam ni dovolilo dostopa na tovarniško dvorišče. «

Anton Ravnikar, presežni delavec: »Upam, da bo protest uspel in 
da bomo dobili tisto, kar nam po zakonu pripada. Sramotno je, da 
nam vodstvo Mehanike ni dovolilo protestirati na tovarniškem 
dvorišču, kot je sramotno, da smo sploh prisiljeni protestirati. Tega 
si po tolikih letih dela v Mehaniki nismo zaslužili. Sam sem delal 28 
let. Vsa ta leta smo se delavci vedno odrekali, nazadnje pa nismo 
bili niti toliko vredni, da bi bilo do nas vodstvo, če smo že morali 
izgubiti delo, pošteno.«

Ljubo Cvar, vodja ZSSS v Zasavsju:»V ZSSS bi bili zadovoljni, če 
bi ta oblika protesta pripeljala do čimprejšnje razjasnitve položaja 
presežnih delavcev Mehanike oziroma do uresničitve njihovih 
zakonitih pravic (razlik premalo izplačanih plač iz časa trajanja 
prisilne poravnave, izplačilo odpravnin presežnim delavcem, za kar 
vlagamo tožbo). Razumem presežne delavce, da so razočarani in 
jezni, ker še vedno niso prejeli nadomestila za čas brezposelnosti. 
Pa čeprav so brez dela že od konca septembra. Zaradi neažurnega 
vodstva Mehanike, pa tudi zavoda za brezposelne, so se postopki za 
ureditev nadomestila zavlekli. Po podatkih, ki jih imam, bodo prvo 
nadomestilo delavci prejeli šele decembra.«

Besedilo in sliki Igor Goste
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NOVEMBRSKA SEJA 
HRASTNIŠKEGA 

OBČINSKEGA SVETA
Dnevni red 17. seje hrastniškega 

občinskega sveta, ki je potekala v 
sejni sobi občine 8. novembra, je 
vseboval enajst točk. Med temi je 
bila obravnava in sprejem 
rebalansa občine Hrastnik za leto 
2001 z odlokom o spremembi 
odloka o izvrševanju proračuna za 
leto 2002.

Svetniki hrastniškega občinskega 
sveta pa so zastavili tudi precej 
vprašanj. Ponovili so vprašanje iz 
prejšnje seje v zvezi z 
onesnaževanjem parkovnih 
površin. Gre za pasje iztrebke in 
vožnjo z motorji po šolskem 
dvorišču, kar ogroža otroke. 
Predlagali so komunalno redarstvo 
na nekaterih področjih Hrastnika. 
Opozorili so tudi na obratovanje 
gostinskih lokalov v nočnih urah, 
zaradi česar se prebivalci 
pritožujejo. Svetnike je zanimalo 
tudi delovanje lokalne TV Elstik in 
predlagali, da se na eni prihodnih 
sej obravnava poročilo o delu. Prav 
tako bodo na eni prihodnih sej 
razpravljali o zdravstvu v 
hrastniški občini. Ali pa namenili

tej problematiki, kar izredno sejo. 
Pozornost so namenili tudi 
urejanju ceste od križišča do TKI 
oziroma do Steklarne. Nujno jo bo 
treba preplastiti, saj je zaradi 
nekvalitetne asfaltne prevleke na 
tem cestnem odseku zadnje čase 
veliko prometnih nesreč.

Fanči Molk

NOVEMBRA DVE SEJI 
OBČINSKEGA SVETA 

ZAGORJE
Novembra so imeli zagorski 

svetniki kar dve seji. Na 20. seji 
med zanimivejšimi vprašanji 
navajamo vprašanje Janke Pavšek 
Bantan (LDS), ki jo je zanimalo, 
kje bo stal vrtec na Izlakah. Tatjana 
Podbregarje povedala, da v občini 
poteka priprava na naložbe v vseh 
šolah za ureditev pogojev za 
devetletko. Na Izlakah vidijo dve 
možnosti za prostor novega vrtca: 
Prebilov in Bleitveisov travnik. 
Župan Matjaž Švagan je svetnike 
informiral o aktualnem dogajanju 
v občini. Povedal je, da je 
dokončan nov most pri Svei, 
vodovod Tirna, v občini se asfaltira 
12 km cest, pričelo se je s 
plinifikacijo, posodobitvijo 
vodovodnega sistema in gradnjo

kabelske TV v Kisovcu, podaljšalo 
se je zapiranje rudnika do 2003, v 
kratkem se bo v Kisovcu začela 
graditi pošta, kjer bo svoje prostore 
dobila tudi KS in knjižnica, izvedli 
pa bodo tudi javni razpis za 
gradnjo VDC Zagorje. Na tej seji 
so svetniki sprejeli tudi 
»ozemeljski« predlog, da se del 
naselja Tima izloči iz občine in se 
priključi občini Litija, ker nanjo 
gravitira. Temu je nasprotoval 
Andrej Dolšina (N.Si). Na 
naslednji, 21.seji je bila 
najzanimivejša točka dnevnega 
reda sprejem rebalansa proračuna 
2001. Svetniki sprejemu rebalansa 
proračuna niso nasprotovali, je pa 
Ivo Klančišar (LDS) predlagal, da 
je potrebno v naslednjih 
proračunih nekatere proračunske 
postavke prikazati bolj 
transparentno. Predvsem pri 
postavki »občinske prireditve« in 
ugotoviti za koliko so se ta sredstva 
v zadnjih treh letih dejansko 
povečala ter, koliko sredstev je bilo 
za to porabljenih v centru občine 
in koliko v ostalih naseljih. Dragi 
Jazbec (SDS) pa je zanimalo, zakaj 
so v proračunski postavki 
»obveščanje« črtana sredstva za 
Zasavca, medtem, ko jih bodo (in

so jih delno že) ostali zasavski 
mediji dobili. Župan je odgovoril, 
da zato, ker ni bil dosežen dogovor 
z drugima dvema občinama o 
skupnem sofinanciranju. Hkrati pa 
je zagotovil, da bo Zasavc preko 
oglaševanje vseeno deležen 
dodatnega proračunskega denarja.

Igor Goste

ŠTIPENDIJE
V torek 27. novembra, bo 

komisija odločala o podelitvi 
štipendij za šolsko leto 2001/2002. 
Na razpis je prispelo 50 vlog. 
Letos so v Zagorju razpisali 20 
štipendij za redni in 5 za izredni 
študij na višjih in visokih šolah ter 
fakultetah.

DVIGALO V
ZDRAVSTVENEM DOMU

V Zdravstvenem domu Zagorje 
so pričeli z urejanjem dvigala. 
Vrednost naložbe znaša 16 
milijonov tolarjev (financira 
občinski proračun in ZD), dela pa 
izvajajo delavci GD Hrastnik, ki 
naj bi dela končali do 5. Januarja 
2002. Dvigalo bo precej olajšalo 
dostop do zdravstvenih uslug 
bolnikom, pa tudi delo delavcem v 
domu.

" PROSTI ČAS", tema letošnjega otroškega 
parlamenta

V preteklem tednu je bil v 
organizaciji Društva prijateljev 
mladine in učencev iz vseh litijskih 
osnovnih šol (Gradec, Litija, 
Šmartno in Gabrovka) izveden že 
tretji občinski otroški parlament, 
letošnja tema je bila »MOJ PROSTI

ČAS«. Tema je na videz preprosta, 
je pa lahko tudi veliko breme. 
Nekateri pa ga sploh ne znajo 
izkoristiti.

Po razpravi, v kateri so 
sodelovali vsi prisotni učenci in 
učenke so bile sprejete pobude, ki

bodo posredovane občini Litija in 
seveda tudi občinskemu svetu : V 
občini je potrebno določiti 
prostore za preživljanje prostega 
časa otrok in mladine; organizirati 
aktivnosti v obstoječih prostorih 
(šole, telovadnice, dvorane, 
društveni prostori itd.) ter 
zagotoviti brezplačno uporabo le- 
teh; ponovno pričeti s pobudo za

gradnjo bazena v Litiji, poskrbeti 
za igrišča v občini, jih urediti, 
opremiti z igrali in športnimi 
napravami; dati dekletom in 
ženskam več možnosti za športne 
aktivnosti; ustanoviti Društvo 
tabornikov v Šmartnem; razstaviti 
plakate na temo »prosti čas« v avli 
občine in naučimo se biti srečni.

Marjan Šušteršič



Tkanina ponovno v 
Zagorju

V Zasavju je sleherna pridobitev pomembna. 
Ljudje imamo ob vsakem novem dogodku 
občutek, da vendarle še nismo povsem 
pozabljeni in odpisani. Pozornost Zasavčanov 
je bila tokrat namenjena otvoritvi nove 
poslovalnice podjetja Tkanine iz Celja. To je 
podjetje z imenom in tradicijo. Direktor Tkanine 
Karel Brajlih, kije bil prisoten na otvoritvi nove 
poslovalnice, ni bil samo moj sogovornik. 
Popolnoma spontano in nič režirano je stekel 
pogovor, ki je skorajda kronološko povezal 
zgodovino uspešnega podjetja z življenjem neke 
generacije, kije doživljala svoje vzpone in padce 
tako, kot tudi podjetje o katerem je tekla beseda. 
Tako generacija, kot tudi podjetje sta preživela 
vihravih 50 let.

Ko sem si ogledoval ponudbo na policah v vaši 
trgovini sem dobil občutek, da je večina izdelkov 

iz uvoza?
Mi imamo svojo 

znamko Trend, ki se 
najpogosteje 
pojavlja na naših 
policah. S to znamko 
želimo kupcu 
ponuditi kvaliteto 
materialov, dohajati 
svetovno modo in 
biti cenovno blizu 
kupcu oziroma biti 

konkurenčni. Znamka Trend je pravzaprav 
eksluziva, ki jo Tkanina ponuja svojim kupcem. 
Seveda se tudi v drugih prodajalnah pojavlja 
znamka Trend, vendar je razlika v kvaliteti blaga. 
Mi reklamacij na račun kvalitete ne beležimo. 
Blago je kvalitetno, barve so inatren, kar 
pomenim da so obstojne pri pranju in 
vzdrževanju ter neobčutljive na krčenje. Naš cilj 
je torej kvaliteta ali povedano drugače, bistvo 
naše ponudbe je v zadovoljstvu našega kupca.

Glede na trenutno stanje pri nas in na 
gospodarska gibanja zadnjih desetih let bi dejal, 
da ljudje v večini svoj družinski proračun 
namenjajo predvsem nanjnujnejšim nakupom, se 
pravi prehrani in mesečnim plačilom računov. 
Občutek imam, da za ostale stvari, tudi za 
oblačila, ostaja vse manj denarja. Kako je s 
prodajo v vaših trgovinah?

Dejal bi, da sta prisotna dva različna 
dejavnika prikazovanja uspešnosti prodaje. 
Nekatera podjetja ne upoštevajo kako so izvršila 
določene integracije, koliko firm so prevzela in 
tako prikazujejo porast prodaje. Za mene je 
realen podatek, koliko je porastla prodaja na 
nivoju države Slovenije. S tega zornega kota ni 
opaziti bistvenega porasta prodaje. Potrebno je 
upoštevati tudi dejstvo, da se vse slovenske 
proizvodne tovarne, kot Mura, Elkroj in ostale, 
kar po vrsti ukvarjajo z velikimi težavami 
oziroma z restrikcijo. Tudi v Nemčiji je indeks 
prodaje pod sto, kar pomeni, da se lahko v

kratkem težave pri slovenskih proizvajalcih še 
poglobijo. Za slovensko proizvodnjo in prodajo 
je neugodno tudi dejstvo, da se globalno iščejo 
relacije po nižje plačani delovni sili. Tudi 
slovenske tovarne dajejo svoje proizvode v 
izdelavo drugam. To je v Srbijo, Češko ali 
Slovaško in drugam. Zaradi težnje po 
konkurenčnosti pa oškodujejo slovenskega 
delavca, neposrednega proizvajalca.

V Sloveniji se zadnje čase veliko govori o 
gospodarski recesiji, ki naj bi bila vse bolj prisotna 
v svetovenm gospodarstvu. Zlasti slovenska vlada 
temu vprašanju namenja zadnje čase veliko 
svojega časa. Postavil bi vam rad morda malo 
čudno vprašanje, ki v bistvu morda sploh ni tako 
čudno. Osebno imam namreč občutek, da se 
slovensko gospodarstvo že lep čas ali kar celih 
dest let samostojnosti naše države nahaja in 
prebija skozi obdobje recesije. Zanima me torej 
zakaj toliko govora o recesiji, če ta tu že je?

Ja, potrebno je upoštevati posamezna 
področja gospodarstva. Ali gre tu za težke 
kovine, za prehrano ali za tekstil. Tekstil je 
dejansko že celo desetletje v določeni recesiji, 
predvsem v proizvodni sferi.

Kje vse je prisotno ime vašega podjetja?
Pokrivamo celoten slovenski trg. Od Jesenic 

do Lendave do Črne na Koroškem in na spodnji 
strani do Brežic. Želimo še naprej ostati na 
slovenskem trgu korekten partner. Naša 
dejavnost je usmerjena predvsem grosistični 
dejavnosti in sicer 90%, kar pomeni, da 
pokrivamo in imamo pogodbe z vsemi 
pomembnimi slovenskimi trgovci in seveda 
tudi z novo nastalimi slovenskimi trgovci, ki 
so se poajvili na slovenskem trgu. Moram 
povedati, da so slednji postali kar zanimivi, ker 
se v velikih firmah zadeve globalno usmerjajo, 
pri manjših trgovcih pa je pozitivna predvsem 
njihova sposobnost prilagajanju dnevnim 
potrebam trga.

Vaše podjetje ima petdesetletno tradicijo. To 
je doba neke generacije. Tkanina pravzaprav vseh 
teh petdeset let spremlja življenje neke generacije. 
Spremlja potrebe, želje in možnosti ljudi, ki so 
sc rodili takrat, ko ste vi kot podjetje prišli na 
prizorišče slovenskega trga. Bi lahko na kratko 
opisali zgodovino in tradicijo vašega podjetja?

Tkanina Celje je nastala z združitvijo 
okrajnega in mestnega magazina v Celju. To sta 
bila dva distribucijska centra, ki sta na podlagi 
takrat veljavnih predpisov razdeljevala artikle, 
ki so bili v domeni tekstila in galanterije. Leta 
1952 seje naše podjetje imenovalo Tkanina in 
galanterija. Kasneje smo iz naziva preprosto 
črtali besedo galanterija predvsem zaradi 
reklamnih namenov. Napis je bil predolg 
galanterija pa tudi ni bila več tržno zanimiva. V 
nadaljevanju smo imeli zelo eksploziven razvoj. 
Leta 1969 smo zgradili prvih 3200 m., leta 
1974 smo dogradili naslednjih 2000 m,, leta 
1979 nadaljnjih 1200 m, leta 1982 še dodatnih 
3600 m, leta 1989 še naslednjih 2600 m. 
Takšen razvoj je bil takrat mogoč, ker smo imeli 
pred seboj celoten jugoslovanski trg, ki ga je

Tkanina zelo uspešno pokrivala. V tistih letih 
smo veljali po rezultatih in po osebnih dohotkih 
na delavca za eno najuspešnejših podjetij 
takratne države. Z razpadom Jugoslavije smo 
izgubili skoraj 50% blagovnega pretoka na 
Hrvaško. Smo namreč na začetku pokrivali trg 
celotne Jugoslavije, kasneje pa smo se zaradi 
neplačevanja usmerili samo na Hrvaško in sicer 
od Osijeka do Belega Manastirja, Podravina, 
Duga Resa... Ta trg je bil zelo zanimiv, ko pa je 
prišlo do razpada Jugoslavije smo kompleten 
hrvaški trg izgubili.

Če zajamem zgodovino podjetja skupaj z 
neko generacijo naj povem, da je podjetje 
nastalo v času, ko smo še vse račune izsatvljali 
izpisane ročno, ko se je vse ročno oziroma s 
pomočjo ročnih strojčkov za računanje 
računalo in se tudi po tej plati tehnološko 
posodabljali in opremljali vse do današnje dobe

računalnikov.
Po desetih letih razpada nekdanje skupne države 

se zadnje čase zadeve politično urejujejo, tudi na 
področju gospodarstva je čutiti napredek. Prihaja 
do novih gospodarskih povezav oziroma 
sodelovanj. Se tudi vaše podjetje ponovno vključuje 
v tržne tokove na področju nekdanje skupne 
države?

Mi južni trg Hrvaške oziroma celotni trg 
Hrvaške zelo dobro poznamo. Dandanes je 
problem, ko se srečujemo z vprašanjem komu 
lahko blago prodamo. Pri dostavi blaga ni težav. 
Težava je, kako priti do denarja za dostavljeno 
blago. Nabavni trg je urejen, prodajni pa ne. Ni 
nobenih garancij za plačila. To je glavni prob
lem. Srbija ima še vedno 20% carinskih dajatev, 
drugo vprašanje pa je za proizvajalce, kjer 
nastopajo vsi z ozkim krogom svoje ponudbe.

Pred približno letom dni ste odprli poslovalnico 
v Trbovljah, danes v Zagorju. Ste s prodajo v 
Trbovljah zadovoljni oziroma kaj pričakujete od 
prodaje v Zagorju?

Veste nekoč smo rezali velike kose kruha. Če 
so bili kosi majhni, nismo bili zadovoljni. Tržna 
situacija v kateri se trenutno nahajamo zahteva 
drugačno pojmovanje uspešnosti. Danes je 
potrebno drobtinice sestavljati v kos kruha. 
Glede na stanje na slovenskem trgu smo lahko 
zadovoljni, da še vedno pozitivno poslujemo, 
da so ljudje zaposleni, da ljudem damo plače 
pravočasno in da tudi državi odvajamo vse tiste 
dajatve, ki jih je pač potrebno odvajati.

MAŠ.
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Oficirski križec direktorju Etija
V sredo 28.12. je v Medijskih

Toplicah, na Izlakah veleposlanik 
Poljske, generalnemu direktorju 
ETI-ja, Jožetu Smrkolju izročil 
oficirski križec reda za zasluge 
Republike Poljske. In sicer z 
odredbo 26. Oktobra letos ga je 
odlikoval poljski predsednik 
Aleksander Kwasniewski. Podelitvi 
pa so prisostvovali slovenski in še 
posebej zasavski gospodarstveniki. 
Poljski veleposlanik Szymanski je 
dejal, da Poljsko in Slovenijo 
družijo pogosti skupni nastopi na 
mednarod-nem tržišču, predvsem 
pa enaki cilji za prihodnost. Po

Smrkoljevih besedah pa je prav 
poljski trg ta hip eden najbolj 
dinamičnih in razvijajočih se trgov. 
Celotno prireditev pa je spremljal

kulturni program, ki so ga izvajali 
mladi zasavski glasbeniki in 
glasbenice.

Besedilo in sliko: Matej Burkeljc

Kakovost v Zasavju
V Zagorju je v petek, 30.11. ki je govoril o ljudeh in 

potekal jubilejni peti regionalni organizacijski kulturi, Jože Smrkolj 
posvet Kakovost v Zasavju. iz Eti-ja, o ljudeh in sistemu 
Pripravila ga je zasavska območna uravnoteženih kazalcih, Stane Koci

gospodarska zbornica, namenjen 
pa je bil vlogi ljudi v sistemu 
kakovosti. Z referati so nastopili dr. 
Bogdan Lipičnik z EF Ljubljana,

z referatom ljudje in model 
poslovne odličnosti, direktorica 
Dušica Boben iz Centra za 
psihodiagnostična sredstva na

temo ISO 9001 : 2000 ter 
samostojni svetovalec pri GZS, ki 
je predstavil primerjalno raziskavo 
»organizacijske klime«. Odbor se 
lahko pohvali, da je v petletnem 
obdobju spodbudil in organiziral 
številna predavanja ter delavnice na 
temo kakovosti. Ob ustanovitvi 
odbora so se z vodenjem kakovosti 
po mednarodnih standardih ISO

9000 v Zasavju ponašale le štiri 
gospodarske družbe, danes pa je 
takih že 27.

Podelili so tudi priznanja za 
urejeno delovno okolje 
gospodarskih družb in urejenost 
prodajaln. Letošnji jubilejni posvet 
pa so naslovili tudi Človek in vir 
znanja kot gibalo uspeha!

Matej Burkeljc, foto Branko Klančar

Galant tudi v Zagorju
Samostojna podjetnica Greta Hribar, ki se s svojo dejavnostjo 

ukvarja že sedem let je v soboto, 24.11.01 na tržnici v Zagorju 
odprla novo trgovino Galant. Na 38 m2 vam ponujajo metrsko 
blago, kilogramsko metražo, zavese in brisače na kilogram ter 
vse dodatke za šivanje. Z otvoritvijo nove trgovine so na novo 
zaposlili tudi dve delavki.

Matej Burkeljc, foto: PRAV



6. GRUDNA 2001

ji T7.J7.fr ti G ~

Retrospektivna razstava o pisatelju in dramatiku dr. Slavku 
Grumu, ki jo je Andreja Štuhec pripravila v okviru Knjižnice 
Litije in je bila namenjena počastitvi 100-letnice rojstva 
omenjenega literarnega ustvarjalca, se je prejšnji teden 
zaključila v ustvarjalčevem rojstnem kraju - v Šmartnem pri 
Litiji. Otvoritev razstave je bila v Litiji, prek Zasavja in 
Primorske pa je prejšnji teden spet 'pripotovala' v rojstni kraj 
dr. Slavka Gruma, torej v Šmartno, kjer so literarni program 
pripravili v OŠ Šmartno.

Vas še zanimajo pravljice? Najmlajšim pravljice komaj še 
odgovorijo na številna vprašanja in radovednosti, ki bi jih radi 
ugnali. In da se ob pravljicah tudi razvedrijo in se še medseboj
no spoznajo, so v četrtek, 22. novembra ob 17. uri v Knjižnici 
Zagorje zanje spet pripravili prijetno uro pravljic, v kateri je 
knjižničarka Romana Bizjak pripravila pravljice o hišnih ljubl
jenčkih. Pogovarjali so se in poslušali pravljice o hišnih ljubl
jenčkih: hrčku, muci, psu, želvi, nazadnje pa so barvali risbe 
z raznimi živalmi.

V prejšnjem šolskem letu so baletke Glasbene šole Zagorje 
z mentorico in koreografinjo Vojko Kokošinek pričele 
pripravljati zahtevno baletno predstavo P.I.Čajkovskega:

Labodje jezero. V 
petek, 7. decembra ob 
uri bodo predstavo že 
premierno uprizorile v 
DD Zagorje, v torek 4. 
decembra pa so se 
odpravile na gostovanje 
Velikovec v Avstriji, kjer 
imele dve predstavi. 
Kljub številnim 
nastopanjem zagorskih 
balet v Zasavju in 
drugod, pa gre tokrat za 
njihovo gostovanje v 
tujini in tovrstnega 

dobrega sprejema so še posebej vesele. Skupno je nastopalo 
55 baletk, med njimi tudi najmlajše, ki svojevrstno popestrijo 
baletno predstavo. Scenograf predstave je akad. slikar Nikolaj 
Beer, vsekakor pa gre za baletno predstavo, kjer ples daje vtis 
elegance in prefinjenosti. V baletnem nastopu Čajkovskega: 
Labodje jezero pa zanimiv pridih daje tudi pravljična vsebina, 
v kateri se prepletata dobro in zlo. (foto: P.R.)

Zasavska mesta so letos pohitela s prednovoletno 
okrasitvijo po parkih, ob cestah, tudi izložbe se že prijetno 
bleščijo. Toda tokrat se 'hitenje' ne zdi nevmesno. In le kdo bo 
dobil vsa darila, ki jih izdatno ponujajo trgovinske police? 
"Po darilu se pozna praznik," pravijo. 'Kavalirske' navade so 
torej dobrodošle, številna že pripravljena in domiselna darila 
po trgovinah pa nimajo namena sprazniti žepe, marveč 
spodbuditi za te medsebojne prijetnosti obdarovanja ter 
'prazničnega' druženja.

Zbralo: ER.
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Voščilo
Tinček je neomajno zaljubljen v 
sošolko, vendar se ta zanj ne zmeni. 

Toda Tinček si ne da dopovedati, 
da ne bi še poskušal. Zato 
reče prijatelju, da je sošolki 

v znak ljubezni poslal voščilo za

takega?" mu odvrne prijatelj, "saj sem tudi 
jaz odposlal kopico voščilnic, pa zato še nisem 

v nikogar od teh zaljubljen." "Ne razumeš," pravi Tinček, "jaz 
sem sošolki napisal za voščilo: 'Ne prevaraj me spet, ker si to 
storila že lani!' in upam, da bo sedaj bolj dovzetna do mene."

Kratkotrajnost
"Greš z mano na loterijo?" vpraša Janko prijatelja. "Ne," mu 

odvrne prijatelj, "saj pravijo, da je sreča kratkotrajna stvar."

Ko se risati odpraviš, malo se nasmej, da risati in barvati se bolj 
zabavno zdi. (foto: RR.)

Veliko in malo
Pri matematiki se pogovarjajo o množicah. Učiteljica hoče 

razlago popestriti na tak način, da učence vpraša, če imajo s seboj 
v šoli veliko zvezkov ali malo. "Kadar imam s seboj sadno malico," 
prebrisano odvrne Stanko, "imam s seboj veliko zvezkov, ker se 
na avtobusu pomotoma ravno takrat vsedem na šolsko torbo."

Koko kaj?
Pri slovenščini dobijo učenci za domačo nalogo, da napišejo 

spis, v katerem naj bi popisali, kako poteka njihov dialog s katerim 
od prijateljev. Mihec pa se domisli in pripiše kar več dialogov z 
različnimi prijatelji. "Ti se pa res nočeš nikomur zameriti," mu 
potlej reče učiteljica. "Ah, tr'šica," pa pravi Mihec, "saj se ponavadi 
v razgovorih povečini le sprašujemo 'Kako kaj?', le da smo pri 
tem bolj kritični do drugih kot do sebe."

Sliko
Branko se zaupa sošolcu: "Ne veš, kako domiseln je moj oče. 

Včeraj je mama v njegovi suknji našla fotografijo od njegove 
tajnice. Pa seje takč znašel, da ji je rekel, daje šlo za stavo, in ker 
je stavo izgubil, je zdaj tajnica njega poslala po novo osebno 
zanjo."

Slavje
Saška prihiti v šolo in že vpraša Manjo, če slučajno ve, kaj je to 

slavje. "Ah, to je takrat, kadar ima kdo rojstni dan, ali ko ima kdo 
kakšen praznik in se kupujejo darila," odvrne Manja. "No," pravi 
Saška, "jaz sem pa mislila, da je to kaj službenega, ker sta oče in 
mama že ves teden po raznih slavjih."

Zbrala: ER.
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Pogosta srečanja nekdanjih 
učencev

Ponovno me je razveselilo lično 
vabilo s kartico:

Zdaj se bomo zbrali, 
ker štirideset let bi praznovali. 
Obrazi mladosti in polni 
življenja so odšli.
Zdaj pri srečanju bi obujali 
spomine,
kakšni smo nekoč bili. (Štefi) 
Želja po prijetnem kramljanju v 

družbi mladih in obujanje 
spominov me vedno vzpodbudi, da 
se odločim ZA. Večina nekdanjih 
učencev, udeležencev srečanja, sije 
za uvod ogledalo njihovo, tudi 
mojo šolo, šolo Alojza Hohkrauta 
in opazilo velike spremembe. Ko 
so oni obiskovali pouk, nismo 
imeli telovadnice in centralnega 
ogrevanja. Posebno zanimanje in 
navdušenje pa so pokazali pri 
ogledu učilnic in nove kuhinje. 
Šolsko stavbo smo preurejali kar 
40 let z velikim prizadevanjem 
članov raznih organov po vojni in 
razumevanju občine Trbovlje. 

Navdušila me je udeležba

povabljenih. Pri vhodu v sprejemni 
prostore je nastala prava gneča. 
Prišli so fantje in dekleta iz vseh 
delov Slovenije. Naš Joško se je 
pripeljal kar iz Nemčije in 
pozdravil nekdanje sošolke z 
rdečim nageljnom. »Kar iz bolnice 
sem se pripeljal,« je dejal. Tudi 
glavna organizatorka našega 
srečanja, naša Štefi je zadovoljna 
ugotavljala prisotnost.

Po predstavi, rokovanju, 
objemanju je sledil Vlastin govor. 
Navzoči so pozorno prisluhnili 
globokim, življensko bogatim 
mislim. Njihov razrednik, prof. 
Pavle, je dodal nekaj vtisov, saj so 
bili navzoči njegovi prvi učenci.

Srečanje po 40. letih je bilo 
nepozabno. Prijetno vzdušje je 
vladalo v prepolnem prostoru. 
Koliko spominov smo obudili! 
Glasno govorjenje, vedri, 
nasmejani obrazi, gromki smeh in 
presedanje drug k drugemu.

Vsi so izrazili željo, da se kmalu 
vidimo. »A ne čez 40 let,« je

duhovito dejal eden od fantov. Ob 
mojem odhodu sem dejala vsem 
fantom in dekletom: »Olepšali ste 
mi večer.« Domov me je odpeljal

moj učenec Nace, s katerim smo 
praznovali 40-letnico 8. razreda 
pred dvema letoma.

Mija Filač

Anekdota:
V 4. razredu smo imeli uro spoznavanja družbe. Ker so bili razredi zelo 

močni po številu, je bilo treba narediti preverjanje znanja pred šolskim 
katedrom. Ko sta dva učenca odgovarjala na vprašanja, se je Lojze 
dolgočasil, vrtel in klepetal. Ujezilo me je in poklicala sem ga: »Samo 
klepečeš, pridi gor!« Ves bled se je približal. Vprašala sem ga: »Povej, kje 
je največ goveda.«

»U štal,« je odvrnil.
V razredu smeh.

ŠKLABOVA STROKOVNA 
EKSKURZIJA NA ČEŠKO

Po uspešni lanskoletni strokovni 
ekskurziji, smo se tudi letos odločili, 
da bomo obiskali kakšno tuje 
mesto. Letos je bila to zlata Praga. 
Dvaindvajset mladih, sveta željnih 
mladeničev in mladenk, se nas je s 
četrtka na petek, 15.novembra 
2001 točno ob polnoči z glavne 
avtobusne postaje iz Zagorja 
odpeljalo na Češko. Avtobus smo 
si delili še z nekaterimi ljubitelji 
Prage iz Ljubljane. Po prihodu v 
Prago (vožnja je trajala približno 
10 ur), smo se zelo na hitro 
sprehodili po eni izmed ulic, kijih 
prelepa Praga ponuja, nato pa 
znova sedli na avtobus in se 
popeljali v približno 60 km 
oddaljeno mesto Mlada Boleslav, 
kjer je tovarna avtomobilov Škoda 
in pa njihov muzej. Po ogledu 
obeh smo se vrnili v Prago, kjer 
smo se namestili v hotelu in si 
malce odpočili. Naslednji jutro pa 
smo se po zajtrku odpravili peš po 
mestu in si temeljito ogledali 
znamenitosti. Najbolj smo bili 
seveda veseli popoldanskega 
ogleda pivovarne Staropramen, 
kjer so nam postregli s svojim 
pivom. Po kratkem pijančevanju 
nas je pot vodila nazaj do hotela. 
Omenjena pot, čeprav kratka, je bila

zelo mučna, saj smo s težavo 
zadrževali naše polne mehurje.

V hotelu smo vsi nestrpno 
pričakovali dve urno večerjo na 
ladjici, ki nas je popeljala po reki 
Vltavi. Podprli smo si naše 
želodčke ter temeljito izropali 
ponujene dobrote.Vsemu je enkrat 
konec in tudi tokrat ni bilo dosti 
drugače. Naslednje jutro smo imeli 
izjemno priložnost zapravljanja 
denarja, a kaj ko je vse tako drago. 
Za lažjo predstavo naj povem, da 
so cene podobne ali celo nekoliko 
višje kot v Sloveniji.

Ob dogovorjeni uri pa smo s 
polnimi vrečami bežali iz trgovin, 
da nismo zamudili odhoda našega 
avtobusa, ki nas je ves čas bivanja 
v Pragi pridno čakal. Uidi tokrat 
je izlet uspel, prihodnje leto pa nam 
je naša aktivistka Nina obljubila 
izlet v Amsterdam. Se vidimo tam.

Vodjo projekta, Damir Koiollč

ZAČETEK 
URESNIČEVANJA 

RAZVOJNEGA DELA 
ZASAVSKEGA ZAKONA
Oktobra in novembra je na 

sedežu RCR v Zagorju teklo 
podpisovanje pogodb, ki pomenijo 
začetek uresničevanja ukrepov iz 
programa razvojnega pre
strukturiranja regije. Občine: Laško,

Litija, Radeče, Trbovlje,Hrastnik in 
Zagorje ter gospodarske družbe, ki 
bodo vlagale na njihovem 
območju, bodo v letošnjem letu 
prejele 800 milijonov tolarjev 
nepovratnih sredstev za 
razreševanje posebnih problemov, 
ki so posledica zapiranja rudnika, 
in razvojno prestrukturiranje regije. 
Za ustvarjanje prostorskih pogojev 
za razvoj novih dejavnosti je. 
namenjenih 314 milijonov. 
Sredstva so bila razdeljena po 
ključu, da se Hrastnik in Trbovlje, 
ki ju je opuščanje rudarstva najbolj 
prizadeva, prejmeta po 30 % teh 
sredstev, preostale občine pa po 
10%. Tristosedemdeset milijonov 
proračun namenja vzpostavljanju 
razvojne infrastrukture za 
prestrukturiranje gospodarstva in 
pospeševanje podjetništva, za 
spodbujanje investicij v razvoj 
človeških virov je na razpolago 92 
milijonov tolarjev (20 za 
štipendije, 17 za zaposlitvene 
ukrepe, največ sredstev pa je bilo 
razdeljenih preko javnega razpisa 
za naložbe v razvoj človeških virov 
v podjetjih). Večina sredstev, 
namenjenih vzpostavljanju 
razvojne infrastrukture za
prestrukturiranje gospodarstva in 
pospeševanja podjetništva, je bilo 
prek javnega razpisa razdeljeno

gospodarskim družbam. Za 200 
milijonov tolarjev so se lahko 
potegovala podjetja, katerih 
naložbe bodo ugodno vplivale na 
razvoj regije in zaposlovanje. 
Prijavilo se jih je 78, nepovratna 
sredstva pa so bila odobrena 
tridesetim prosilcem.

Priredil Igor Gošte

Zasavski kulturni večer v 
parlamentu

Zasavske občine Hrastnih, 
Zagorje in Trbovlje so s 
sodelovanjem poslancev v 
državnem zboru, ki zastopajo 
zasavske občine, pripravili 22. 
novembra ob 18 uri, v zgradbi 
državnega zbora Zasavski kulturni 
večer. Na njem so se poslancem in 
predstavnikom iz zasavskih občin 
predstavili klarinetist Jože Kotar, 
flavtist Matej Grahek, violinistka 
Monika Redenšek ter ansambel 
Orlek. Kratek zgodovinski prerez 
Zasavja je podal navzočim Aleš 
Gulič, Srednja šola Zagorje pa je 
postregla navzočim s tipičnimi 
zasavskimi jedmi - jetmico, funšterc 
in podobno. Hkrati je postavil na 
ogled svoja dela akademski slikar 
Janez Knez ob svojem 70 letnem 
ljubileju. Nastop je imel zelo 
ugoden odmev.

IL
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IZ PRAZNIČNE MALHE
Vas je zapustila ljubica? Opla, pardon, vprašanje je videti malce 

radovedno, ampak verjetno se strinjate, da človeka ob teh 
"veselodecembrskih" pohajanjih po zasavskih mestih nehote obdaja
jo tudi nekakšni občutki, češ, koga bo srečal, kaj bo kupil za darila. 
Skozi vse leto namreč hitimo, pozabljamo na urice s prijatelji in na 
razne družabne razbremenitve, smo dodobra okupirani s šolo, 
službo, družino, kot tudi z iskanjem službe. In ko se leto kar naenkrat 
izteče in se že "bliska" iz raznoraznih izložb, po trgovinah pa mrgoli 
raznih Dedkov Mrazov in drugih, bi se skorajda kdo izgovoril, češ, 
saj nimam časa, je treba še v službi toliko postoriti, v šoli popravljam 
cvek iz matematike, nemara pa bi komu dobro prišel tudi izgovor, 
češ, da se je sprl s punco in zato itak ne bo zanimivo praznovati. 
Kajpak se k temu lahko pridodajo še "prazni žepi" in glej ga, vraga, 
se marsikdo za hip lahko počuti celo razočaran, ker ima toliko 
sorodnikov, prijateljev, znancev, sosedov in drugih, ki jih bo treba 
obdarovati. Večini pa božično-novoletna darila že več pomenijo kot 
pa voščilo za rojstni dan. Ampak, nikar se ne jezite, marveč prebe
rite naslednje vrstice, da boste videli, kako so praznovanja vedno 
zanimiva.

VZDUŠJE, DA MU NI 
PARA?

Čar praznovanj je v ohranjanju 
določenih običajev kot tudi 
vrednot. Božično-novoletni 
prazniki pa so nekaj posebnega 
ravno zato, ker se staro leto 
poslavlja in prihaja novo. Vsega 
novega pa nas je včasih tudi strah, 
ker ne vemo, kaj bo, 
kako bo in sploh, na 
kak način bi svoje 
cilje kar najbolje 
prilagodili možnos
tim, ki se obetajo, in 
za katere se nekako 
najbolj splača potru
diti. In ker se obeta 
novih 365 dni, je 
treba temu vsekakor 
nazdraviti. Naj bo to 
Šilce žganja, kozarček

vina ali pa kar s šampanjcem - 
vselej gre za čar slavja, saj 
pravijo, da "dobro jesti, zmerno 
piti in se veseliti - to k praznikom 
paše". Praznično razpoloženje pa 
sleherni rad deli tudi z drugimi. 
Nekateri si bodo privoščili še 
kakšno potovanje in si tovrstno

praznično vzdušje ogledali kje 
drugje po svetu. Kakopak pa naj 
se tudi v domači oziroma v 
poznani družbi vsakdo praznično 
veseli' kar najbolje. Morebiti je 
resda vtis, da se bo kdo jezil, če 
ne bo dobil prazničnega darila. 
Vendar je darilo lahko tudi malen
kostno. Saj ne gre za poroko, 
maturo, diplomo ali še kakšno 
'drago' zadevo, marveč zgolj za 
skupno veselje ob novem letu.

Pravijo, da se ženske bolj ubadajo s tem, kako bi 
bile videti bolj urejene. Ampak so tudi urejeni 

moški paša za oči.

Le kaj bi natrosili v praznične 
vreče?

I mm
■

AK' BI ZEUE 
KAJ VELJALE,
NAJ SE SPOLNI 
SRCA ŽAR

In kakšno je 
malenkostno darilce?
Pravzaprav je to lahko 
že nekaj bonbončkov, 
zavitih v mošnjiček.
Zraven je lahko 
pritaknjen še papir
ček, na katerega je 
izpisan izbran verz.
Verjemite, da se marsikdo zelo 
razveseli lepih verzov, ki jih je

Ali tudi sneg paše k božično-novoletnim 
praznikom?

mogoče prijatelj(ica) izbral(a)

papir? Če že ne boste poklanjali 
dragocenosti, dajte z darilom 
vseeno vtis, da je dragoceno - ker

nalašč zanj(o). Matematika je 
resda zakomplicirana veda, toda 
četudi bi jih radi veliko obdarili, 
pa namenite vsakomur po eno 
stvarčico in četudi v praznično 
darilo zavijete le eno malenkost, 
bo veselje obdarovancev veliko. 
Domislite si lahko mnogo 
izvrstnih daril in izbirate med: 
šminko, glavnikom, milom, 
zobno pasto, knjižico, 
zgoščenko, zvezkom,
svinčnikom, kinovstopnico in še 
drugim, za kar boste gotovo 
lahko odšteli nekaj denarcev. 
Kajti - že malenkost je pozornost. 
Za hec pa se pomudite tudi z 
embalažo, čeprav pregovor pravi, 
da zunanjost ni pomembna, 
temveč da več velja tisto, kar je 
zavito v embalaži. Ampak saj gre 
le za darila, ki prinašajo veselje 
in prijetna presenečenja. Zakaj 
torej ne bi bila domiselno zavita 
v celofan ali kakšen drug prisrčen

ga dajete od srca in, ker bo 
mogoče spet preteklo leto dni, 
predno si boste s kom spet imeli 
priliko voščiti. Ne gre za 
tekmovanje v izdatkih, ampak za 
prijetnosti praznovanja in slavja. 
In če v darilni paketek pripišete 
še: "Da bi mi v sreči in žalosti, ob 
uspehih in porazih vdano služil 
tudi prihodnje leto," boste s tem 
poskrbeli še za malce smeha. 
Kajpak so gotovo ljudje, s 
katerimi ste v letošnjem letu 
preživeli več časa in katerim se 
morda niste uspeli zahvaliti za 
lepe in prijetne trenutke.

PRAZNIČNE STRUNE 
MILO ZVENIJO

Verjetno pa svojevrstno 
poglavje zadevajo tudi tisti 
občutki, o katerih je že bilo nekaj 
rečeno, ko smo omenili razkošje 
raznih izložb. Hja, mnogi izložbe 
namreč kar prezrejo, ker ne vidijo
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dlje od prepirčka, ki so ga zanetili 
s kolegico ali kolegom. In če se 
prepirate, se boste le vedno bolj 
prepirali. Če pa znate v prepirih 
'stopiti korak nazaj', pozabiti na 
zamere in kolega ali kolegico 
ugledati s tistimi njegovimi ali 
njenimi dobrimi lastnostmi, 
potem vam bo bolj jasno, da vsi 
ljudje kdaj naredimo kakšno 
napako in da so želje kot tudi 
zahteve ljudi zelo različne, zato 
je zelo nevmestno, če menite, da 
boste koga spreobrnili. Vzemite 
prepirček s prijetne plati in ne 
spreglejte prazničnega vzdušje ter 
se pridružite veselju. Četudi niste 
ljubitelj glasnih in 
hrupnih zabav, pa si 
izberite bolj romantič
no ali kramljavo 
zabavljanje. Zamesite 
kakšno testo, pripravi
te čokoladne piškote v 
obliki zvezdic, lunic 
ali srčkov in povabite 
še druge, da se 
pridružijo s kakšnim 
koktejlom ali doma 
pripravljenim čokoladnim 
likerjem in zagotovo bo debata 
dobila druge razsežnosti in 
povabljenci se bodo z lahkoto 
vključili v pogovor. Ne bi bilo 
slabo, če bi naprimer vsakdo v 
pogovoru povedal, kaj je bilo 
najboljše, in kaj je bilo najslabše, 
kar je storil v letošnjem letu. V 
zbrani druščini pa lahko skupno 
tudi kaj zapojete, saj je že Sun Ra 
nekoč dejal, daje glasba hrana za 
človeško dušo. Vendar, ker je to

dejal le "simbolično", tega nikar 
ne povejte gostitelju ali 
gostiteljici, ker bi izrek lahko vzel 
dobesedno in vam za praznično 
gostijo serviral le 'zgoščenko na 
krožniku'. Hmmm, kaj pravite, bi 
vam teknilo? Vseeno pa si družno 
kaj zapojte, saj lepa pesem srce 
razvedri in prežene skrbi.

KAR JE PRETIRANO, JE 
ČAROBNO?

Morda se obremenjujete tudi z 
oblačili, katera naj bi nase navlekli 
ob prihajajočih praznikih. 
Nekateri se bolj svečano oblečejo 
le za Silvestrovo, drugim pa je

december nasplošno bolj 
prazničen. Zato si dajejo več 
opravka tudi s prijetnim 
izgledom. Seveda že dolgo v 
modi ne govorijo več v smislu, 
češ, saj imaš krive noge in moraš 
obleči dolgo krilo, in podobno. 
Marveč so modni kreatorji 
ugotovili, da so okusi ljudi 
raznoliki, in da je privlačnost 
človeka odvisna še od drugih 
dejavnikov, ki včasih povzročijo, 
da kakšni osebi oblačilo bolje ali

V sprejemanju in dajanju je čar 
daril

slabše pristoji, ker je pomembna 
tudi všečnost, ki jo ljudje 
izžarevajo. Vsekakor pa se za 
krašenje smrečice oziroma za 
krašenje z lučkami oblecite manj 
svečano, kot za družabna 
srečanja, ko si boste v prazničnem 
decembru voščili, se obdarovali, 
pohajali po raznih koncertih ali 
drugih prijetnih prireditvah.

predvsem pa čas namenili svojim 
bližjim in najdražjim osebam.

PRAZNIČNO SLAVJE JE 
ČUDEN ŠPAS, KI DARILA 
OBETA, ŽEUE 
PRESTREZA, O SREČI 
SANJARI, VOŠČILA DELI

Ko boste izbirali svečano 
večerno ali praznično obleko 
zase, je važno le, da se malce 
ozirate tudi na letošnje modne 
zapovedi. Zelo moderni pa boste 
le, če boste imeli oblečen kakšen 
detajl s čipkami, pentljami, z

volanci ali s pernatim okrasjem. 
Modeme barve so: zlata, srebrna 
in rdeča. Glede frizure si ne 
delajte problemov, naredite 
kakšno spremembe in si očitneje 
pristrizite lase ali pa jih oblikujte 
kar z gelom. Za vsak primer, pa 
povprašajte še kakšnega frizerja, 
če ima za vašo frizuro kakšno 
boljšo (in tudi ugodnejšo) idejo. 
Moški bodo blesteli, če bodo h 
kavbojkam oblekli živopisano 
srajco ter izgled popestrili tudi s 
prijetnim parfumom. Ko ste torej 
uvideli, koliko časa vam bo vzelo 
pripravljanje daril, ste obenem 
tudi ugotovili, da so v druženjih 
tudi prilike za sproščeno in 
prijazno počutje. Če pa ste 
neodločni, lahko druženje 
izkoristite v svoj prid tudi kar 
zadeva make-up in oblačenje - saj 
morda od drugih dobite še 
koristen nasvet, da izboljšate svoj 
"imidž". V nasprotnem primeru pa 
bo gotovo vsakdo vesel

kakršnekoli pripombe ali 
spodbude - te namreč kažejo na 
pozornost. Slejkoprej smo 
povečini premalo pozorni dmg do 
drugega. Tisto 'neljubo' pozornost 
- z opazkami in z neprijaznostjo - 
pa si pogosto očitamo, zato 
bodite v prazničnem decembru 
vedrejši, kot ste ponavadi. Tudi 
prazniki imajo namreč svojo 
prijetno plat.

Besedilo In slike: Petro Radovič

RADIO TRBOVLJE
Čedalje prisrčnejše copate izdelujejo - kot nalašč za darilo.

Le koga bi presenetili s plišasto igračko?

Le kdo je takole izdatno pogrnil mizico?
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Je ilolier d;m že dober zijled?
Nekateri strokovnjaki zatrjujejo, da ljudje v problematičnih situacijah zelo podobno reagiramo. Da povečini sleherni postane bolj 
zajedljiv, če je komu zavisten, kot tudi, da se precej nesramno obnaša do osebe, na katero je ljubosumen. In da bi bil komu še 
nevoščljiv - le komu to koristi? Zatorej pregovor pravi, da prijatelj^ spoznaš v težavah. Toda saj se ljudje radi zgledujemo po 
uspešnih ljudeh, ki jih ne strejo prevare drugih, in ki se veselijo tudi uspeha drugih. Kajne, da so časi zagotovo naklonjeni tej prijetni 
medčloveški komunikaciji, ki zna sprejemati izzive življenja? Malce odkritosrčne kritike pa vendarle včasih tudi pripomore k boljšim 
rezultatom. Nekateri anketiranci pa so pokramljali, kakšne vzornike si izbirajo, ko so v težavah ali dobre volje, ko iščejo nasvet ali ko 
bi se radi razvedrili.

Besedilo in slike: Petra Radovič

Alijaga Blejkovič, 
rudar, iz Hrastnika: 
"Zgledi so v dobrih 
delih, sicer pa se z 
raznimi vzorniki ne 

ubadam."

Joža Pajer, 
upokojenka, iz 

Trbovelj:
"Svojčas smo se 

zgledovali po 
učiteljih. Sicer pa 

imajo vsi ljudje kdaj 
težave, le da jih 
nekateri spretno 

prikrijejo, drugi pa 
kar odkrito rečejo, 

da jim gre kaj narobe."
Joži Roki, 

administrativni 
tehnik, iz Trbovelj:
"Vzornike iščem v 

dobrih in srčnih 
gospodarjih. Če se 
ljudje izkažejo kot 

gospodarni in 
odgovorni, jim gre 
vsekakor zaupati."

Stane Lužer, 
gradbeni tesar, iz 

Trbovelj:
"Odkar so športniki 
preveč zagledani le 

v šport, na preostalih 
področjih življenja 

pa niso preveč 
zgledni, si vzornike 
iščem med ljudmi, ki 
se v težavah dobro 

odrežejo in imajo tudi čut za druge ljudi."

Nataša Juvančič, 
delavka, iz 
Trbovelj:

"Vzorniki so lahko 
učitelji ali kakšne 

popularne osebnosti, 
če so samozavestni 

in če znajo živeti 
življenje."

Tina Bantan, 
študentka, z Izlak:
"Zgled so ljudje, ki 

dobro delajo, ki 
znajo ravnati z 
besedami in z 

dejanji, in ki so 
uspešni pri stvareh, 

ki jih počnejo."

Vlado Velikanja, 
strojni ključavničar, 

iz Trbovelj:
"Ne iščem 

vzornikov, saj mora 
človek najprej sam 
sebe spoštovati, da 
lahko spoštuje tudi 

druge."

Petra Guna, 
študentka, iz 

Zagorja: 
"Vzorniki so tudi 

starši, predvsem pa 
osebnosti, ki znajo 

biti zelo
požrtvovalne, kot je 

bila recimo Mati 
Terezija. Četudi je 

takšno dobrohotnost 
težko doseči, se je 

vredno truditi in vztrajati."

Andrej Centrih, 
strugar, iz Zagorja: 

"Vzornike iščem 
med glasbeniki. Adi 
Smolar je naprimer 
tak zgleden človek, 

ker grem rad na 
njegove koncerte in 
mi je všeč njegova 

glasba."

Azra Fazič, 
dijakinja, iz 

Zagorja:
"Moji vzorniki? 

Sploh se ne ubadam 
z vzorniki, čeprav je 

res, da se človek 
nehote navzame 
raznih vplivov - 

dobrih in slabih."

Nina Sikovšek, 
dijakinja, iz 

Zagorja:
"Moji vzorniki so 
starši in prijatelji 

oziroma tisti, ki jih 
pogosto sprašujem 

za nasvete."

Tanja Antonič, 
dijakinja, iz Litije:
"Uspešne glasbenice 

so lahko dober 
zgled, ker so 

samozavestne, 
optimistične in 

vedno zanimivo 
oblečene."
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Petra Lipec

"ZGRADITI MORAMO NOV 
SVET, MNOGO BOLJŠI SVET 

-TAKŠNEGA, V KATEREM 
BO ZA VSELEJ 

SPOŠTOVANO ČLOVEKOVO 
DOSTOJANSTVO"

Pozdravljeni, spoštovani bralci 
in cenjene bralke. Vsi tisti, ki se 
vam zdi vredno na tej strani revije 
prebrati misli in mnenja drugih. 
Vsaj pri pisani besedi imamo ljudje 
možnost, da brez prekinjanja 

povemo svoje misli in mnenja. Bralci pa si seveda lastimo to pravico, 
da lahko nekje v sredini teksta, prenehamo z branjem, če to ni 
zanimivo in vredno našega časa.

O strpnosti bo torej govora v moji današnji kolumni. O tisti stvari, 
ki jo imamo venomer vsi premalo. In če sem iskrena, jo ljudje v moji 
bližini od mene večkrat zahtevajo. Predvsem takrat, kadar jim ne 
pustim, da bi povedali kaj do konca. To pa je lahko za govornika 
izredno moteče in marsikoga so takšni "nezvesti poslušalci" sposobni 
znervirati do skrajne meje, kot pogovorno radi rečemo. Je pa takšne 
vrste nestrpnost blaga oblika tega neprijetnega pojava. Da te nekdo 
ne pusti do besede je lahko neprijetno, vendar še zdaleč ne tako 
neprijetno, kot če te kdo zaradi nestrpnosti premlati ali kakorkoli 
drugače krati tvoje osebne, osnovne človekove pravice in svoboščine.

Ena hujših oblik nestrpnosti je rasna nestrpnost. Nervoza, ki se pri 
komu pojavi ob bližnjem srečanju z osebo neke druge rase, je lahko 
celo tako skrajna, da vodi do najhujših kršitev človekove svobode. In 
takšno stanje je neopravičljivo in, vsaj zame osebno, nerazumljivo. 
In tisti, ki smo mislili, da je rasna segregacija pojav nekega drugega 
časa in nekega drugega geografskega prostora, smo se pošteno zmotili. 
Ta je presneto prisotna tudi v Sloveniji. S takšno, na videz zgolj 
nedolžno nestrpnostjo zaradi drugačne barve polti, smo se srečali pred 
nedavnim. Ko so izbrali Miss sveta. Vsake oči imajo svojega malarja, 
pravi stara ljudska modrost, vendar bi mnogi lažje sprejeli svetlopolto 
lepotico, pa čeprav ne povsem po njihovem okusu, kot pa temnopol
to izbranko žirije. Pa četudi odmislimo politični apsekt tekmovanja 
ali tudi izredno prisrčen nasmeh nove izbrane miss. In, no, - ali je bila 
ta tudi po vašem okusu? Zakaj vam ni bila všeč, če vam pač ni bila, 
razčistite sami pri sebi, vendar dejstvo je, da si neradi priznamo, da 
smo rasno nestrpni.

Primer. Raziskave verske nestrpnosti. Odgovorite na naslednja 
vprašanja. Ali ste versko nestrpni? Vas motijo ljudje, ki verujejo v 
drugega boga? Vas motijo ljudje, ki imajo drugačne verske običaje in 
navade? Bi želeli imeti za soseda muslimana? Bi vas motilo, če bi se 
vaša hčerka ali sin poročil(a) z muslimanom ali muslimanko?

Prepričana sem, da ste na prve tri odgovore odgovorili z "ne". Vsaj 
večina. Na druga dva vprašanja pa verjetno mnogi niste odgovorili 
tako prepričljivo. In podobne rezultate kažejo tudi uradne raziskave. 
In to je nestrpnost, želeli ali ne!

In to je nestrpnost, ki je hujša od tiste, češ, počakaj, da povem do 
konca. To je nestrpnost, ki ubija, ki fizično in psihično uničuje, zaradi 
katere sami sebe delamo drugačne. Lahko še tako naglas govorimo, 
da smo drugačni in enakopravni, vendar to mogoče še ni resnica. In 
dvomim, da bo kdaj drugačnost spoštovana in cenjena. Je preveč 
globoko zasidrana v nas. Je naučena, prirojena. Ne nujno od staršev, 
sega globlje. Sega vse do pradavnine in je stara toliko, kot je star 
človek. Na žalost bo najbrž človeka tudi preživela. In ko ne bo več 
nič ostalo od nas, bo živo samo še sovraštvo?! In sovraštvo bo tisto, 
ki nas bo uničilo. Nestrpnost.

Boštjan Grošelj:

GOVORITI ALI MOLČATI?
Velikokrat spregovorimo, ko bi 

bilo bolje molčati, po drugi strani pa 
pogosto ostajamo tiho, čeprav 
položaj zahteva drugače. Prvič se 
vtikamo v stvari, ki naj bi jih reševali 
drugi, drugič pa se skrivamo za 
molkom, ker se bojimo izpostaviti. 
Poglejmo si primer, da bomo laže 
razumeli, kaj stoji za temi besedami.

Prijatelja ali prijateljici si prideta 
navzkriž. Namesto da bi počakali na 
ohladitev juhe in razjasnitev na 
čustvenem nebu medčloveških 

odnosov, se vpletemo v njun spor. Posredujemo sicer v dobri veri, da bo 
to obrodilo sadove sprave. Ugotovimo pa, da se je naše posredovanje 
izkazalo za škodljivo. Očitno bi bilo treba dati času čas. Ko se tega zavemo, 
bi se bilo koristno vprašati, čemu smo si vzeli posredniško pravico. 
Gotovo smo iz nekih sebičnih nagibov vzeli nase vlogo razsodnika, zato 
si drznemo sprtima prijateljema celo pripisovati nehvaležnost, ker sta 
odklonila našo blagohotno pomoč. To je podobno, kot bi sadnemu 
drevju, ki ga skrbno obrezujemo in rešujemo zajedavcev, očitali, da še ni 
obloženo z zrelimi plodovi, potem ko je komaj odcvetelo.

Vsak zastoj v odnosih zahteva svoj čas. Spor je znak, da je odnos 
prišel do točke, ko je potreben preskok na višjo raven. Če sta recimo 
osebi - lahko jih je več, lahko gre za organizacijo - sposobni tega 
preskoka, se bo njun odnos poglobil in obogatil ter uspeval še naprej. Če 
pa so ovire za nadaljevanje odnosa previsoke, se bo odnos prekinil. Ta 
prekinitev je lahko trajna, mnogokrat pa gre samo za začasno ohladitev, 
ko odnos miruje za določen čas. Slednja se ujema z rekom, da čas celi 
vse rane. Včasih je namreč potrebna ločitev, da se ljudje zavemo, da ne 
moremo eden brez drugega.

Iz tega sledi, daje kakršnokoli zunanje vpletanje v odnos, ne da bi nas 
za to prosil kdo izmed udeležencev navzkrižja, povsem nesmiselno. 
Pustimo, naj se odnos razvija po svoji notranji logiki. Velikokrat zunanje 
posredovanje res reši spor, a je rešitev zgolj navidezna. Spor ni resnično 
rešen, ampak so razlogi zanj samo pomedeni pod preprogo. Odnos ostaja 
na isti ravni, kar pomeni, da bodo stara nasprotja prej ali slej znova 
vzplamenela. Nakopičena negativna energija bo izbruhnila na dan v še 
bolj brutalni obliki. Dokaz je tudi vojna na območju nekdanje Jugoslavije.

Nedorečenosti v odnosih med narodi so namreč obstajale tudi po 
drugi svetovni vojni, čeprav jih je titoistični režim navidezno umiril s 
parolo bratstva in enotnosti. Resnična nasprotja so se pometala pod 
preprogo, da bi se ustvarjalo slepilo čudovite države, ki je lahko zgled 
celemu svetu. Režim je lagal sam sebi in ljudem, zato je prišlo do balkanske 
klavnice. Tiste, ki so si drznili spregovoriti in zaradi čuta odgovornosti 
predlagati nujne spremembe, so tako ali drugače utišali. Kdor bi moral 
govoriti, je bil tiho, tiho je bila tudi uklonljiva večina. Kdor bi - v dobro 
vseh - moral vsaj za hip prisluhniti tudi drugačnim mnenjem, pa je 
plaval v močvirju samozadovoljstva nad uspehi kolektivne izgradnje 
socialistične družbene ureditve.

Ko je kotlu, kjer je čedalje bolj vrelo od rastočega nezadovoljstva 
zaradi prevelikih nasprotij med narodi, odneslo pokrov, so na dan planili 
demoni vojne. Kaj so prinesli, je odveč ponavljati, velja pa še enkrat 
poudariti, da, je samovoljno zunanje vpletanje v občutljivo logiko 
odnosov, dolgoročno zgrešeno početje. Ne glede na to, koliko ljudi je 
udeleženih v odnosu, je treba pustiti, da se sami odločijo, kdaj in kako 
bodo ukrepali.

Vsak med nami ima vlogo v številnih odnosih, zato bi bilo pametneje 
razmišljati o našem prispevku k njihovemu zdravemu in uravnoteženemu 
delovanju. Najprej je treba opleti in obdelati gredice lastnih odnosov, 
šele potem bomo lahko zaupanja vredni pomočniki tudi drugim. Hkrati 
urejenost naših odnosov priča o naši iskrenosti do sebe in soljudi. To 
pa je edina osebna izkaznica trajne vrednosti...
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Janez KNEZ, akademski slikar iz Trbovelj, pravi:

“VSE SLIKE SO MOJI OTROCI"
...in kdor je že imel priložnost vstopiti v njegov atelje, ve, da jih je neverjetno veliko. 

Saj, po petdesetih letih ustvarjanja, v sedemdesetih letih življenja, ne more biti drugače. 

Njegova dediščina je bogata in tudi dvoma o tem, čigava je ali bo, ni. Kumljanec po srcu je 
bil in bo ostal do konca. Drži pa tudi to, da se zvestoba, če je zares prava, poplača in se, 
vsaj delno, letos njemu tudi je, predvsem z izdajo monografije in razstavami ob njegovem 
življenjskem prazniku pa naj bo to v Trbovljah, v Ljubljani v Državnem zboru ali pa v Vodnikovi 

domačiji in gotovo še kje. Kljub praznovanju in mnogim obveznostim, ki iz tega izhajajo, si 

je z veseljem vzel čas za pogovor.

Kaj bi danes dejala vaša stara mama Jerca, ki 
vam je takrat, pred sedemdesetimi leti, zavezala 
popkovino in pravzaprav niti slutiti ni mogla, da 
se je rodil slikar?

Od takrat je že tako dolgo, da ne vem, kaj bi 
rekla... Sva se pa s staro mamo Jerco zelo dobro 
razumela. Ko sem že študiral v Ljubljani, mi je 
vedno, ko sem prišel domov, dala kakšnega 
kovača. To so bile priložnosti, ko sva se marsikaj 
pogovorila. Ne samo mamo in očeta, tudi staro 
mamo sem imel zelo rad in še vedno se jo rad 
spominjam in ji grem tudi prižgat svečko.

Stara je bila devetinosemdeset let, ko je umrla. 
Zanimivo, da je tudi meni prerokovana taka 
starost. Ne vem, mogoče bom po stari mami. 
Moj brat Jože, ki živi na Dobovcu, je zdaj star 
sedeminosemdeset let. Je pa stara mama zelo 
rada čitala. Vedno je imela kakšno knjigo pri 
roki, pa seveda pratiko. Bila je bolj tiha ženska, 
ne velika, bolj majhna, se spominjam...in lepa. 
Lepe so bile njene poteze. Deset otrok je imela, 
osem deklet in dva fanta (moj oče in še eden) 
in le ena hči ji je bila zelo podobna. Polda je 
bila. Imela je izrazite poteze, izklesane in po svoje 
mile, prijazne, nežne...

Torej je toplina, nežnost in prijaznost značilna 
za ljudi izpod Kuma? Je to naravna danost ali se 
je da naučiti?

Mislim, da to ni stvar učenja. Z ozirom na 
to, da smo živeli v hribih, smo bili včasih malo 
zapostavljeni. Zdaj tega ni več. Spominjam pa 
se, ko sem obiskoval Gimnazijo v Trbovljah, so 
nas nekateri "tam doli pri Sušniku" gledali 
postrani, češ kaj pa hočeš ti "kumlanc", saj s 
teboj ne bo nič.. Ampak to smo kmalu prerastli, 
uspešno opravili gimnazijo in odšli naprej 
študirat. Sama narava, pokrajina Dobovca in 
teh vasi okrog, Škofje riže, Matice, Zupe, 
Ključevice, kumljanskega pač, je čudovita a tudi 
zahtevna. To je kraj, na severni strani Kuma, 
kjer so ljudje morali držati skupaj, če so hoteli

živeti in nekaj doseči. Zato so prijazni. Thdi z 
ljudmi, ki prihajajo v te kraje. Spominjam se 
svojega očeta. Ko je sedel na vrtu, je vsakogar, 
ki je prišel mimo po poti na Kum ali s Kuma, 
pozdravil, ga povabil na kakšen kozarček 
domačega "toukuca" ali žganja. Velikokrat pa 
je tudi dejal:"Greste vi zdaj v Trbovlje? Pa saj 
vas bo moj sin peljal, saj gre tudi on dol." Moj 
oče je bil že zelo v letih, ko mu je umrla žena, 
moja mama, in je bil takrat zelo otožen, sedel je 
in kadil pipo na vrtu in tako spremljal okolico. 
Približno taki so bili tudi ostali ljudje tam gori, 
vsi ti ta pravi Dobovčani. Mladina pa, ta se je 
podila okrog šole in cerkve. Takrat, ko sem jaz 
odraščal, je bil verouk še obvezen, morali smo 
hoditi v cerkev, čeprav nekaterim to ni ravno 
preveč dišalo. Pa, kaj smo hoteli, tako je bilo. 
Kakšnih drugih iger ni bilo, le tista telovadba, 
ki smo si jo sami naredili. Podili smo se po 
gmajni, ko smo pasli krave. Jaz sem imel še celo 
ovce na skrbi. Preden sem odšel v šolo, sem 
moral na pašo...

Kaj bi rekel o šoli? Šola je bila pač takšna, 
da smo bili vsi v enem razredu in to od prvega 
do osmega razreda, ta mali spredaj, ta veliki pa 
zadaj. Velikokrat se spominjam svojih učiteljev. 
To je bila neka Hedvika, zelo lepa ženska, pa 
Milan Kac iz Slovenj Gradca, Boris Plantan iz 
vasi pri Novem mestu, visok moški, ki je zelo 
dobro igral harmoniko... Takrat sem bil še otrok, 
vem pa, da je moj brat, ki je bil starejši, bolj 
njihovih let, prebil dosti časa z njimi. Veliko so 
se pogovarjali. K nam so hodili na kosilo. Moja 
mama jim je kuhala. Takrat ni bila navada, da 
bi jedli v gostilnah, razen morda po maši, ko so 
odšli tja na kakšen golaž. Sicer so bile pa takrat 
na Dobovcu dve ali tri gostilne. Značilno je 
tudi, da se je pri vsaki hiši na Dobovcu še "po 
domače" kako reklo: pri Martinku, pri vozlarju... 
pri nas seje reklo pri kaplanu. Ne vem sicer, od 
kdaj to izvira, ampak za našo domačijo bo

V ateljeju.
verjetno veljalo, da ime izvira iz tega, da so že 
leta popreje hodili tudi kaplani na kosilo, ko je 
še stara mama kuhala.

Tudi starši mojega dobrega prijatelja Matjaža 
Kmecla so bili učitelji na Dobovcu pred vojno. 
Veliko so bili skupaj z bratom, z očetom in z 
duhovnikom Pogačarjem, ki je bil doma nekje 
iz Vrbe. Dobivali so se v farovžu, igrali tudi karte, 
tarok. O teh časih zna moj brat zelo dobro 
pripovedovat štorije, sam pa se spominjam, da 
velikokrat še nismo dobro prišli iz spovednice, 
ko smo se že pretepali, pa je župnik stopil ven, 
nas potegnil za ušesa in nagnal nazaj:"Greh ste 
naredili!" Rad je bil razpoložen, tudi popil je 
rad kdaj, bil pa je zelo dober človek. Ko so 
Dobovčane selili v nemška taborišča, leta 1941 
in 42, bi on lahko ostal na Dobovcu, ampak 
dejal je:"Kamor gredo ovce, gred tudi oven." Šel 
je z nami. Ko smo se vrnili je zbolel in kmalu 
po vojni umrl. Pokopan je v Vrbi.

Spomini so se budili, prehitevali drug drugega 
in spet odhajali...

Sicer pa je Dobovec je krajevna skupnost, ki 
je precej dejavna. Imamo pevke, ki pojejo v 
zboru, aktivni smo kot smučarji, lovci, gasilci. 
To so tri organizacije, ki Dobovec držijo 
pokonci. Včasih so prirejali tudi kmečke igrice, 
veselice... Smučarsko društvo, katerega 
ustanovitelj sem bil tudi jaz, je lani praznovalo 
petdeset letnico. V društvu sem bil vseskozi

M
A
H



in m |
6. GRUDNA 2001

aktiven kot športnik, smučarski 
učitelj, sodnik, vaditelj skupaj z 
dobrim prijateljem Poldetom 
Ravnikarjem, ki je bil tajnik - žal, 
ga že osemnajst let ni več. Vse to 
nadaljuje bratov sin Joko. Pri 
gasilcih je bil dolga leta moj oče 
predsednik in pri njihovem 
podmladku sem sodeloval tudi jaz, 
ampak tega je že tako dolgo...zdaj 
jih samo še naprošam za kakšno 
uslugo...Da, mnogo zgodb bi se 
dalo povedati...

Kljub trdi naravi in težkemu 
življenju so ljudje ostali prijazni, 
družabni in gostoljubni.

Večinoma, da, večinoma, 
nekateri pa so se tudi spremenili... 
Predvsem zaradi razmer in 
življenjskih okoliščin.

Če je prijaznost v človeku, v 
njegovi naravi, kako pa je z 
nadarjenostjo? Je v genih? Se je 
slikanja mogoče naučiti?

Ja, to bi pa moral vprašati 
rojenice, verjetno imajo one prste 
vmes. Zagotovo je pa tudi nekaj 
podedovanega in to po moji mami 
Viktoriji. Ham se je pisala. Ona je 
v sorodu z znanim slikarjem 
Matevžem Langusom in nekaj tega 
je že moralo biti v genih, ker je tudi 
moj brat zelo talentiran risar.Pri 
njemu sem se veliko naučil, ko je 
obiskoval meščansko šolo v 
Trbovljah, kjer so risali takrat zelo 
dobre portrete. Torej, talent mora 
biti! Poleg tega pa je potrebno 
veliko dela, discipline in znanja, ki 
pa ga da šola. Talentiranemu 
človeku je veliko lažje in na 
akademiji, kamor sem se vpisal po 
končani šoli za oblikovanje, sem 
bil že kar formiran slikar.

Za uspeh v življenju je pomembna 
tudi vzpodbuda. Vam jo je dajala 
mama?

Ja. Bila je v sorodu s slikarji in 
je znala slikarstvo ceniti. Velikokrat 
pa mi je dejala: "To je težak poklic 
in večno boš revež. Saj ne boš 
mogel živeti." Vedela je, da so 
umetniki največkrat živeli zelo 
revno, mizerno, mnogi so slabo 
končali...Brala je o tem in se 
spraševala: "Ne vem, če bo to

dobro...? Je pa lep poklic." Je bila 
v isti sapi navdušena. Kljub vsemu 
meje bodrila in vzpodbujala in tako 
sem se odločil, da bom slikar.

Torej je ona že kmalu začutila, da 
je slikanje vaše poslanstvo. Kaj pa 
vi, kdaj ste vi to zaznali?

Nekje, na tihem, sem to vedel in 
si želel že zelo kmalu in upal, da 
mi bo dano, da bom videl Pariš, 
kraj, kjer je živel Vincent Van 
Gogh, Paul Gogain, kjer je 
ustvarjal Toulouse- Loutrec...To so 
bila razmišljanja, ki pa so se 
udejanjila. Dobil sem štipendijo in 
s starejšim sinom Mišom sva bila 
leta 1987 na študijskem potovanju 
v Parizu. Živela sva v nekem 
ateljeju in lahko sem videl originale 
vseh tistih umetnikov, ki sem jih v 
mladosti občudoval. Popolnoma 
drugače je, kot če vidiš samo 
reprodukcijo v kakšni knjigi ali 
reviji. To meje še bolj vzpodbudilo, 
da sem ljubezen do umetnosti, 
slikanja, prenašal na svoja sinova. 
Oba sta umetnika. Mišo je slikar, 
Dejan pa oblikovalec in glasbenik. 
Umetnost sta videla in doživljala 
v mojem ateljeju. Takrat sem ga 
imel "pri Radeju". Bil je sicer večji 
kot sedanji, vendar je bilo tam 
pogosto zelo hladno. Kljub temu 
sta se fanta vedno, ko sta prihajala 
iz šole, oglasila najprej pri meni v 
ateljeju. Pobirala sta barve, ki so 
mi padale po tleh, dal sem jima 
kakšen karton ali košček platna in 
sta slikala. Vsa dela iz njune rane 
mladosti imam shranjena. 
Zagotovo bi bilo slabše, če bi ju silil 
slikati. Tako pa je vse prišlo 
spontano. Bila je njuna želja, da 
gresta po moji poti. Ne vem, ali je 
to dobro ali ne, je pa lepo. Slike, 
ki jih imam ogromno, bodo tako 
prišle v prave roke in ne bodo 
ostale nekje, kjer jih nihče več ne 
bo videl. Za svoje delo se dajem 
ves in mnogo odrekanja je bilo v 
življenju, zato slike morajo imeti 
gledalce, občudovalce...

Z odrekanjem se je zagotovo 
srečala tudi družina. Kakšna je 
njena vloga v življenju umetnika?

Žena se mora mnogočemu

Med slikami...
odreči v korist umetnosti in mora 
razumeti moža - umetnika, pa naj 
gre za katerokoli vrsto umetnosti. 
Vedeti mora, da se mora umetnik 
počutiti popolnoma svobodnega in 
ne sme in ne more biti obremenjen 
z nekaterimi vsakdanjimi stvarmi, 
ker ga to ovira pri ustvarjanju. 
Spominjam se časa, ko sem učil v 
osnovni šoli. Cesto sem si že v šoli 
skiciral, kaj bom delal, in ko sem 
prišel domov, sem ustavil v ateljeju, 
in tam največkrat tudi ostal. 
Seveda sem moral tudi ženi 
pomagati. Tudi ona je bila 
zaposlena. Je pa to stvar, ki je 
pogojena z ljubeznijo. Kadar ima 
človek družino rad, lahko postori 
tudi vsakdanje stvari poleg 
predajanja umetnosti. Marsičesa 
pa si tudi nisem mogel privoščiti, 
kar bi si sicer lahko. Kljub temu pa 
sem ure in ure preživel v ateljeju, 
tudi ponoči včasih, veliko časa 
prebil v naravi, v slikarskih 
kolonijah. Več let sem bil 
predsednik Društva likovnih 
umetnikov v Ljubljani, tudi v 
Zasavju sem bil in sem še aktiven. 
Imamo Društvo za umetnost 
Kuma, kjer sem predsednik. 
Vabimo umetnike, se srečujemo, 
ustvarjamo na Extempore A rt 
Kum..., skratka, mnogo je tega, vse 
pa je povezano z umetnostjo. 
Politika, na primer, me ne zanima. 
Saj spremljam vsakodnevna 
dogajanja, aktivno pa vanjo ne 
posegam.

Življenje z umetnikom in življenje 
umetnika zahteva zrele ljudi, ki se 
znajo prilagajati...

...in se prilagajajo...
Pri svojem pedagoškem delu ste 

se srečali z mnogimi mladimi 
ljudmi, ki so bili bolj ali manj 
nadarjeni za slikarstvo. Je kdo od 
vaših učencev šel po vaši poti?

Seveda! Prva sta moja sinova 
Mišo in Dejan, potem je Roman 
Uranjek, ki je eden vodilnih 
umetnikov pri Irvvin, ki so tudi v 
svetu zelo znani, kakor tudi 
Laibach, pa Jani Novak in nekateri 
mlajši. Vsi ti so v meni nekaj videli. 
Še danes me sprašujejo za nasvete. 
V teh sedemindvajsetih letih, kar 
sem učil, se jih je vpisalo tudi nekaj 
na šolo za oblikovanje. Ne rečem, 
da samo po moji zaslugi, saj sta 
takrat poučevala tudi Leopold 
Hočevar - Hoči, Milan Erjavec, pa 
Kopitar iz Zagorja, pa Meglič...Res 
pa je, da me še danes sprašujejo 
ljudje, če bom imel še kakšno šolo 
za otroke na Dobovcu. Ampak, 
zdaj se mi pa zdi, da sem že malo 
prestar za to. Nasvete bom že dal, 
to že, da bi pa "prenašal" petnajst 
ali dvajset otrok, to je pa malce 
prehudo.

Res znajo biti naporni, vendar so 
pa lahko gnetljivo testo, mar ne?

To pa ja, sploh tisti "ta mali", iz 
tistih vedno lahko nekaj "rata".

Kdaj je vaš najboljši čas za 
ustvarjanje? So potrebni kakšni 
posebni pogoji, da dobite navdih?

Ne morem reči, kdaj je to. To je 
trenutek, ko te obsede nekaj, nek 
fluid, ki začne delovati. Pogoj, da 
začnem ustvarjati, je velikokrat v 
naravi. Navdih dobim, ko hodim 
po gozdu, se sprehajam, lahko tudi
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po cesti...Nekaj me zagrabi in začutim željo po 
ustvarjanju. Kadar takoj po tistem stopim v 
atelje in začnem delati, vedno "rata" nekaj 
dobrega. Silim se pa ne, ker siliti se v umetnosti 
ni nikoli dobro. To verjetno tudi v drugih strokah 
ni najboljše, namreč prisila. Včasih ves teden, 
tudi štirinajst dni ne naredim nič, potem pa 
pride ustvarjalni bum. Spomlad me zelo razdraži 
in pa jesen. Jesen je moj letni čas. Takrat so 
barve v naravi najlepše. V tem času sem tudi 
bolj čustven, nekako me prevzame odhajanje, 
ko listje odpada... ta čas ima name velik vpliv, 
me pa tudi nekako stiska... Pomlad pa je nekaj 
drugega. Prebudi me. To je čas, ko spet začnem 
prav delati, čeprav ustvarjam pravzaprav skozi 
vse leto. Najbrž vseh svojih del nikoli ne bom 
mogel prešteti, ne jaz, ne kdo drug. Ampak vsaka 
slika je povezana z mojo notranjostjo ali pa z 
naravo. Nekaj "na pamet" pri meni ni. Vsaka 
slika, barva in poteze, je del mene, moje duše, 
mojega občutenja in zaznavanja...

Na svojih potovanjih ste srečali mnogo ljudi in 
videli mnoge lepe pokrajine in vedno znova ste se 
vračali v Trbovlje, na Dobovec...

Na Dobovcu sem se rodil, v Trbovljah sem 
živel. Vsega tega mi ne more nič nadoknaditi, 
sploh pa ne v teh letih. Morda včasih, ko sem 
bil mlajši, bi mogoče še lahko zaživel kje 
drugje...Je pa dobro videti svet. Pravzaprav je 
že v Sloveniji kaj videti, kaj šele, če greš kam 
dlje. Spominjam se potovanj po Jugoslaviji, tja 
do Črne gore, Makedonije in drugod. 
Vsepovsod je kakšna znamenitost, ki pritegne 
obiskovalca, naj bodo to cerkve, mošeje, galerije 
( v beograjski so imeli razstavljene originale še 
iz časa Petra Karadjordjeviča, ki je imel žilico, 
da je kupoval slike znanih slikarjev v Franciji 
in ustvaril posebno in bogato zbirko), bil sem 
tudi v Italiji in v Franciji, v Avstriji...Človek 
mora videti svet in to rad počnem še danes. 
Zelo rad grem, vendar se tudi zelo rad vračam. 
Brez teh svojih krajev, tukaj ne bi mogel živeti. 
Ne, res ne, pa če bi mi ponudili še tako dobre 
pogoje, magari v Ameriki. Ne! Pogledat bi že 
šel, to ja, ampak največ za en mesec...Zelo sem 
navezan na svoj kraj.

Nekajkrat sem že prelistala vašo monografijo 
(zares je prelepa) in najbrž ste jo tudi vi. Kakšni 
pa so vaši občutki ob tem?

Ko je bilo dogovorjeno, da bo monografija 
izšla in da mi bo pri tem pomagala občina z 
večjim deležem, sem bil zelo vesel. Potem pa 
sem začutil nek strah. Kako bo izgledala? Ali 
bo odraz mojega dela? Ko smo v Pomurski 
založbi pričeli delati in to z dobrimi prijatelji in 
znanci, samimi strokovnjaki na tem področju,

sem že vedel, da bo vse v redu. Zadovoljen sem! 
Jaz in vsi, ki so pri tem projektu sodelovali. Že 
res, da v njej ni zajeto vse moje delo. V njej ni 
risbe, ki jo je bilo ogromno, manjkajo tudi 
akvareli, ki so veliko poglavje v mojem 
ustvarjanju. Glede na to pa bi se morala 
monografija razširiti in bi bila zato veliko 
dražja, kot je v tem trenutku. Kljub vsemu je 
celota, je pregled mojega dela in me predstavi 
kot grafika in slikarja. To pa je tudi dovolj. 
Življenjepis je sicer kratek, vendar zajema vse 
kar je pomembnega v mojem slikarskem 
življenju. Monografija je že v prodaji po 
Sloveniji in cena ni pretirana. Mislim, da je 
lahko tudi lepo darilo. Ne bom trdil, da 
praktično, ampak lepo in trajno.

Človeško je želeti si. In ko se izpolni ena želja, 
jih zagotovo še cel kup čaka na svoj trenutek. Mi 
zaupate vsaj eno od iyih?

Ja, imam še eno tiho željo... morda za 
osemdesetletnico, glede na to, da so mi 
napovedovali devetinosemdeset let... Rad bi, da 
bi imela občina še naprej, kot je imela do sedaj, 
vsaj v teh zadnjih časih, posluh, da bi se našel 
prostor za galerijsko zbirko mojih del, kjer bi 
bile moje slike na ogled, izmenjavale bi se in bi 
ljudje v Zasavju lahko videli, kaj sem ustvarjal. 
V nekaterih krajih imajo galerije, ki se imenujejo 
po umetniku, ki je za tisti kraj nekaj naredil. 
Mojih slik je ogromno, tudi o rudarstvu, ki še 
niso bile razstavljene. - To je moja velika želja 
in...

...pogled njegovih modrih oči odplava nekam 
daleč, besede počasi, negotovo zdrsijo v prostor, 
dobijo obliko in barvo...

...zelo rad bi se oddolžil Dobovcu, kjer sem 
rojen...Ta šola, kamor sem tudi sam hodil...če 
bi obstajala možnost...pa zdaj so menda že neki 
drugi gospodarji tam...v njej bi že lahko bila ena 
taka zbirka...ali pa kje v Trbovljah...

...potem se vrne v ta čas in nazaj v atelje, kjer 
si sediva nasproti in klepetava...

Saj imam svoj "Janezov hram", tam je 
dostopno vsakomur, ampak tam so samo moje 
skulpture v lesu, siporexu, plastiki. Prihajajo 
ljudje, se ustavijo, pogledajo...to je nekakšna 
forma viva.

Še in še bi se lahko pogovarjala, a vendar je bil 
že čas, da tokratni klepet počasi zaključiva. Kot 
žensko pa meje še nekaj "žulilo" in ker beseda ni 
koiy, sem vprašala: Tudi ženski akt je med vašimi 
slikarskimi deli - kaj mislite o ženskah?

Mislim, daje ženska, že od Eve naprej tisto, 
kar je moške privlačilo in je še danes ravno tako. 
Umetnika pa morda ženska privlači še bolj kot 
ostale moške. Precej aktov sem naredil, ki niso

Ženska...
vezani na nek določen model. Često pričneš 
slikati podzavestno. Ženski akt je mnogo, 
mnogo lepši, se mi zdi, ko ga slikaš, kot moški. 
Moški so zanimivi morda za določene kiparje, 
ampak več je upodobljenih žensk, ne samo kot 
akt, temveč tudi kot figura, kot portret. To je 
spremljalo skoraj vse umetnike v vseh svetovnih 
izmih, celo Picasso je slikal veliko žensk na 
različne kubistične načine. Seveda se pa ženska 
le hoče "videti" v sliki in tudi tega sem se loteval. 
Nekateri sprašujejo, kako sem zdržal, kaj sem 
mislil, ko sem slikal akt po modelu. Normalno, 
da zdržiš pri neki goloti ženskega telesa, če si 
za to poklican. Če pa si navaden pohotnež, ki 
vidi za tem samo seks, poželenje, je pa nekaj 
drugega. Tudi zdravniki imajo stik z žensko 
goloto in to bolj konkreten, pa o njih nihče ne 
misli tako kot o slikarju, ki slika golo žensko. 
Vse, kar je lepo, pa najsi bo to žensko telo ali 
pa narava, krajina ali pa tihožitje, je vredno 
upodobiti...

Kaj je torej ženska? Najlepša stvaritev narave 
ali njena najlepša napaka?

(Smeh) To pa kakor kdo vzame...po 
želji...prepuščam...predvsem pa: o ženskah nič 
slabega.

Brez žensk bi bilo hudičevo dolgčas na tem 
svetu.

Iskrena hvala - za vse!
Marta Hrušovar

I RADIO I 
TRBOVLJE
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SINET - družba, z 
razvojno vizijo

25-članska delniška družba 

Sinet iz Hrastnika sodi med 

srednje gospodarske družbe v 

zasavskem prostoru in se s 

svojo dejavnostjo, saj 

zaposluje 45 % delovnih 

invalidov, uvršča med 

invalidska podjetja.

Storitve, ki jih nudijo 

poslovnim partnerjem na 

področju varstva pri delu, 

varstva pred požarom, 

gasilskega servisa, tehničnega 

in fizičnega varovanja ljudi 

in premoženja, invalidske 

delavnice, civilne zaščite, 

varovanja okolja in drugega 

usposabljanja, predstavljajo vir 

prihodkov.

Družba težav z likvidnostjo 

nima, saj uspešno posluje že osmo 

leto. Za investicije letno nameni 

50 do 60 milijonov tolarjev. Doslej 

so bile investicije uspešno 

speljane, brez najemanja bančnih 

kreditov. Cilj družbe je povečati 

tržni delež na domačem trgu, 

nuditi kupcem celovito in 

kakovostno ponudbo, ob 

vsakoletnem povečanju števila 

mladih, izobraženih kadrov.

Strokovni delavci sektorja 

varstva pri delu, so imeli v 

letošnjem letu največ dela z 

izdelavo ocen tveganja, ki mora biti 

sestavljena iz tehničnega dela, ki 

pokriva del analize delovnega 

okolja s stališča varnosti pri delu 

in drugega dela, ki obravnava

analizo istega delovnega okolja z 

vidika varovanja zdravja pri delu 

in ga izdela medicina dela. 

Opravljali so tudi druge naročene 

storitve, kot so : pregledi strojev, 

elektromeritve, meritve strelovodov, 

hrupa v delovnem okolju, 

mikroklime in razsvetljave, študije 

požarne ogroženosti, varnosti, 

požarne rede in drugo. Iz varstva 

pri delu in varstva pred požari je 

bilo usposobljenih preko 1800 

delavcev, servisiranih več kot 900 

gasilnih aparatov in pregledanih 

preko 240 hidrantov. Preko 80 ljudi 

je opravilo obnovitveni tečaj 

higienskega minimuma, 42 ljudi je 

bilo usposobljenih za poverjenike 

za civilno zaščito.

Delavci sektorja varovanja so na 

letošnjem celjskem obrtnem sejmu 

predstavili napravo DW-A 100, ki

se uporablja za pridobivanje 

informacij in krmiljenje različnih 

električnih naprav na daljavo in po 

uspešni promociji pričakujejo tudi 

povečano povpraševanje in večji 

prihodek.

Slogan družbe "Za varnejši svet" 

po katerem jih poznajo mnogi 

Zasavčani dokazuje, da za njim 

stojijo strokovni in zanesljivi 

varnostniki, ki s hitro intervencijo 

preprečijo marsikakšno ne

všečnost.

Vgrajevanje sodobne tehnike 

varovanja objektov (prenos slike v 

dežurni center, priprave na 

satelitski nadzor gospodarskih 

vozil ) pa so zastavljene naloge 

družbe - za jutri.

V družbi Sinet d.d. imajo tudi 

invalidsko delavnico, kjer žigosajo 

in pakirajo steklene izdelke, nudijo

storitve pranja in čiščenja 

poslovnih prostorov. Upravljanje 

s stanovanjskim fondom, samski 

dom, steklarstvo so prav tako 

področja, ki sodijo pod okrilje 

družbe Sinet.

Družba Sinet se ponaša s 

certifikatom kakovosti ISO 9001, 

srebrnim priznanjem občine 

Hrastnik, vsako leto se vključuje v 

turistični projekt Moja dežela, lepa 

in gostoljubna.

Sinet, kije uspešno vodi direktor 

Miran Grohar, je usmerjen 

predvsem v prihodnost novih 

storitev, znanj, tehnologije in 

kadrov. Miran Grohar pravi: 

"Razumevajoč odnos do 

zaposlenih, medsebojno zaupanje 

in strokovnost so moto za uspešno 

družbo."

Vojka Rovše Krasnik
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ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE ZDRAVILNE RASTLINE

KORISTNI NASVETI IN OPOZORILA
ZADAH IZ UST

+Pravijo, sveža hrana, svež dih. Torej uživajte 
hrano z obilico polnozrnatih jedi, sveže sadje, 
presne listnate zelenjave, kar izboljša prebavo 
in zmanjšuje možnost nastanka zadaha iz ust. 
Poskusite žvečiti tudi sveže petršiljeve in metine 
liste. To metodo so poznali že stari Rimljani. 
Zadah iz ust se zmanjša tudi, če si poleg zob in 
dlesni z zobno ščetko in zobno pasto »skrtačite« 
tudi jezik. Nesnago iz jezika lahko postrgate tudi 
z narobe obrnjeno žlico. Pri odpravi zadaha nam 
pomaga tudi lucerna pripravljena v čaju (2 
žlički posušenih listov namočite za lo minut v 
vodo in grgrajte). Ne izpustite zajtrka, če želite 
zadah odpraviti vsaj do kosila.

-Cigarete, alkohol, žvečenje tobaka, 
prekomerno uživanje česna, čebule vam 
zagotovo ne bo pomagalo osvojiti svojega 
izvoljenca-ko.

AKNE
+Oh te akne, na katere so tako jezna mlada 

dekleta. Ampak, puder zagotovo ne pomaga. Le 
prikrije jih. Kaj pa pomaga? Če imate akne, si

FUNSTERC

obraz umijte nežno, s konicami prstov, pri tem 
pa uporabljajte neodišavljeno brezoljno milo, 
ognjičevo milo ali posebno medicinsko milo. 
Drgnjenje z grobimi sredstvi kožo poškoduje in 
razširi okužbo. Še preden pa akne izbruhnejo 
na obraz nanesite gel ali kremo, ki vsebuje 
benzoilperoksid. Pomaga tudi zeliščni pripravek 
iz ognjiča. Če se boste odpovedali mastnemu 
pomfritu in čokoladi, še ne pomeni, da bodo 
na "obisk" prišle akne. Jod pa lahko akne 
poslabša: goveja jetra, brstični ohrovt, jedilna 
sol, čebula. Med koristne prehrambene dodatke 
spadajo vitamini E, A in B6, krom in zlasti 
cink.Akne lajša tudi ajbiš,zunanje arnika kot 
obkladek, pa islandski lišaj, ognjič, tinktura 
česna, čaj korenine pirnice, mačehe, njivske 
preslice in koprive v enakih delih, mazilo iz 
pušpana ter timijan kot dodatek jedem.

ALKOHOLIZEM
+Da bi se alkoholiki lažje ozdravili in si 

opomogli, morajo nadomestiti manjkajoče 
vitamine A, B in C, magnezij, selen in cink. 
Pomaga tudi akupunktura, predvsem pa novo 
življenje z telesno in duševno dejavnostjo.

-S pijanstvom je povezana slaba prehrana.

FUNSTERC

IMPOTENCA
+Nekatera zdravila za zdravljenje visokega 

krvnega tlaka, raka in depresije, lahko zmanjšajo 
dotok krvi v penis, kar pripelje do impotence. 
Seveda ne nehajte jemati predpisana zdravila 
kar sami od sebe.Posvetujte se z zdravnikom, ki 
vam lahko predpiše alternativna zdravila. Tisti, 
ki na dan pokadijo več kot zavojček cigaret so 
na dobroi poti, da se jim otežuje erekcija. Moški 
z blago impotenco si lahko pomagajo z 
johimbinom, zdravilom iz lubja afriškega 
drevesa. Priporočajo tudi zdravilne mešanice 
zelišča ginko, damiana in azijskega ginsenga. 
Baje pa pomaga, če si česen vtirate v spodnji 
del hrbtenice. Domače zdravilo je lahko tudi 
poparek s šetrajem, baziliko, rožmarinom, 
janežem in žajbljem (ščepec vsakega). Spijte 
vsak večer eno skodelico. Spolno moč lahko 
povečate, če vzamete 3 žlice listov žajblja in 
žlico hmelja, mešanico zavrite v vodi, pustite 
dve uri, precedite in pijete pred jedjo 3 x na dan 
po skodelico.

Pripravil Igor Gošle

VTltiOZOdO NI IJL3ASVN INJLSIHOM
FUNSTERC FUNSTERCFUNSTERC

'MOJA PRILOŽNOST- 
TRBOVLJE"

je delovni naslov, s katerim so 
člani Razvojne koalicije vabili na 
šesto klubsko srečanje. Razvojna 
koalicija deluje v okviru Centra za 
razvoj podjetništva od ustanovne 
seje 15. 10. 1997, le-ta pa je bil 
ustanovljen maja istega leta.

V goste so tokrat, zaradi aktualne 
problematike razvojnega 
prestrukturiranja in s tem 
povezanih javnih razpisov po 
Zasavskem zakonu, povabili 
državna sekretarja na Ministrstvu 
za gospodarstvo Matejo Mešl in 
Igorja Strmčnika ter državno 
podsekretarko na Ministrstvu za 
finance Andrejo Kert.

Prisotne je najprej pozdravil 
Samo Fakin, ki je ugotavljal, da se 
čedalje večje število ljudi srečuje in 
se pogovarja o svojih pogledih na 
reševanje problemov, ki se jih bo 
treba naučiti reševati na nov, 
drugačen način s pogledom, uprtim 
v "jutri". Znanja je v Trbovljah po 
njegovem dovolj, težava je v tem, 
da se vedno ljudje ne poslušajo.

Igor Strmčnik je spregovoril o 
konceptu regionalnega razvoja s 
poudarkom na problematiko 
trboveljske doline. Poudaril je, da 
je treba aktivirati notranje razvojne

sile in da problemov ni mogoče 
reševati izolirano. Tako država kot 
regija se morata učiti partnerstva. 
Opozoril je tudi na to, da bo morala 
regija živeti tudi s pojavom afer v 
zvezi s porabo sredstev, ki jih bo 
prejela za razvoj, kajti pogledi na 
to, kaj sodi v razvoj in kaj ne, so 
lahko zelo različni. Na državni 
ravni je nadzor nad porabo 
sredstev zagotovljen.

Mateja Mešl je prisotne izzvala 
s podatkom, da je zelo malo 
sredstev, namenjenih za razvoj 
podjetij in podjetništva, prišlo v 
Zasavje, le 1,77%, to pa pomeni, da 
je prišlo na ministrstvo enak 
odstotek projektov. Sprašuje se, kje 
so razlogi za to.

Andreja Kert je spregovorila o 
kontroli dodeljevanja sredstev, ki so 
namenjena za razvoj in o nadzoru 
nad dodeljenimi sredstvi državne 
pomoči.

Po uvodnih besedah gostov je 
spregovoril tudi župan občine 
Trbovlje Ladislav Žiga Žgajnar, ki 
je tudi predsednik Razvojne 
koalicije in seznanil vse prisotne o 
poteku izvajanja Zasavskega 
zakona, nato pa se je razvil 
pogovor med povabljenimi 
obiskovalci in gosti.

MaH

Podelili Hortikulturna 
priznanja

V četrtek, 22. novembra ob 17 
uri je potekala v predavalnici 
Delavskega doma Trbovlje 
prireditev Hortikulturnega društva 
Trbovlje, ki so jo pripravili ob 
zaključku cvetlične ocenjevalne 
sezone. Prireditve se je udeležilo 
polna dvorana poslušalcev in 
gledalcev, ljubiteljev cvetja in lepe 
urejenosti kraja. Vodila jo je 
Mateja Grošelj, v programu pa je 
sodeloval otroški pevski zbor iz 
Vrtca Trbovlje, ki ga vodi Karmen 
Lindič in tudi sama pevovodkinja 
je nastopila s petjem. Predsednica 
društva Albina Ocepek, je nato na 
temelju ocene s strani ocenjevalne 
komisije društva podelila priznanja 
občanov iz raznih delov Trbovelj, 
vključno z okoliškimi naselji, Zlato 
sončnico, kot najvišje priznanje pa 
je prijela družina Matko iz 
Gaberskega. Prireditev so 
pozdravili tudi predstavniki raznih 
hortikulturnih društev iz drugih 
krajev. Na koncu so si udeleženci 
ogledali še video posnetke na 
ekranu, ki jih je posnel Franci 
Korošec na domačijah, ki so 
prijela priznanja. V avli doma pa 
so pripravili tudi razstavo barvnih 
fotografij s posnetki o urejenosti

hiš in njih okolice, tako letošnjih, 
kot tudi prejemnikov priznanj iz 
preteklih let. Na koncu je sledil v 
avli doma še prost razgovor 
navzočih ob prigrizku. Bilje lep in 
prijeten večer. Prisrčne čestitke 
prejemnikom priznanj, posebej še 
Zlate sončnice, vsa priznanja pa 
zasluži tudi Hortikulturno društvo 
Trbovlje, ki že vrsto let skrbi med 
drugim tudi za urejanje in 
ocvetličenje hiš ter njihove okolice 
pa še za kaj drugega ter njih 
ocenjevanje.

IL

Brez dela je precej ljudi
Pred kratkim je Zavod za 

zaposlovanje RS objavil podatke 
o tem, koliko ljudi je bilo 
brezposelnih oz. nezaposlenih po 
stanju 31. oktobra na območju 
Slovenije, po posameznih enotah. 
V Sloveniji je bilo do takrat 
nezaposlenih skupno 102.212 
občanov. V nafih krajih je bilo 
konec oktobra brezposelnih v 
Trbovljah 1418, v Laškem 
vključno z Radečami 1097, v 
Litiji 1017, v Zagorju 921 in v 
Hrastniku 710. Največ 
nezaposlenih je bilo v Mariboru 
in to 12.597, najmanj pa v Idriji, 
281.

IL



$ December v Avtohiši Malgaj RENAULT
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TWINGO KOLOSEJ POPUST 178.000 SIT, ZALOGA OMEJENA 
TVVINGO EXPRESSION 1.2 16V s klimatsko napravo ali

električnim strešnim oknom 
popust 142.800 SIT

THAUA - popust v višini 150.000 SIT.
Servis in prodaja

7*1 lglh

^ Na zalogi CLIO DYNAMIQUE - količina omejena!

Q KANGOO 4x4 (štirikolesni pogon)-promocijska cena 
za 250.000 SIT nižje od cene po ceniku.

MEGANE AIR - prihranek do 450.000 SIT
na zalogi omejena količina vozil

BREZPLAČNA KLIMA

C MEGANE, SCENIC in LAGUNA BUSINESS
Fantastična ponudba za pravne osebe in samostojne podjetnike!

MEGANE + klima + radio + GSM aparat že za 2.905.000 SIT

SCENIC + klima + radio + GSM aparat že za 3.215.000 SIT

LAGUNA + klima + radio + GSM aparat že za 3.980.000 SIT

BREZOBRESTNI LEASING za gospodarska vozila! 
Polog 50%, trajanje 24 mesecev.

Želite več informacij?
Obiščite nas ali pokličite naše prodajalce:

03/56 33 1 1 4 g. Franci Dolanc 

03/56 33 1 1 0 g. Viljem Medvešek 

03/56 33 1 1 2 g. Dejan Štruc
da Vam predstavijo ponudbo, ki VAM najbolj ustreza.

V

Gabrsko 30b 
Prodaja 03/56 33110 

03/56 33111 
03/56 33112 

Servis 03/56 33120 
www.avtohisamalgaj.si
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TATJANA
ALAU?

Od vsega jo je 
venomer najbolj zanima
lo, koliko dajo ljudje na 
modo in kako zelo se 
posvečajo oblačenju. 
Zato je skušala izobli
kovati stil oblačenja, ki bi 
bil drugim všečen. Še kot 
študentka, je z lastno 
kreacijo oblačil sodelova
la na več modnih revijah 
in pravi, da si še vedno 
ukrade trenutke za 

skiciranje in kreiranje oblačil. Šestletna Klara in triletni Filip 
ji namreč povsem zapolnita njen prosti čas.

Po poklicu je diplomirani inženir tekstilij in oblačil, študi
rala pa je na Fakulteti za naravoslovje in tehnologijo v Ljublja
ni. Že od leta 1994 je na Srednji šoli Zagorje, kjer izobražujejo 
tudi za dvo- in tri-letna poklicna programa pomočnice oskrbnice 
in za oskrbnico, profesorica za predmet: tekstilna tehnologija 
in poznavanje tekstilij. Na šoli deluje tudi šiviljski krožek, v 
okviru katerega vsako leto pripravijo modno revijo ter pridobijo 
tudi sponzorje za nabavo materiala. Dejala je, da so z modnimi 
revijami dosegli pozitiven odziv publike in jih zainteresirali za 
njihove modne kreacije. Na modnih revijah skušajo na izviren 
in všečen način predstaviti kolekcije oblačil, katere so nekako 
usklajene s trenutno modo.

Ker je tudi razredničarka, z dijaki in dijakinjami rada tudi 
pokramlja, saj je ugotovila, da so zelo odprti in neposredni. 
Zelo zadovoljna pa je tudi s kolektivom, saj si znajo stati ob 
strani in sodelovati, ko je potrebno. Kljub temu, da je po rodu 
z Dola pri Hrastniku, družino pa si je ustvarila v Zagorju, se je 
na novo okolje dobro privadila. Odkar je doštudirala, pogreša 
le več informiranosti o modnih trendih, zato se bo pridružila 
Društvu oblikovalcev Slovenije v Ljubljani. Četudi ji je v 
oblačenju najbolj všeč klasika, pa ji oblačenje pomeni marsikaj. 
Tudi pri šolskem pouku se veliko pogovarjajo o oblačenju in o 
tem, kaj človek izraža z obleko, saj na slednje pogosto vpliva 
tudi okolje.

Kot opaža, na oblačenje vpliva tudi družba, ko se družabniki 
navzamejo nekakšnega podobnega stila oblačenja. "Tudi ko 
človek konča študij ali zamenja službo, bo verjetno zamenjal 
tudi način oblačenja," je dejala. Včasih se sprašuje, če je obleka 
tudi odraz počutja in standarda. Dostikrat pa je tudi presenečena, 
ko prek televizije vidi, da se nekateri modni kreatorji oblačijo 
povsem običajno. Nasplošno pa drugim nima navade 
pripomniti, v kakšnih oblekah bi bili videti prijetnejši. Tolerira 
tudi kičasto ali drzno oblačenje, saj ji je včasih malce 
samozavesti kar všeč. Pri mladih občuduje, da se oblečejo v 
vse, kar hočejo, in kar jim je všeč.

Trenutno sta ji v oblačilih zelo všeč rdeča in olivno zelena 
barva. Za kakšne osebne in druge praznike, si ponavadi zaželi' 
nove obleke. "Včasih se ljudje tudi "skrijemo" za obleko," pravi, 
"ker skrivamo svoja čustva." Rada tudi riše, všeč ji je slikar
stvo. Odkritost in iskrenost pa ji največ pomenita pri raznih 
obveznostih in srečevanjih z ljudmi.

Besedilo In slika: Petra Radovič

Effrev d.TT.J;.

ZNAMENJA IN SIMBOLI V 
KRŠČANSTVU

(24. del)

PREDMETI ZA BOGOSLUŽJE
V bogoslužju se bistvene stvari dogajajo na duhovni ravni. Vendar 

pa je ob tem ves čas prisotna uporaba različnih bogoslužnih predmetov.
V središču starozaveznega bogoslužja je bila skrinja zaveze, kjer sta 

bili shranjeni kamniti tabli z desetimi zapovedmi in posoda z mano. 
Omenjajo se tudi drugi predmeti, ki so jih uporabljali pri bogoslužju kot 
npr. lonci, košarice za opresnike, svečnik, žlice, vrči, posode za olje... 
Prav tako se omenjajo sveta oblačila za duhovniško službo.

Tildi danes štejemo med predmete za bogoslužje svete posode in 
liturgično obleko, sem sodijo tudi liturgične knjige in še nekateri predmeti.

SVETE POSODE
Med svetimi posodami so posebej izpostavljene zaradi svoje vloge 

pri bogoslužju: kelih, patena, ciborij in monštranca.

KELIH
Že v stari zavezi so pri bogoslužju uporabljali kelih, ki je bil različnih 

oblik in iz različnih snovi. Imel pa je svojo posebno znakovitost.

a) Kelih zaveze
O slovesni zavezi med Bogom in izvoljenim ljudstvom je starozavezni 

pisatelj zapisal: "Potem je Mojzes zgodaj vstal in postavil oltar pod goro in 
dvanajst kamnov za dvanajst Izraelovih rodov. Nato je poslal mladeniče izmed 
Izraelovih sinov, da so darovali žgalne daritve in žrtvovali junce kot mirovne 
daritve za Gospoda. Mojzes je vzel polovico krvi in jo vlil v medenice, polovico 
krvi pa je zlil na oltar (2Mz 24, 4-6)."

b) Kelih zahvale
"Kako naj povrnem Gospodu za vse dobro, kar mi je storil? Kelih 

zveličanja bom dvignil in klical Gospodovo ime (Ps 116, 12-13)."

c) Kelih edinosti
"Gospod, delež moje dediščine in mojega keliha, ti vodiš mojo usodo 

(Ps 16, 5)."

d) Kelih božje jeze
"Zbudi se, zbudi, vstani Jeruzalem, ki si pil iz Gospodove roke, kelih 

njegove tegobe, omamni kelih si pil, izsrebal (Iz 51, 17)."

Za daritev nove zaveze je kelih sprejel Kristus sam, ko je pri zadnji 
večerji vzel kelih, se zahvalil Bogu Očetu, ga dal apostolom in rekel: "Ta 
kelih je nova zaveza v moji krvi, ki se preliva za vas (Lk 22, 20)." Pri tem 
obredu zadnje večerje je zelo pomembna simbolika. Za svetopisemsko 
mišljenje je značilno, da so hrano pojmovali kot božji dar. Zato jih je 
uživanje hrane povezovalo z Bogom. To velja tudi za skupino Kristusovih 
učencev pri zadnji večerji. Dejstvo, da so bili učenci skupaj s Kristusom 
pri isti mizi, da jim je predsedoval, blagoslovil, razlomil in razdelil kruh, 
ki je Očetov dar, kaže, da so bili tesno med seboj povezani. Kristusova 
navzočnost in Stvarnikova dobrina so napravile, da to ni bil le zbor ljudi, 
temveč občestvo s tesnimi svetimi medsebojnimi vezmi. Učenci so bili v 
posebni edinosti s Kristusom in med seboj.

(nadal|evan|e v prihodnji številki Zasavca) 
Branko Nimac
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TET-ovirani 3 - promocijski koncert skupine

Zadnjega novembra so zagorsko in 
zasavsko publiko, predvsem rokersko 
naravnano, razveselili Orleki s promocijskim 

koncertom. Poleg skladb z najnovejše

Vlado v elementu

ORLEK v Zagorju
saj na svoj način opozarja na odločitve države. 
Naslov namreč lahko peberemo tudi kot 
ovirani, vemo s kom...

Tudi v glasbi se pozna ta angažiranost, je

Orlekova zanmenita pihalna sekcija

tokratna muzika bolj temna, manj komercialna 
in tako rokovsko razmišljujoča.

Zamudniki prvega koncerta še lahko 

popravite in jih pridete poslušat 15. decembra

Jure je raztegnil meh s "šprintersko" hitrostjo...

zgoščenke so seveda zaigrali tudi stare 

uspešnice. Tetovirani 3 je že sedma zgoščenka 
te skupine.

Prvi dve zgoščenki Funšterc in jetemice ter 

Melodije smoga in premoga tvorita Ajmuht, 
potem pa so po vrsti izdali še Adijo knapi, 
Bunkuc party, Salamurca, Prvi ruker in zadnjo, 

IET-oviram.

Zadnja zgoščenka ima politično konotacijo.

močna, lahko bi rekli polna, z nenavadnimi 

inštrumenti, kot je recimo pihalo avstralskih 
domorodcev didgerdidu, pa z mandolino, več 
kitarami, da seveda ne pozabimo na orkester 

Svea in na godalni trio ter ženski vokal.
Vtis? Bojazni zagorskih veljakov o norenju 

"fanov" in morebitni demolaciji dvorane so 

se razblinile, kajti, kot je v prjšnji številki 

izjavil klaviaturist in harmonikaš Jure Tori, je

v Dom svobode v Trbovlje.

Bolj žurerska zadeva pa se obeta v Zagorju 
pod šotorom, ko bodo zaigrali v družbi z 
Vladom Kreslinom in Malimi bogovi, 
Siddharto in Agenti. To bo, žal, edini sodobno 
obarvani večer nekako progresivne glasbe, 
spogledujoče se z rockom.
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VI UGOTOVITE AVTORJA LITERARNEGA DELA- MI VAS
NAGRADIMO

Pred vami je devetinštirideseta literarna uganka. Sprašujemo vas po imenu in priimku še 
živeče slovenske pisateljice, ki se je rodila s priimkom Konič 8.2.1919 v Dobrli vasi na 
Koroškem. Mladost je preživela na Podbrezjah na Gorenjskem, od leta 1938 pa živi in dela v 
Ljubljani. Pred Ž.svetovno vojno je delala kot novinarka, po njej pa se je povsem posvetila 
pisateljevanju. Velja za našo najplodovitejšo pisateljico. Literarna kritika in zgodovina jo 
uvrščata med realiste z elementi modeme proze. Objavlja od leta 1937 (Pesem polja), kmalu 
pa seje odločila za svoje poglavitno literarno usmeritev, za biografski, zgodovinski in družinsko- 
kronikalni roman. Manj seje posvečala mladinski prozi (Podlesnice, 1967, Lučka na daljnem 
severu, 1975). Napisala je nekaj zanimivih biografskih romanov. O Primožu Trubarju 
(Plamenica, 1957), Tomažu Hrenu (Inkvizitor,1964), skladatelju Jakobu Gallusu (Poslušaj, 
zemlja, 1968), o Ketteju in Murnu, o čebelarju Antonu Janši, o Francetu Prešernu (Pesnikov 
nokturno, 1992). Med njene vojne romane štejemo Temna stran meseca (Turjak 1943), trilogijo 
Sonce je obstalo. Iz biografskega romana o Francetu Prešernu, Pesnikov nokturno vam 
navajamo zaključek romana.

"Osmega februarja zjutraj se je zbudil, ko je bil zunaj že svetel dan. Do njega so prihajali 
glasovi prebujenega mesta, tu zgoraj pa so vsi še spali, utrajeni od dolgega bedenja prejšnji 
večer pri njem. Katra tudi.

Ni je hotel buditi. Tiho je ležal v postelji, poslušal urne korake in bodre klice otrok, ki se jim
j® mudilo v šolo, gledal 
v okno, mislil, daje zdaj 
že daljši dan in da ni 
več daleč pomlad.

Umrl je z jutranjo 
svetlobo v očeh."

Uganko sestavil Igor Goste

PRIMORSKE ZDRAHE 
NAVDUŠILE IZLAČANE

Kulturno društvo Domovina Osp je v soboto, 
24.11. s komedijo Primorske zdrahe še enkrat 
več prepričalo Izlačane, da se splača ogledati 
njihove stvaritve. Predvsem so komedijo Carla 
Goldonija v režiji Gašperja Tiča popestrili z 
neobičajno aktivnostjo med dejanji in odmori, 
ki to sploh niso bili. Vsekakor lahko zapišemo, 
da je bila to igra polna tempa in predvsem 
odlične igre z izlaškim KD pobratenimi 
Primorci.

Igor Goste

Razstava del Severine Trošt - 
Šprogar

V mali galeriji Knjižnice Toneta Seliškarja v 

Trbovljah je razstavljala v času od 19. novembra 

do 1. decembra svoja slikarska in oblikovalska 

dela Severina Trošt - Šprogar iz Trbovelj, sicer

diplomirana oblikovalka vizualnih komunikacij. 

Na ogled je postavila 22 del manjših izmer z 
najrazličnejšimi motivi, predvsem figuralnimi, 
vendar spoznavnimi. Razstavljena dela so 

vzbudila veliko zanimanje med obiskovalci 

knižnjice. Vnovič je dokazala svoje mojstrstvo 

na slikarskem in oblikovalskem področju.
tl.

Sabina Božjak je razstavljala
V času od 5. do 17. novembra je potekala v 

mali galeriji Knjižnice Toneta Seliškarja, likovna 
razstava mlade likovnice iz Trbovelj, Sabine 
Božjak. Mlada likovnica je seveda še dijakinja 
Srednje šole za oblikovanje v Ljubljani. Na 
ogled je postavila 21 del v različnih slikarskih 
tehnikah in različne motive - krajina, tihožitja, 
naravna in kulturna dediščina ipd.

IL.

KULTURNI KOLEDAR
19.11.1808 se je v Kranju rodil 

časnikar, politik, zdravnik Janez 
Blehveis. Urejal je Novice.

21.11.1694 se je rodil francoski 
pisatelj Voltaire.

23.11.1747 se je v Trstu rodil 
slovenski prosvetljenec, pesnik, mecen 
slovenske književnosti Žiga Zois.

Pripravil Igor Gošle

Vlado Garantini

Sestop
Sestopiš,
po krhki, krušljivi 
rebri bivanja.
Z grbinastih goličav, se spustiš v dolino, 
mimo so zdrsi, zmage, porazi.
Samo nemočno 
še votliš dan; 
z okruški spominov, 
sanj in premišljevanj, 
mašiš odprtine.
Izluščiš vse luske strahov, 
upanj in verovanj 
na rosna vznožja trav.
Pomirjen,
Z neizprosnostjo časa, 
drsiš v neopazno preteklost.

Vlado Garantini

Pesnjenje

Zarežeš v tišino, 
beseda,
zavozljaš popkovino, 
pesem.
Za hip si silno ponosen, 
očka novorojenčka.
Ganljivo pestovanje, 
lišpanje ličk, 
frčkanje kodrčkov, 
puderček za nežnejšo polt. 
Sčasoma pomilovalen pogled: 
v zibelki čisto navaden jokec; 
pustiš ga ajčkati v hladni kamrici, 
ga sicer posvojiš, 
a nanj skoraj pozabiš.

RADIO
TRBOVLJE
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RUDARSTVO V LITIJSKI 
OBČINI

Danes še živeči rudarji rudnika Sitarjevec (zaprt leta 1965).

V litijski občini se je rudastvo 
razvijalo kar nekaj stoletij, od prvih 
rudnikov v 16. stoletju (Maljak, 
Pasjak) do zadnjega in največjega 
Sitarjevec, ki so ga zaprli v letu 
1965.

V sredo pa so v litijskem
kulturnem centru odprli v 
prisotnosti vseh še danes živečih 
rudarjev, ki se še živo spominjajo 
dela izpred 30 in več let v rudniku 
Siratjevec. Na razstavi si 
obiskovalci lahko ogledajo 
fotografije iz življenja rudarjev in 
ostankov rudarjenja v litijski 
občini, kot jih je danes videl 
fotografski objektiv, pisni

dokumnti, načrti rudnikov in 
seveda tudi rudarsko orodje. Na 
ogled sta tudi maketi, rov in delo v 
njem ter topilnica, ki je stala v 
neposredni bližini litijske 
predilnice.

Muzejska zbirka se nahaja v 
začasnih prostorih in kot je dejal v 
svojem otvoritvenem govoru 
direktor ZIK-a, se išče v Litiji 
prostor, kjer naj bi dobile mesto vse 
muzejske zbirke (brodarstvo, 
rudarstvo, in železnica), ki so dali 
mestu in okolici neizbrisen pečat. 
Potekajo dogovori, da bi železnica 
odstopila nekdanje skladišče pri 
železniški postaji, ki je bil že

namenjen za rušenje. Del rudnika 
Sitarjevec pa naj bi se preuredil v 
učno pot, da bodo tudi naši 
zanamci videli kako se je nekoč 
delalo v rudniku..

Razstava bo odprta kar nekaj 
časa. Ogled je možen vsak dan od 
08. do 14. ure (razen sobote, nedelje 
in praznikov).

Marjan Šušteršič

Dolska Jutranjka boleha
»Podaljšujemo delovni čas, če je treba, delamo ob sobotah, denarja pa 

ni...,« je tožila ena izmed 106 delavk dolske Jutranjke, predzadnji dan v 
novembru, ko so dobili za plačo le 25.000 SIT akontacije. Kot je znano, 
se z izgubo otepa tudi matična delniška družba v Jutranjka v Sevnici, kije 
lansko poslovno leto zaključila z več kot 100 milijonov SIT izgube. Dolska 
Juranjka torej ne more pričakovati pomoči pri svojih »starših«. »Največ

delamo za Italijane in Nemce,« nadaljuje obupana delavka, in zanje imamo 
dela dovolj še za nekaj let...« Res pa je, da težko izpolnjujemo normo, ker 
je mesečno v bolniškem staležu okrog 20% delavk. Zaradi poškodbe 
hrbtenice je v predčasnem pokoju že precej žensk dolske Jutranjke. Denar 
požira tudi sama zgradba in zastareli stroji. »Če bi imeli možnost, bi se 
takoj zaposlila kje drugje, kar je uspelo že marsikateri moji sodelavki. 
Nihče nam ne more jamčiti, da nas lepega dne ne bodo razpustili...« je še 
dodala.

Fančl Molk

Vinoteka Klopotec in vinske 
novosti

24. 11. 2001 je Vinoteka 
Klopotec gostila vinogradnika 
Grlico Franca iz Ljutomersko - 
Ormoškega vinorodnega okoliša. 
Gospod Grlica nam je razložil

odvisna ravno od vsebnosti 
neprevretega naravnegas sladkorja 
v vinu. Vsako dodajanje drugih vrst 
sladkorja znižuje kakovost vina 
poleg tega pa je tudi omejena in je

pomen vsebnosti naranega 
sladkorja v vinih in opredelitev vin 
na suha, pol suha , pol sladka in 
sladka. Tudi kakovost letnika je

vinogradnik ne more dodajati po 
mili volji. Obstajajo tako analize s 
katerimi določajo količino 
naravnega neprevretega sladkorja

v vinu, kot tudi analize o dovoljeni 
količini dodanega sladkorja .

Dne 01. 12, 2001 pa smo lahko 
v vinoteki Klopotec poslušali 
nadaljevanje spoznavanja 
pridelave vin, ki nam ga je podal 
gospod Valdhuber, vinogradnik iz 
Svečine. To je vinorodni okoliš iz 
okolice Maribora. Gospod 
Valdhuber nam je pojasnil pomen 
kvasovk pri vretju vina. S 
kvasovkami dosežemo želeno 
stopnjo in hitrost vrenja mošta.

Nekoč, ko še ni bila znana uporaba 
kvasok so vinogradniki zlasti ob 
hladnih jesenskih jutrih ogrevali 
kleti, da so pospeševali vretje vina. 
Danes to ni več potrebno. S 
kvasovkami dosežemo,
pospeševanje vretja kljub nižjim 
temperaturam. S regulacijo vretja 
s pomočjo kvasok pa dosežemo 
tudi želeno vsebnost neprevretega 
sladkorja v vinu. Torej imajo 
kvasovke neposredno tudi vpliv na 
kakovost vin.
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SOLA DOBRE 
DRŽE

Tako kot vse prejšnje članke je tudi tokratnega pripravila višja 
fizioterapevtka v Zdravilišču Laško Majda Anžin. Še preden preberete, 
kaj je pripravila, objavljamo imena dveh srečnih nagrajencev, ki sta 
pravilno odgovorila na naše 3.vprašanje (Ali je uporaba hojce 
priporočljiva?). Seveda je bil odgovor, da uporaba hojce za otroke NI 
priporočljiva. Nagrajenki sta: Mariia Pišek. Španskih borcev B 28, 1420 
Trbovlje in Silva Oblak. Opekarna 7, 1420 Trbovlje. Nagrado dobita po 
pošti.

TELESNA DRŽA- KOT ZMAGOVALCI ALI KOT PORAŽENCI?
Dobra telesna drža in izbira gibanja, ki nam je všeč, nam ustreza in se 

ujema z našim načinom življenja, bosta poskrbela za dobro mišično 
funkcijo, ki je prva obramba pred bolečino in pogostimi motnjami v 
delovanju hrbtenice.

Katero od telesnih drž bomo izbrali je odvisno od nas samih. Da bomo 
spremenili nepravilno priučene in ukoreninjene vedenjske navade se 
moramo sami odločiti in nato ugotoviti vzrok, zakaj se tako vedemo, in 
tudi, kako to delamo. Če nam bo uspelo, da se držimo kot zmagovalci, bo 
razdalja med prsnico in sramno kostjo ves čas (pri stoji, gibanju, sedenju, 
pripogibanju) enaka. Če se držimo kot poraženec pa se ta razdalja zbliža.

Dobra telesna drža v mirovanju in gibanju omogoča mišicam delovanje 
z najmanjšim naporom, varuje gibalne organe pred okvarami in 
poškodbami ter zagotavlja notranjim organom najboljši položaj. Pri slabi 
telesni drži porabimo veliko dodatne energije za nepravilnosti v položaju 
in obliki hrbtenice, ramen, medenice in nog, ki niso posledica okvar na 
kosteh, živcih in mišicah, ampak nastanejo zaradi nepravilnega delovanja 
mišic. Telesno držo lahko zavestno nadzorujemo in popravljamo. Veliko 
lažje jo popravijo tisti, ki skrbijo za elastičnost in mišično moč telesa. 
Dolgotrajna slaba drža se težko popravi in povzroča degenerativne 
spremembe sklepov, vezi in mišic, povzroča pa tudi bolečine. Opazovati 
in popravljati telesno držo se naučimo tako, da se postavimo ob zid, ali 
se opazujemo v ogledalu od strani in od spredaj.

KAKO PRAVILNO STOJIMO
-Stojimo na celih stopalih (stopala enakomerno obremenimo, da 

občutimo zunanji rob stopal, palec, mezinec in peto), ki so narazen, 
vzporedno, obrnjena naprej za širino kolkov, in se pozibavamo, 
prenašamo težo z ene noge na drugo tako dolgo, da sta stopali enako 
obremenjeni.

Pravilna (P) drla in nepravilni (N) drli v mirovanju.

-Trebušne mišice sprostimo, pazimo na položaj medenice, boke imamo 
poravnane, da se medenica ne nagne naprej. Medenica namreč nosi 
hrbtenico, z njenim gibom se spremenijo fiziološke krivine hrbtenice, 
drža ramen in glave.

-Hrbtenica je zravnana. Če se pogledamo v ogledalo od strani, so v isti 
ravnini ušesna mečica, sredina rame, kolk, koleno in stopalo.

-Glava je naravnost, vrat dvignemo (podaljšano) nad ramena, ki jih 
pomaknemo nazaj.

Da bomo obdržali pravilno, dobro, lepo telesno držo je nujno: 
ZAVEDANJE-OPAZOVANJE-VZDRŽEVANJE-OHRANJANJE- 

NADZIRANJE

Pomen telesne drže za človeka ni le lepotni, ampak tudi zdravstveni in 
ekonomski.

Ljudje, ki se držijo vzravnano imajo manj bolezni gibal, manj težav z 
notranjimi organi v prsnem košu in trebušni votlini ter živijo bolj 
kakovostno.

VAJE ZA DOBRO DRŽO (telo je ves čas zravnano):
-prenašamo težo iz ene noge na drugo, stopal ne dvigamo,
-s telesom krožimo tako, da se gibamo le v stopalih,
-krožimo z medenico v obe smeri.

PETO NAGRADNO VPRAŠANJE
Kako se pravilno držimo? Kot zmagovalci ali kot poraženci?

Odgovore z izrezanim vprašanjem pošljite na uredništvo Zasavca do 
četrtka, 20.12.2001. Dva, ki bosta pravilno odgovorila in imela še srečo 
pri žrebu, bosta prejela nagrado Zdravilišča Laško. Po eno vstopnico za 
kopanje v njihovih bazenih.

NAPOVEDUJEMO
V naslednji številki Zasavca boste lahko prebrali nekaj o tem, kako 

pravilno sedimo.
Uredil Igor Gošte

jSu
1. januarja 2002 eb 20.00

■ v Zdravilišču Laške
ZDRAVILIŠČE

LAŠKO Zakerakajme v lete 2002 v prijetni druščini, 
eb dobri hrani In glaabl ansambla TIP-T0P.

MEDICINA IN TURIZEM
Zdraviliška t. 4,3270 LAŠKO Novoletni ples z večerje je 8.000 SIT

Tal.:03/7345 lil
Fax: 03/ 734$ 298 in brez večerje S.000 SIT.

Rezervodia: +386 (0)3 7345 122 
E-mall:zdravills(«faika@eonel.ii

Inf. In rez.: 03/ 734S -122

http://www.zdravlliKe-lasko.sl 
SLOVENIJA Vljudne vabljeni!

4*
ZDRAVILIŠČE

LAŠKO



R6EFTI
INFORMACIJE

NA
03/ 56-64- 250

SIVIUA ANA

Oblecite svoje Ideje!
GSM: 041/395 301

AVTOPREVOZNIK
Franc Ravnikar, NAROF 32,1411 IZLAKE 

Telefon: 03 56-73-615, GSM: 041/405-828

Jevšnikova 26a 
1411 Kisovec

AVTOMEHANIKA IN AVTOKLEPARSTVO
IZPUŠNI SISTEMI ZA VSA MOTORNA VOZILA 
MENJAVA PNEVMATIK, POLNJENJE KLIM.

A VTOJOLV sp
Bojan ROGLIČ

Tel.: 03/ 56 71 130 
GSM: 041/690 163

ELKOPLAST
Bevško 2, Trbovlje, tel.: 56-26-466 
odpiralni čas: od 7.00 do 19.00 ure.
DEKOR, Obrtniška ulica 11, Trbovlje, tel.: 56-21-108 
odpiralni čas: od 8.00 do 12.00 in od 16.00 do 19.00 ure.

Bogata izbira vseh vrst talnih oblog, preprog, 
lamitarij, tekačev, žaluzij

ART OPTIKA d.d.
poslovalnica: 1420 Trbovlje 
Trg revolucije 28d 
tel.: 03/56-21-253 
poslovalnica:
Zdravstveni domTrbovlje 
Rudaska 21, tel.: 03/56-29-041

* Velika izbira okvirjev za očala
* Vse vrste leč za očala domačih in 

tujih proizvajalcev
* Etuiji za očala
* Povečevalne lupe
* Športna in sončna očala
* Drobna usnjena galanterija

Obiščite nas in se prepričajte!

ELE KTROSERVIS4TKGOVINA

ELEKTROTOM
Tomaž DRAKSLER s.p. 

Naselje na Šahtu 7, KISOVEC

ELKKTROSERVIS VSEH VRST:
- profesionalnega in amaterskega 

električnega ročnega orodja
- industrijskih sesalcev
- čistilne tehnike
- generatojev
- malih gospodinjskih aparatov 

TRGOVINA:
- električnega ročnega orodja:

ATLAS COPCO, MAKITA, BOSCH, 
DEWALT, ELU, FLEX, STAVER, 
BLACK&DECKER, ISKRA ERO....

- originalnega pribora za orodje: 
KEIL, ARES1. HAWERA, CMT, AEG. 
MAKITA. BOSCH. DEWALT, ELU....

IZPOSOJA:
- električnega ročnega orodja: 

ELEKTROPNEVMATSKO 
KLADIVO. KOTNA BRUSILKA....

© 041/507-321,03/56-71-321

Avtobusni promet In turlmem. Zagorja el.o.o. 

TURISTIČNA AGENCIJA
Informacije in rezervacije: 03/56 55 108, 56 55 112, fax: 03/56 55 104 

E-mail: integral.zagorje@siol.net Internet: http://www.integral-zagorje.sl

UMAG htl. SOL KORALI**** 24.1 L- 01.12. ZA NEVERJETNIH 
37.300 SIT

VIKEND V PEKINGU 19.12. - 129.000 SIT

LENTI nakupovalni izlet 15.12. 3.000,00 / osebo 
NA VOLJO SO KATALOGI ZIMA 2001/2002 ! 

APARTMAJI NA ROGLI ZA TEDEN DNI ŽE OD 14.000 SIT NA 
OSEBO

VABUENI NA VIKEND SMUKO V DECEMBRU:
------- KRONPLATZ ŽE ZA 25.900 SIT S PREVOZOM!---------

NOVOLETNI PRAZNIKI
V EVROPSKIH PRESTOLNICAH in v Brnu (BOBV CENTER za 

mlade), v Benetkah, Riminiju in ob Blatnem jezeru, vzdolž jadranske 
obale... V' UMAGU že ud 22.900 SIT naprej!

PODJETJA, DRUŽBE, SKUPINE KAR TAKO:
Izkoristite naše pestre kapacitete prevoznih sredstev 

za popoldanske, večerne in nočne prevoze za vaša novoletna 
praznovanja! Imamo avtobuse m mmibuse od 6 do Sl potnikov!

-------------SVCTOVMO IMOBOMCTIMO PHVENBTVO---------
programi bodo na voljo v januarju 2002

VABIMO VAS ŠE:
-na prebožične nakupe v MUnchen, NUrnberg in na Dunaj

ODPIRALNI ČAS:
Agencija Zagorje: PONEDELJEK - PETEK 06:00 - 16:00 

SOBOTA09:00 - 12:00
Agencija Trbovlje: PONEDELJEK - PETEK07:00 - 18:00 

SOBOTA08:00 - 12:00
/<7 rcrrosf^HJA IH... jo rcrraVAHJA z IHT£^KAU>M-

®K®

format
Litija, Valvazorjev trg 25, tel.: 01/ 898 38 09 

odprto od 9.00 do 17.00, ob sobotah 8.00 do 12.00

ATELJE BOGENŠPERK po predhodnem telefonskem 
naročilu na tel.: 01/898 38 09

* EXPI?E5 IZPELAVA V ENI URI

* ZA P0KUMEN1EIZPEEAMO TAKOJ

* PROPAJA FOTO-ARARATOV IN OKVIROV

* VELIKA IZPIRA FOTO ALPUMOV
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GOSTIŠČE CELESTINA V S0P0TI
Sopota je dolina, onkraj ''Kumljanske1', če gledamo z "naše plati1', pa vendar ni. Je dolina, 

kjer se prebivalci želijo uveljaviti, se povezujejo s sosedi, naj bo to s Šentjurčani ali pa 
Svibenčani, tudi z Dolani in Gabrovčani so si dobri.

Vedno pa je nekje središče dogajanja, v Sopoti je to prav gotovo tudi pri Celestinovih. 
Da je v poletni vročini pod njihovimi lipami in kostanji prijetno kositi, ve veliko gostov od 

blizu in daleč. Ti se prav gotovo ne pridejo le hladiti, temveč dobro vedo za kulinarične užitke.

kijih nudi Celestinova kuhinja. Iz bogatega jedilnika omenimo postrv na Celestinov način. 
Ribe so sveže, saj jih imajo v bazenu skozi katerega teče potok Sopota.

Za gurmane, ki prisegajo na meso, pripravijo razne fileje, žrebičkovega, na primer. Vedno 
imajo pripravljeno divjačino s kruhovimi cmoki. Narediti znajo sirove in ajdove štmklje, 
gibanico, pohorsko omleto...

Trenutno vam ponujajo koline, doma pripravljene.
Prav tako imajo krasne domače salame in suhe klobase, kijih pripravlja znani zasavski 

salamarToni Zupanc, saj je gospodinjin brat._________________________________________

Na lestvici boste našli gostilne, ki imajo vsaj deset ali več glasov!
TRENUTNI VRSTNI RED:

1.Gostilna Vrtačnik, Čolnišče - 457
2-Point 21, Hrastnik - 381
3. Kmečki turizem Pšenk, Mlinše - 260
4. Gostišče Kum, Zagorje - 231
5. Gostišče Pri Martinu, Trbovlje - 114
6. Gostilna Ašič, Zagorje - 88
7. Kmečki turizem Zorec, Izlake - 71
8. Naš hram, Kisovec - 50
9. Gostilna Senica, Hrastnik - 40
10. Gostišče Brin, Trbovlje - 35
11 .Gostilna Zaloka, Jesenovo - 30
12. Restavracija L, Trbovlje - 29
13. Gostišče Pri Vidrgaiju, Vidrga - 23
14. Gostišče Jež, Radeče - 19
15. Kmečki turizem Arbi, Mlinše - 18
16. Zlati fenix, Trbovlje - 11

Poleg teh ste glasovali še za: Vrtinec Trbovlje, Gostišče Klek, Gostišče Maks 
Celestina Sopota, Kmečki turizem Trojka, Jesenovo, Gostišče Pod kostanji 
Podkum, Gostilna Juvan Majcen Jože Polšnik, Picerija Ašič Zagorje, Gostilna 
Račič Trbovlje, Kmečki turizem Ocepek Izlake, Picerija Kukuca Trbovlje, Picerija 
Dimnik Trbovlje.

Zasavc d.o.o. zagotavlja prvi gostilni, ki bo prejela 1000 glasov, oglasni prostor 
v Zasavcu v vrednosti 100.000 SIT.

V zimskem času je v Sopoti dovolj snega in kar dolgo obleži. Sopotčani sc ponašajo tudi 
s štirideset metersko skakalnico, na kateri pozimi prirejajo skoke, še Kisovčani pridejo k 
njim...

Sopota je zanimivo izhodišče za prijetne izlete v okolico, Svibno recimo, ali pa kar na Kum. 
Nekoč je bila Sopota dolina mlinov in žag, pa še danes je kaj videti. Lahko si omislite dvo

ali več dnevo pohajkovanje po okolici in prespite v Celestinovem gostišču.
MM

Na lestvici upoštevamo le tiste frizerke, ki imajo 15 ali več glasov!
TRENUTNI VRSTNI RED:

I. Simona Flere, Salon Cveta Zagorje - 300
2. Renata Lakner, Frizerski salon Kamel Hrastnik - 254
3. Nika Krauskopf, Frizerski salon Krauskopf Zagorje - 148
4. Mojca Klinc, Salon Cveta Zagorje - 136
5. Mateja Borišek, Frizerski salon Ivi Izlake - 111
6. Mateja Hribar, Frizerski salon Mateja Izlake - 102
7. Darja Knez, Frizerski salon Darja Briše - 98 
S.Saša Kirbiš, Frizerski salon Ana Hrastnik - 94
8. Monika Volaj, Frizerstvo Sivko Trbovlje - 94 
lO.Luka Holešek, Salon ML Trbovlje - 69
II. Erika Vozelj, Frizerski salon Štefka Zapotnik Zagorje - 68
12.Marta Sivko, Frizerstvo Sivko Trbovlje - 55
13.Sonja Lindič, Frizerstvo Koni Zagorje - 46 
14.Sonja Zupan, Frizerstvo Zupan Zagorje - 43
15. Mira Žibret, Frizerski salon Mira Trbovlje - 42
16. Ema Guna, Frizerski salon Rajka Zagorje - 40
17. Nina Kajič, Frizerski salon Kamel Hrastnik - 39 
IS.Alis Pufler, Salon Metka Hrastnik - 35
19. Koni Vran, Frizerski salon Koni Zagorje - 32
20. Petra Juvan, Frizerski salon Rajka Zagorje - 31
21. Klara Plahuta, Frizerski salon Klara Hrastnik - 30
22. Brigita Klarič, Studio Las Zagorje - 25
Nataša Leskovec, Frizerski salon Nataša, Trbovlje - 25
24. Janja Bantan, Frizerski salon Jana Hrastnik - 24
25. Fani Pohar, Frizerski studio PAŽ - 21 
26.1rena Jere, Studio Las Zagorje - 20
Poleg teh ste in še lahko glasujete tudi za naslednje frizerje oziroma frizerke: 

Saša Kem, Marta Bartol, Matjaž Krauskopf, Ana Gomboc, Maja Šmejc, Mateja 
Laznik, Tina Krauskopf, Romana Tabor, Rajka Lebar, Marjana Majhenič, Marta 
Novak, Branka Lamovšek, Andreja Bremec, Jožica Fijačko, Nadi Perpar, Zala 
Ljubič, Sara Urnaut, Janja Bantan, Leopoldina Lindič, Milena Lovše in Fani 
Pohar.

Zasavc d.o.o. bo tistemu frizerskemu salonu, katere frizerka ali frizer bo prvi 
dobil 1000 glasov, zagotavlja za 100.000 SIT oglasnega prostora v našem časopisu!

Naj gostilna /as

Glasujem za gost^n

Glasoval sem:

" "7■' — £ — — ? rr. • ' ■

GLASOVNICA ZA
naj frizerka in frizer Zasavja

M

Ime in priimek frizerja in frizerskega salona

L J
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H M LJUBLJANSKA 16,1270 UTIJA
■# z^zxrv%yv%zxwiA^ 01/89 80 440commerce 01/89 83 173

ZNIŽANJE MALOPRODAJNIH CEN ZA VOZILA SEAT

ti IBIZA
LEON

POPUST
POPUST

190.000 SIT
že od 1.785.000 SIT
200.000 SIT

že od 2.476.000 SIT

300.000 SIT
že od 3.134.729 SIT

Vsa vozila SEAT odlikuje zanesljivost, kvaliteta 
in bogata serijska oprema 

Popusti veljajo za vozila iz zaloge

Še vedno v akciji
SEAT CORDOBA in CORDOBA VARIO

s. TOLEDO POPUST

O o

SViginiaD

*ite 'vidnv ®

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-029,8984 209, 
8980-390

GSM: 041 681-584 
041 765-113

• produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in
video strani

• snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z 
možnostjo sponzoriranja

• trženje in produkcija za gospodarsko 
interesno združenje lokalnih TV Slovenije

• VHS, S-VHS, BETA SP

E-mail: atv.signal@sioI.net

NAJBOLJ GLEDANA 
LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI

O
OBJAVA NA ATV SIGNAL 

ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!
O

------------------- 1
,™a A6 DOMŽALE

Servis In trgovini d.o.o.. Blatni« 3i. I0C Trzin. 1236 Trzin 
prodaja: 01/562 22-42,01/562 37-00

1ax: 01/562 37-05

SPORT-tourlng moč (kW/KM) IREDNA
CENA ZWA MFC

CBR 1100 XX S.BIackbird 121/164 2.589.000 2.474.000 21.937
VFR 800 Fl 81/110 2.399.000 2.299.000 20.385
CB 600 S Hornet (oklep) 71/97 1.719.000 1.659.000 14.710
FES 250 Foresight 14/19 1.199.000 1.149.000 10.188

ŠPORT
CBR 600 FS Šport 81/110 2.149.000 2.054.000 18.212
CBR 600 F 81/110 2.069.000 1.987.000 17.618
CBR 900 RR FireBlade 112/152 2.366.000 2.199.000 MODEL 2000
VTR 1000 F FireStorm 81/110 2.137.000 1.949.000 MODEL 2000
Chopper

CHOPPER
VT 750 DC Black VVidovv 32/44 1.779.000 1.701.000 15.082
VF 750 C Magna 64/87 2.049.000 1.969.000 17.459
VT 125 C Shadow /15 1.078.000 969.000 MODEL 2000

ENDURO
XR 650 R 45/61 1.639.000 1.569.000 13.912
NX 650 Dominator 32/44 1.289.000 1.229.000 10.897
NX 250 Dominator 17/23 1.219.000 1.089.000 9.656
XLR 125 R /11 959.000 679.000 MODEL 1999

GROSS
CR 80 RB 20/27 849.900 819.900 7.270
CR 80 RB 20/27 759.000 739.000 MODEL 2000

Cene so v SIT; v MFC je vračunan 19% DDV. DEM/SIT=112.78
rnarzujemo si pravico do spremembe cene. 1
Cene veljajo od 27.08.2001.

__________
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Deseti nočni pohod no Mrzlico
Popularno ime za ta pohod je 

tudi »Miklavžev pohod«. Že desetič 
so se ljubitelji planin iz mnogih 
različnih krajev Slovenije, 
predvsem pa iz Zasavjam podali 
na pohod z baklami, ali pa brez , 
na Mrzlico.

Prva decemberska sobota se je 
prav za to priložnost obdala z žarki 
poznojesenskega sonca, kije proti 
koncu dneva rdeče oranžno 
obarvalo nebo in hribe tam proti 
Kumu in njegovim sosedom. Pod 
modrim nebom so se lesketali 
nešteti kristali ivja v katerega so se 
odela drevesa pod vrhom hriba. 
Vse to je bil dovolj velik razlog, da 
je bil korak pohodnikov smel in 
vesel. Drugi razlog, zaradi katerega 
so na pohod s posebnim veseljem 
šli otroci, je bilo pričakovanje 
Miklavževega obiska. Njegov 
prihod so napovedali konjeniki, ki 
pa so bili za dobrega starčka malo 
prehitri. Na Miklavža je bilo treba 
še počakati in ta čas je 
marsikaterega nadobudneža že 
pošteno zeblo v noge in lička. 
Odveč je pripovedovati, da je bila

koča na Mrzlici čisto premajhna 
za vse obiskovalce, ki so si želeli 
vsaj malo ogreti. Za vse ostale, bolj 
vroče in vzdržljive je bilo 
poskrbljeno v ograjenem spodnjem 
delu koče in v šotoru pred njim. 
Okrog pol sedmih zvečer je bila 
napetost med otroci že na višku. 
Drenjali so se in prerivali pred

utico, kjer naj bi jih pozdravil mož 
z sivo brado in veliko kapo ter z 
obvezno palici, da o parkeljnih ne 
govorimo. Čakali so in čakali in

dočakali. Prišel je, se prijazno 
smehljal in tudi parkeljna je imel 
s seboj, ampak le enega. Očitno so 
otroci, ki so prišli na Mrzlico zelo 
pridni. Ampak prerivali so se pa 
vseeno kar precej...za vsak slučaj, 
da ne bi ostali praznih rok. Pa niso! 
Miklavž, to pot zelo tih možje vse 
po vrsti obdaril in na koncu so bili

vsi zadovoljni, najbolj parkelj, saj 
je požel precej pozornosti med 
mladimi. Po končani obdaritvi se 
je mladež s svojimi spremljevalci

odpravila proti dolini, to pa ne bi 
trdili za malo starejše, ki se 
parkeljnov ne bojijo. Ti so ostali 
pozno v noč in družbo so jim delali 
novi in novi pohodniki, ki so še 
vedno prihajali. Saj, noč je bila 
lepa, luna velika in svetla, mraz pa 
so odganjali kakor kdo in 
nenazadnje priče se je veseli 
december. No, fotografij pa ni, kajti 
treba se je odpraviti v hribe in videti 
na svoje oči, kaj narava in dobra 
volja naredi.

MaM

Razstava malih živali v Domu 
Svobode

Društvo rejcev malih pasemski 
živali Trbovlje, je organiziralo v 
času od 16. do 18. novembra 
tradicionalno društveno razstavo 
malih pasemskih živali - kuncev, 
perutnine, golobov itd. Razstavo, ki 
jo je društvo postavilo v Domu 
Svobode v Zgornjih Trbovljah, si 
je ogledalo veliko število ljudi. 
Največ med temi pa je bilo največ 
učencev oziroma šolarjev 
trboveljskih osnovnih šol.

MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ

Na eni izmed zasavski šol imajo na steni narisano novoletno 
smreko in na njej napis, kaj vse bodo počeli decembra: obiskali 
lutkovno predstavo, povabili medse svoje babice, organizirali 
ustvarjalno delavnico... Le-te so se v naših vrtcih in šolah že »prijele« 
in prav je tako. Ustvarjanje je ena najboljših dejavnosti v tem mesecu. 
Zelo, zelo bomo veseli, če nam boste poslali kakšen vaš izdelek ali 
pa napisali, kaj ste počeli.

Verjetno pa marsikje pozabijo, da se je v začetku decembra rodil 
naš največji pesnik... Na to nas bo spomnil 
nepodpisani avtor litijskega glasila Vaša 
beseda, ki je nastala ob Prešernovi obletnici 
leta 2000.

Intervju s Prešernom
France Prešeren se je rodil 

3.12.1800. V Ribnici je vpisan v 
zlato knjigo. Je najbolj znan 
slovenski pesnik. Zdravljica, ki jo 
je napisal, je slovenska himna. Po 
njem se imenuje trg, brigada in 
cesta. 10. Septembra leta 1905 so 
odkrili Prešernov spomenik v 
Ljubljani.

Najprej, bi spoznali Vašo družino,

nam povejte, kako je ime staršem?
Materi je bilo ime Mina, očetu 

Šimen.
Ali ste imeli kakšno sestro ali 

brata?
Da pet sester in dva brata.
Kdaj ste odšli od doma?
Ko mi je bilo sedem let.
Kam ste pa šli?
Oče meje odpeljal k stricu Jožefu 

v župnišče na Kopanju.

Kje ste se šolali?
Šolal sem se na Dunaju.
Kaj ste postali?
Postal sem doktor prava.
Ali ste imeli kakšnega prijatelja?
Da, imel sem ga, to je bil Matija 

Čop. Bila sva zelo dobra prijatelja 
in sva marsikaj skupaj ušpičila.

Ali ste bili kdaj zaljubljeni v 
koga?

V Julijo Primic.
Ali ste se z njo tudi poročili?
Z njo se nisem poročil, pa tudi z 

Ano Jelovšek ne. Z njo sem imel 
tri otroke. Ernestina je kar dolgo

Ste I

Maruša Kunc, 2000

živela. Za druga dva otroka pa ne 
bi kaj veliko govoril.

Prosila bi vas, da nam poveste, 
kje in kdaj so se rodili otroci?

Leta 1839 se mi je v oktobru 
rodila prva hčerka, Rezika. 
Leta 1842 se je v decembru rodila 
druga hčerka, Ernestina. Leta 1845 
pa se mi je v septembru rodil tretji 
otrok. Bilje fantek, kije dobil ime 
po meni. Že tretji dan po rojstvu 
sina, ga je Ana dala v rejo. 
Zagrozila mi je, da bo šla služit v 
Trst. Nisem je mogel prepričati. 
Zato sem se v stiski zatekel k pijači.

Sedaj bi se Vam zahvalila za Vaše 
sodelovanje z nami. Upam, da vam 
je bilo všeč. Na svidenje.

Prijetno sem se počitil v Vaši 
družbi.

Iz glasila Naša beseda, Lltl|a

Sv. Miklavž, Božiček, dedek Mraz
So najtežje pričakovani otroški 

prazniki. Vsem trem dobrim 
možem je skupno, da ob svojem 
prazniku v decembru obiščejo in 
obdarujejo otroke. Najpogostejši 
obiskovalec Šmartna in okolice je 
bil Miklavž, tu in tam se je ustavil 
tudi Božiček, dedek Mraz pa 
prihaja le zadnja desetletja.
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9. pohod no Čemšeniško planino

PD Zagorje je v nedeljo 25.11. pripravil že deveti tradicionalni pohod 
na Čemšeniško planino. Tokrat so imeli organizatorji izredno srečo z 
vremenom. Vpisalo pa se je 244 pohodnikov od tega 21 novih.

Malej Burkeljc 
Foto Peter Ravnikar

Drugi pohod na "Kalančk"

Športno društvo Izlake, gorniška sekcija je že drugič pripravila pohod 
na “Kalančk”. Po številčnem odzivu pohodnikov je očitno, da seje pohod 
prijel. Tako da ni bojazni, da organizatorji ne bi mogli razdeliti nagrad, ki 
so obljubljene za deseti pohod.

Matej Burkeljc 
Foto Peter Ravnikar

Sejem smučarske opreme
Smučarsko društvo Trbovlje je organiziralo v soboto, 17. in nedeljo 18. 

novembra tradicionalen sejem rabljene smučarske opreme. Sejem je 
potekal v avli Delavskega doma Trbovlje in je bil odprt v soboto od 9 - 
18 ure, v nedeljo pa od 9 do 17 ure. Ogledati si je bilo mogoče tudi novo

smučarsko oziroma zimsko opremo. Na prodaj so bile smuči, čevlji, 
palice, oblačila, očala, pokrivala, vezi ipd. Na sejmu so kot običajno 
svetovali pri prodaji oziroma nakupu s strani zainteresiranih občanov, 
smučarski učitelji in smučarski delavci tega društva.

IL
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Iz litijskega glasila Ko sem še 

majhen bil... 1996 
Na predvečer sv. Miklavža, ki 

praznjuje 6. decembra, smo otroci 
čakali na topli peči. Kar naenkrat 
se je zaslišalo strašno ropotanje s 
ketnami, odprla so se hišna vrata, 
v veži je bil Miklavž s parkenljni. 
Otroci smo začeli glasno moliti, 
zato si parkelni niso upali vstopiti. 
Pokazala seje le veriga. Miklavž je 
po tleh vrgel pest dobrot: orehe,

kakšen bombon ali piškot ter suho 
sadje. Nato seje vse skupaj umirilo. 
Zaslišali smo mamin glas, kako je 
napodila parkeljne, nato je vstopila 
v hišo. Zlezli smo s peči in po tleh 
pobirali raztresene sladkarije, bile 
so tudi pod posteljo. Predno smo 
šli spat, smo na mizo nastavili 
peharje. Drugo jutro so bili polni 
orehov, suhih hrušk, krhljev, 
bobmbonov, piškotov, jabolk. V 
kakšno jabolko je bil “zapičen”

denar. Mama je kovance takoj 
pospravila, da jih ne bi zgubili.

LEOPOLD, rojen 1911
Miklavžu sem že prej pisala, kaj 

si želim, da mi prinese. Pismo sem 
skrila pod prt ali pod posteljo. 
Srito pismo je vedno našel in mi 
prinesel tisto, kar je zraslo doma 
in parkeljna iz testa. Prinesel mi je 
tudi pri botri. Sosedova, 
Kumplarjeva mama, me je imela 
zelo rada. Za miklavževno je nam 
otrokom prinesel skledo bele moke, 
na vrh je položila pet jajčk, posebej 
meni pa še jabolka, ki jih doma 
nismo imeli več.

JOŽEFA, rojena 1930
Miklavž je bil pri nas zelo bogat. 

Prinesel je vse nujno potrebne 
stvari za šolo in obleko. Otroci 
nismo verjeli, da sta to mama in 
ata, preprosto zato, ker smo toliko 
dobili. Vsaka je napisala svoj listek. 
Jaz sem napisala: “Ljubi Miklavž, 
prinesi mi vse, kar ti je mogoče!”

ANA
Listek sem podstavila pod 

starinski bel krožnik iz porcelana. 
Nato sem šla z drugima dvema 
sestrama po molitvi spat. Za »uspeh 
Miklavža« smo skupaj s starši 
milili že prej. Med darovi, ki smo 
jih našle drugo jutro, so bili tudi 
copati, nogavice, robci za mamo 
in ata, za nas pa poleg že 
omenjenih stvari še: bomboni, fige, 
rožiči, suhe češple in hruške, 
škrebeljni, jabolka z zataknjenim 
kovancem za pet din in parkelnjni. 
Doma smo redili dva pujska, enega 
za doma, drugega za prodajo. 
Starša sta nabavljala na semnju sv. 
Uršule v Gabrovki, ki je bil 25. 
oktobra. Oblačila za otroke je 
prodajal trgojev Jože Nograšek iz 
Šmartna. Najprej sta kupila oglje 
za kovačnico, ostalo pa porabila 
za miklavževno.

ANA, rojena 1924

Risba Miklavž, Nina D.
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20 let Ženskega pevskega zbora upokojenk
V petek, 23. novembra ob 18. uri 

je Ženski pevski zbor Društva 
upokojencev Trbovlje pripravil v 
dvorani Doma Svobode v zgornjih 
Trbovljah, jubilejni koncert ob 
svojem 20 letnem ljubileju. 30 
članski pevski zbor seje predstavil 
polni dvorani poslušalcev, z vrsto 
narodnih in umetnih pesmi pod 
vodstvom zborovodkinje Nande 
Guček. V zadnjem delu koncerta se 
je temu zboru pridružil še 14 
članski moški pevski zbor istega 
društva, tako daje za to priložnost 
združeni mešani pevski zbor DUT 
nastopil s tremi pesmimi in se tako 
predstavil, kot trenutno 
najštevilčnejši mešani pevski zbor 
v Trbovljah. Koncert je vodila 
izkušena moderatorka Marija 
Kužnik. Med koncertom so z

nagovori in čestitkami ter voščili 
ter priložnostnimi darili zboru in 
zborovodkinji izrekli priznanja 
predstavniki ostalih pevskih 
zborov, na koncu pa še župan L. 
Žiga Žgajner z izbranimi besedami. 
G. Kopušar je v imenu Javnega 
sklada RS za kulturne dejavnosti - 
Območne izpostave Trbovlje, 
podelili članicam tega zbora zlate, 
srebrne in bronaste Gallusove 
značke. Priznanja pa je podelilo 
tudi Društvo upokojencev Trbovlje, 
tako zboru kot celoti, posebej pa še 
Nandi Guček, Jani Artnak, Mili 
Grosar in Juditi Šarlah. Zbor je ob 
svojem jubileju izdal posebno 
številko koncertnega lista. Gradivo 
je zbrala in zapisala predsednica 
zbora Mili Grosar, tehnično pa 
uredila Nanda Guček. Tisk Linea

AV, 2001. Iz knjižnice lahko 
povzamemo, da je bil zbor 
ustanovljen 13. oktobra 1981 na 
pobudo Štefke Matko, Jožeta Pikla 
in Jožeta Skrinarja. Prvi 
zborovodja je bil Jože Skrinar, 
vendar le krajši čas, nato je Bar
bara Glas vodila zbor od 1.1981 
do 1.1982, ko je zbor prevzela 
Karmen Lindič in ga vodila do leta 
1.1990. Zadnjih enajst let zbor vodi 
Nanda Guček. Iz brošurice pa je 
razvidno tudi, da je zbor letno 
nastopil povprečno desetkrat, v 
vseh letih obstoja pa kar 240 
krat.V tej številki so všteti tudi 
koncerti zbora v Zagrebu, v 
Hrastniku, Šmartnem pri Litiji, v 
Laškem in v Loki pri Zidanem 
mostu. Zbor pa poznajo po svojih 
nastopih tudi v Izoli, Polzeli, Žalcu,

Celju, Šmarjeških Toplicah, v 
Tisju, pa na RTVS, na Rabcu in še 
kje. V Trbovljah pa se dostikrat 
predstavijo v Domu upokojencev 
Franca Salamona, pa tudi javnosti 
v Delavskem domu in Dkmu 
Svobode. Bogataje zgodovina tega 
zbora, kar dokazujejo ne le številke 
pač pa tudi tesna povezanost pevk 
in njihova družabnost. V vseh letih 
se je zbor naučil preko 200 pesmi. 
Materialno in finančno jih vzdržuje 
Društvo upokojencev Trbovlje, to 
je s kroji, prevozi, vadbene prostore, 
koncertne nastope ipd. Publika je 
zbor na koncertu bogato nagradila 
z dolgim ploskanjem in tem 
čestitkam in priznanjem se 
pridružujemo tudi bralci Zasavca!

IL
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V Hrastniku gradijo kolektor
Delavci GD Hrastnik so v začetku novembra začeli z gradnjo glavnega 

kolektorja skozi Hrastnik, ki bo potekal od vhoda v TKI, do vhoda v 
Steklarno Hrastnik. Naložba je vredna 48 milijonov SIT, financirajo pa 
jo iz takse za obremenjevanje voda. Investitorje Komunalno stanovanjskio 
podjetje Hrastnik. S tem v Hrastniku nadaljujejo z gradnjo glavnega 
kolektorskega sistema skozi mesto, do čistilne naprave, ki jo nameravajo 
urediti na levem bregu Save. Ta del bo dolg 410m in ga bodo predvidoma 
zaključili sredi decembra. Občasno bo cesta delno zaprta.

Fonči Molk

Obnova kolektorja na Ulici 1. 
junija

Sredi novembra je podjetje IBT - PIN iz Trbovelj začelo z obnovo 
glavnega kanala - kolektorja na Ulici 1. junija v Trbovljah. Začeli so pri 
Blagovnici, z deli pa nadaljujejo v smeri proti Domu upokojencev Trbovlje, 
v skupni dolžini 150 m. Za obnovo kanalizacije na tem odseku so se 
odločili že pred leti, saj so lani kanal na isti ulici že obnovili, od trgovine 
Dežman do Društva upokojencev Trbovlje. Dosedanji kanal ni več ustrezal 
predvsem zaradi premajhne zmogljivosti in dotrajanosti. Okoli dva me
tra globoko polagajo cevi iz plastičnega materiala in to večjih izmer. Več 
dela pa je povzročil tudi odsek glavnega odvodnega kanala, ki vodi z 
območja pod Ostrim vrhom mimo Tenovica in Tauzelove hiše pod glavno 
cesto do Trboveljščice. Tuje bilo treba, sicer krajši odsek v celoti obnoviti 
in na novo položiti betonske cevi večjih izmer. Vsa dela bodo veljala 
okoli 15 milijonov tolarjev, investira pa jih občina Trbovlje.

PRVI GEOGRAFSKI ATLAS ZA 21. 
STOLETJE

Slovenska knjiga je prva v tretjem tisočletju na Slovenskem izdala nov 
geografski atlas. Gre za najsodobnejši družinski atlas sveta in je prava 
svetovna uspešnica, v treh letih jenamreč izšel že v 13 jezikih.

Naša država je obdelana podrobno, saj je na štirih straneh v njem tudi 
dodatek z velikim dvostranskim reliefnim zemljevidom in podatki o 
Sloveniji.

Na 450 računalniško izdelanih zemljevidih so upoštevane vse politične 
spremembe razgibanih zadnjih deset let. Poleg zemljevidov je v atlasu 
tudi 200 računalniško izdelanih reliefnih pokrajinskih modelov, 150 
diagramov in geografskih presekov ter 750 barvnih fotografij.

Posamezna območja in države predstavljajo splošni zemljevidi, ob 
njih pa so še tematski zemljevidi o naravnih značilnostih, gospodarstvu, 
naravnih virih, prometu ipd. Reliefni prikazi površja omogočajo natančen 
vtis o oblikovanosti pokrajine, fotografije pa ta vtis dopolnjujejo. 
Preglednice s podatki o prebivalstvu in prometnem omrežju zaokrožajo 
informacijo o obravnavanem območju.

V zaključnem delu atlasa je leksikon držav z osnovnimi podatki o vseh 
državah sveta. Obsežno kazalo vsebuje kar 80 000 geografskih imen z 
geografskimi koordinatami in podatki, kje jih je v atlasu mogoče najti.

Družinski atlas sveta je Slovenska knjiga na temelju angleškega izvirnika 
založbe Dorling Kindersley World Atlas pripravila v sodelovanju z 
Geografskim inštitutom Antona Melika Znanstvenorazikovalnega centra 
Slovenske akademije znanosti in umetnosti, (mm)

IL
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1. VECeMBER.
1. december je začetek prednovoletne nakupovalne mrzlice, zaznamovan 

pa je še z nečim... AIDS! Na ta dan povsod delijo brezplačne kondome 

pa tudi veliiiiiik kondom na sredi hodnika naše šole nam pade v oči. Da 

pa bi izvedeli še več o tej temi, smo povprašali dr. Fakinovo iz 

Zdravstvenega doma Trbovlje, saj se s temi problemi tudi poklicno ukvarja.

Kako visoke so številke okuženih z virusom HIV v Sloveniji v primerjavi s 

svetom?

Številke se v svetu sučejo okoli 55 milijonov, v Sloveniji pa so do 

oktobra 2001 znane 103 okužbe, od teh pa je pri 28 primerih že izbruhnil 

aids. Glede na to, da pri nas testiranje ni obvezno, predvidevamo, da je 

neuradno primerov nekoliko več.

Skupno število prijavljenih primerov aidsa 
glede na spol in kategorijo prenosa

Moški =82
,Q hom o/biseksualni

noškl Ženske = 12
heteroseksualni 

kontakt 
8

Injlcirajoča 
1 uilvalka ND

11
heteroseksualni
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nostalgično

PRIJATELJSTVO
V današnjem času hitrega tempa 

življenja se nam dogaja, da se med 
seboj zelo malo družimo. Celo v 
manjših krajih, kjer so se pred leti 
vsi poznali med seboj, danes 
drvimo drug mimo drugega, ne da 
bi se sploh pozdravili. 
Služba,družina,hobiji... Koliko 
časa pa namenimo prijateljem? 
Oziroma če se vprašam drugače, 
kdo sploh so prijatelji? Je to 
soseda, s katero popijemo kavo? 
Je to znanec, s katerim se nismo 
videli že zelo dolgo časa? Rek 
pravi, da prijatelja spoznaš v 
nesreči. Pravi prijatelj nam v stiski 
nikoli ne bo obrnil hrbta. Če čez 
noč ostaneš brez strehe nad glavo, 
te bo pravi prijatelj sprejel v

nostalgično
stanovanje, če zboliš, te bo obiskal. 
Pravega prijatelja si je res izjemno 
težko najti, še težje pa ga je potem 
obdržati. Odnosi med prijatelji 
morajo biti povsem odkriti in brez 
kakršnih koli senc. Če je odnos 
pravi, nam le ta ne bo obrnil hrbta. 
Seveda pa je za vse potreben čas. 
Bolje je, da imamo enega odkritega 
prijatelja kot nobenega. Če pa nam 
jih uspe najti več, pa tudi prav 
oziroma še bolje. V današnjem 
času je prijateljstvo skorajda nujno 
potrebno, saj se le prijatelju lahko 
izpovemo, včasih tudi zjočemo, ali 
pa on nam in nam je potem takoj 
lažje, saj vemo, da nas pravi 
prijatelj ne bo nikoli izdal. Se pa 
zgodi, da ko že mislimo, da imamo 
nekoga za dobrega prijatelja in mu 
privoščimo vse naj naj, da nam

Vzroki takšnih rezultatov?

Vzroke bi iskala predvsem v zelo intenzivni reklami kondoma, ki 

omogoča preventivno zaščito, ter možnost brezplačnih igel za narkomane.

Kdo so največkrat nosilci virusa? *

Zanimivo je, da so najpogostejši nosilci moški, tako homoseksualci 

kot heteroseksualci, zato jim letos ob 1. decembru posvečamo precej več 

pozornosti.

Kako pa napredite iskanje zdravila?

Cepiva proti virusu še vedno niso odkrili kljub vztrajnim raziskavam 

na živalih. Upajo pa, da ga bodo našli v roku naslednjih petih ali desetih 

let

Kaj bi svetovali našim bralcem za uspešen boj proti aidsu?

Reklamiram staro in preizkušeno zaščito, to so kondomi, pa seveda 

tudi zvestoba obeh partnerjev.

Hvala Vam za pogovor!
Tina

tj'ji tiol^

nostalaično'J "•■'-'.v
obrne hrbet. V tem primeru nikakor 
ne smemo odvreči puške v koruzo 
temveč iskati novega človeka, ki 
mu bomo lahko zaupali brez 
dvomov. Že res, da od predhodnih 
slabih izkušenj ostajajo dvomi, a 
ko spoznamo resnične prijatelje, ti

nostalgično
izginejo. In takrat je najlepše. 
Potrudimo se torej malo in si 
poiščimo prave prijatelje, saj nam 
bo to popestrilo vsakodnevno sivo 
življenje, še posebej v našem sivem 
Zasavju.

Jure Vrbnjak
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Evita na osvajalskem pohodu
Čeravno je rosno mlada, je Evita iz Griž pri Žalcu kar nekaj let skrbno 

šolala svoj glas in se kalila na manj pomembnih priložnostnih nastopih. 

Ko je skupaj s tistimi, kiji pri glasbenih namerah stojijo ob strani, ocenila,

daje dozorel čas za prve 

posnetke in premierni

album, je bolj zavihala

zage|mevekBtBz5 1

| rokave in v teh dneh se 

je tudi zgodilo. Evita je 

dočakala izid svoje prve 

samostojne kasete in 

zgoščenke z naslovom 

»Zapelji me v ekstazo«, 

občutki so izjemni. Že 

predvajanja prvih 

posnetkov pred tem so 

pokazala, da je takšna 

glasba mnogim všeč, 

prvi odmevi na album 

pa so prav tako dobri. 

»Odločila sem se 

pretežno za latino slog, 

ker je živahen kot jaz, to pa ne pomeni, da bom pri njem tudi vztrajala. 

Vsekakor imam načrtov še veliko volje pa tudi. Upam, da mi bo uspelo 

priti do cilja«, pravi Evita.

Je dijakinja četrtega letnika celjske gimnazije, ob tem pa že osem let 

obiskuje tudi pouk solo petja. Šola in glasba sta domala vse, za kar si 

vzame čas. Z videzom in glasbenim nastopom v pesmi Zapelji me v 

ekstazo je vzbudila precej pozornosti tudi na nedavnem Hitovem festivalu 

v Ljubljani. Tako je tudi na vseh drugih nastopih, ki jih je v zadnjem 

času vse več. Za vsak nastop se dobro pripravi, skladbam dodaja ples, 

pre nedavnim pa je posnela tudi videospot za skladbo z naslovom Ves 

svet se vrti. Evita ima tudi svij klub oboževalcev na naslovu Pongrac 1 d, 

pošta Griže in seveda spletno stran www.evitapop.com.

Razstava Radeče in črno H. v Radečah
Decembrske kulturne prireditve v Radečah se bodo nadaljevale z 

razstavo, katere otvoritev bo v soboto 15.12. ob sedmih zvečer v razstavišču 

Jadran v Radečah. Tokrat bo to otvoritev razstave grafičnega oblikovanja 

(znaki, plakati, CGP, vabila) grafičnega oblikovalca Simona Serneca. 

Razstavo pod naslovom Rdeče in črno II. bo na ogled pospremila z 

nekaj besedami kustosinja za grafični design, Cvetka Požar.

Po otvoritvi pa bo ob pol devetih zvečer v Klubu Jadran družabno 

srečanje z avtorjem in skupinama Fake orkestra in domačinov Čud’n 

Land.
R.Š.

NOVOLETNI PROGRAM "AD1J0, 
2001 V ZAGORJU"

Letošnji štab za pripravo novoletnega praznovanja je že sprejel pro

gram skupin, ki bodo zabavale Zagorjane in Zasavčane pod šotori. 

Verjamemo, da jim je uspelo skupaj z "Agencijo 19" Janija Jeranta iz 

Jevnice sestaviti tak program, kjer bo vsakdo našel nekaj zase.

Praznovanje se začne v sredo 26. decembra, in bo trajalo do torka 

1. januarja naslednje leto.

Organizacijo so letos podelili domačinom. Pa da ne boste mislili, da 

gostincem. Ti se žal, v Zagorju, ne znajo ustrezno organizirati. 

Organizacijo in izvedbo kompletne prireditve so prevzeli gasilci, 

združeni v Gasilsko zvezo Zagorje. Velik in organizacijsko sposoben 

stroj, ki je že večkrat dokazal, kaj zmore. Organizirani so namreč tako, 

da bo vsako od občinskih društev lahko pripomoglo k skupnemu 

uspehu, pri tem pa tudi zaslužilo.

Spored je torej takle:

Sreda, 26.12.:

PRAZNIČNI ŽUR DO JUTRANJIH UR 

GORAN KARAN, JASMIN STAVROS, PTUJSKIH 5

Četrtek, 27.12.:

ZVEZDE PADAJO Z NEBA 

COLONIA, POP DESIGN

Petek, 28.12.:

OD DALMACIJE DO JAMAJKE 

GIBONNI, KINGSTON, MAGAZIN

Sobota 29.12.:

VSE SKUPAJ JE LE ROCKN ROLL

SIDDHARTA, VLADO KRESLIN IN MALI BOGOVI,

ORLEKI, AGENTI

Nedelja 30.12.:

POP ZABAVA ZA SLADOKUSCE

NUŠA DERENDA, SLAVKO IVANČIČ, NATALIJA VER- 

BOTEN

Ponedeljek 31.12.:

SILVESTROVANJE

ČUKI

Torek 1.1.2002:

PO DOMAČE V NOVO LETO - ZA STARE DOBRE ČASE 

ZASAVCI, IGOR IN ZLATI ZVOKI, SANJA DOLEŽAL, 

ans.VITA

Tak je predviden spored. Veselo v novo leto, torej!
MM
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BORUT MARKOŠEK: »MOJ PREUUBI VSAKDANJIK«
Ko me je Igor Gošte poklical po telefonu in 

me vprašal, če bi za Zasavca pripravil nekaj 
vrstic o »svojem dnevniku«, sem sam pri sebi v 
hipu rekel, to pa že ne...Pa sem takoj zatem 
pomislil, da so vendarle tako zapolnjeni ti moji 
dnevi, da ja ne bo problema »spravit skupaj« 
tistih 35 do 40 vrstic. Je pa problem, ker ne 
vem, ali je lažje pisati o dnevih, tednih ali morda 
kar mesecih. Dnevi mi namreč tako bežijo, da 
jih v svojem vsakdanjem življenju štejem le kot 
nekakšne nizke stopničke na poti zastavljenih 
ciljev, ki pa jih je vse prej kot malo. To, kar mi 
popestruje vsak dan posebej je dejstvo, da 
večinoma vem že najmanj dan ali več dni 
vnaprej, kaj bom določenega dne počel. Kaj 
malo stvari je prepuščenih naključjem. Ko pa 
se naključja pojavijo, so pa skoraj vselej 
dobrodošla, da vsaj malo »razbijejo« ustaljen 
urnik. Sicer pa so moji dnevi namenjeni službi, 
družini in tisti postranski ljubezni, ki me 
spremlja praktično že skozi vse življenje, 
karateju. In s pomočjo te moje postranske 
zadeve lahko zapišem tudi svoj nedeljski dan, 
kako (sem) ga preživim...

Nedelja, ki je sledila Miklavževemu pohodu 
na Mrzlico, se je zame pričela ob pol osmih 
zjutraj. Kljub meglenemu jutru sem ob kavici 
takoj aktiviral možganske vijuge, saj je bil pred 
mano zopet eden napornejših dni v karateju. 
Udeležba na izredni skupščini Karate zveze 
Slovenije, kjer so bile na dnevnem redu volitve 
novega predsednika, s tem pa tudi povezana 
»usoda« ekipe izvršnega odbora KZS, v kateri 
sem že skoraj šest let predsednik trenerske 
komisije. Čeprav v karateju, pa so na naših 
skupščinah vse prej kot karatejske borbe (hvala 
bogu!). Po skoraj petih urah prepričevanj in

dopovedovanj, smo se, vsaj večina, zadovoljni 
razšli, staro-nova ekipa z novim predsednikom 
KZS pa na povabljen kozarček. Zvečer mi je 
ostala še neizpolnjena prijetna obljuba, da to, 
kar zdajle prebirate, pošljem na naslov, kamor 
sodi.

Tej nedelji bodo sledili dnevi, ki bodo polni 
karateja: priprave reprezentance za evropsko 
prvenstvo februarja prihodnje leto v Nemčiji, 
ob tem pa seveda treningi v karate klubu Tika 
Trbovlje, kjer sem trener tekmovalne skupine. 
In kako bodo izgledali ti dnevi? Približno 
takole:

Ponedeljek - Vstanem okoli pol šestih, čez 
dobre pol ure na železniško postajo ter nato z 
vlakom do Ljubljane. Od želežniške postaje pa 
imam le pet minut hoje do pisarne na 
Okrožnem državnem tožilstvu v Ljubljani, kjer 
sem zaposlen kot tožilec. Kratek klepet s kolegi 
ob jutranji kavi, v kolikor delovne obveznosti to 
dopuščajo, je vedno prijeten. Kakšna šala za 
dobro jutro se vedno prileže, saj je tako ali tako 
znano, da je smeh pol zdravja. Vsakič se s 
kolegi pogovarjamo tudi o strokovnih zadevah 
in problemih, s katerimi se ob svojem delu 
srečujemo. Kratkemu jutranjemu srečanju s 
kolegi sledi dolg dan v sodnih dvoranah, kjer 
se nizajo argumenti »pro et contra«. Na koncu 
sodna veja oblasti odloči kakor pač odloči. Na 
poti domov, kamor pridem okoli petih 
popoldne, me večkrat zmoti mobilni telefon, 
predvsem karatejske zadeve. Doma me Žiga 
pocuka za rokav glede domače naloge, večkrat 
pa zaradi navdušenja nad kakšno novo 
računalniško igrico. Po kakšni skupni urici z 
ženo Jelko je že treba napolniti športno torbo 
in potem veselo v telovadnico OŠ Ivan Cankar,

do okoli devetih zvečer, včasih pa še dlje. Zvečer 
me običajno čaka še kakšen telefonski razgovor, 
lahko pa še kakšno pisanje na računalnik in 
pošiljanje elektronske pošte.

Ponedeljku so zelo podobni tudi ostali dnevi 
v tednu. Zato pa so sobote in nedelje večinoma

Osebni arhiv
zapolnjene s karatejem. Ob vseh teh zadevah 
pa so mi najljubši dnevi, kijih preživim v krogu 
svojih najbližjih. Na enega teh trenutkov pa me 
spominja tudi fotografija ob tem tekstu, ki je 
nastala na poletnem potepanju z družino po Šri 
Lanki...

Uredil Igor Gošte

FUNŠT6KC FUNŠTEKC FUNŠTERC FUNŠTEKC FUNŠTE&C FUNŠTERC FUNŠTERC FUNŠTERC

Cesta Trbovlje - Prebold 
asfaltirana

Odsek ceste magistralke, ki vodi iz Trbovelj v 
Prebold preko Podmejskega sedla, je bil v 
dolžini okoli 2 km prve dni novembra asfaltiran. 
Gre za odsek od Urbana v smeri proti Preboldu. 
Po končanem asfaltiranju so nameščali še 
odbojne ograje, namestili prometne znake, 
uredili kanalizacijo in brežine in podobno. V 
času asfaltiranja je bila cesta zaprta za ves 
promet, takoj po končanem delu pa je neovirano 
stekel promet po njej. Tako je sedaj v celoti 
rekonstruirana! in asfaltirana cesta iz Trbovelj 
do Prebolda in dalje v Savinsko dolino. Dela 
je izvajalo Cestno podjetje Celje, investitor pa 
je bila država preko Direkcije za ceste.

IL

Slovenski radio v 
galeriji

Dne 20. novembra, ob 17 uri so odprli v 
Likovni galeriji Trbovlje v Delavskem domu, 
zanimivo razstavo z naslovom Radio naš 
vsakdanji. Pripravil jo je Rado Medvešek iz 
Trbovelj, sicer kot strokovnjak zaposlen na 
Radiu Slovenija. Razstavo starih radijskih 
aparatov je pripravil v počastitev 60 letnice 
radia Kričač, ki je med osvobodilno vojno 
posredoval domači javnosti vesti o poteku 
raznih osvobodilnih aktivnosti. Znano je, da je 
ta radio začel prvikrat oddajati 17. novembra 
1941 in je nato na različnih lokacijah deloval 
do aprila 1942. Otvoritve razstave seje udeležil 
tudi prof. dr. Milan Osredkar, ki je bil 
najpomembnejši sodelavec tega radia. V svojem

nagovoru navzočim udeležencem otvoritve, je 
orisal čas v katerem se je pojavil ta radio, pa 
tudi njegov pomen za osvobodilni boj. Na 
razstavi v Trbovljah je bila na ogled tudi kopija 
tega oddajnika, ki so ga izdelali na Inštitutu 
Jožefa Štefana v Ljubljani, ker se je original 
izgubil. Razstava je bila odprta do 1. decembra.

IL

TRBOVLJE
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LAS - LOKALNA 
AKCIJSKA SKUPINA ZA 

PREPREČEVANJE 
ODVISNOSTI V OBČINI 

LITIJA

V mesecu septembru je v Litiji začela delovati 
LAS-lokalna akcijska skupina za preprečevanje 
odvisnosti kot svetovalno telo župana Mirka 
Kaplje.

Las je organizirana kot razširjena skupina, 
katere člani so predstavniki šolstva, zdravstva, 
policije, Rdečega križa, Društva prijateljev 
mladine ter ostalih društev in organizacij, ki se 
že po svoji osnovni dejavnosti ukvarjajo z 
organiziranjem raznih prostočasnih in 
humanitarnih dejavnosti v Litiji. Od župana 
določena ožja skupina šteje šest članov, 
strokovnjakov s področja dela z mladimi.

Vodja skupine je Olga Dečman Dobrnjič, ki 
je povedala, da trenutno pripravljajo celostno 
podobo LAS-a. Imeli so javni razpis za logotip. 
Izbrali so ga na sestanku 4. decembra. 
Predstavnika LAS-a Olga Dečman Dobrnjič in 
Igorij Parkel, vodja oddelka za družbene 
dejavnosti v občini Litija, sta se tudi udeležila 
četrte konference LAS-ov v Celje, ki jo je 
organiziral Urad za droge republike Slovenije. 
Na konferenci je bilo prisotnih preko sto 
udeležencev iz cele države. Zanimivosti 
delovanja LAS-ov v Veliki Britaniji je predstavil

gost Ion Robinson, tamkajšnji vodja in 
koordinator.

V Osnovni šoli Litija so v tednu boja proti 
odvisnosti člani LAS-a organizirali in izvedli 
predavanja na temo "Sreča" za sedmošolce. Ti 
so predstavili pridobljeno novo znanje v četrtek, 
22. novembra na otroškem parlamentu v Litiji, 
ki gaje organiziralo Društvo prijateljev mladine 
Litija pod strokovnim vodenjem Jožice Ocepek.

V litijski knjižnici bo LAS 20. decembra 2001 
organiziral okroglo mizo na temo Socialna 
izločenost in njene posledice. Posebna gostja 
in predavateljica okrogle mize bo Andreja 
Kotnik Trček, višja svetovalka ministrice za 
šolstvo, znanost in šport republike Slovenije.

Vse kaže, da gredo v Litiji v boj proti 
odvisnosti zelo resno.

Veliko sreče!
MaH

Posodobili dolsko 
pokopališče

Konec novembra so na Dolu končali s 
posodobitvijo nekaterih objektov na 
pokopališču. Tako je KSP že pred dnevom 
mrtvih odprl 58 žarnih in 36 klasičnih novih 
potopnih polj. Betonsko konstrukcijo žarnih niš 
ter cvetlična korita so oblekli v akrilni omet. Na 
mrliških vežicah v poslovilnem prostoru so 
zamenjali štiri zunanja vrata in obnovili elektro- 
instalacije. Nazadnje so opravili še nekaj 
manjših popravil na strehi poslovnega objekta. 
KSP je za letošnje naložbe na dolskem
pokopališču odštel 4.2 milijona tolarjev.

Fanti Molk

[ Piše Urška Meglič: )
Genialni recital pianista 
Aleksandra Piroženka v 

Trbovljah
V sredo 21. novembra smo v trboveljski 

glasbeni šoli gostili mladega ruskega pianista 
Aleksandra Piroženka. Mladi umetnik se je s 
svojim klavirskim recitalom v Trbovljah se je 
predstavil prvič, v Sloveniji je gostoval kar 
nekajkrat. Tisti, ki smo bili na koncertu, smo 
bili priča izjemnemu glasbenemu dogodku. 
Komaj 22-letni pianist je v svojem bogatem 
repertuarju predstavil dela Schuberta, Lizsta, 
Rachmaninova in Dutilleuxa. V prvem delu 
smo poslušali Schubertovo Sonato v A-duru 
op. 120, kjer je še posebej izstopal drugi stavek 
s prefinjeno cantileno. Nato sta sledili dve

virtuozni skladbi Franza Lista: Legenda št. 2 in 
Madžarska rapsodija št.19, kjer je mladi umetnik 
pokazal vse svoje tehnično prefinjeno izvajanje 
še tako zahtevnih del klavirske literature. Pia
nist Aleksander Piroženko je pokazal, s kakšno 
lahkotnostjo na eni strani in mogočnostjo 
klavirskega zvoka je izrabil vse možnosti, tako 
tehnične kot muzikalne, ki jih klavir ima. V 
drugem delu smo poslušali pet stavkov iz 
Rachmaninove Fantazije op.3: Elegijo, Preludij, 
Melodijo v E-duru, Polichinello in Serenado. 
Mladi umetnik je tudi tokrat pokazal svoje 
genijalno podajanje in interpretacijo, ki je z 
Rachmaninovim delom dosegla vrhunec 
klavirskega recitala. Zadnjo kompozicijo večera 
mladi pianist mladi pianist izvedel še delo nam 
manj znanega in izvajanega francoskega 
skladatelja Dutilleuaxa. Publika je mladega 
pianista nagradila z bujnim aplavzom in velikim 
navdušenje nad njegovo izpiljeno, briljantno in 
virtuozno klavirsko igro. Aleksander Piroženko 
je študent na konzervatoriju N.A.Rimski- 
Korsakov v St. Petersburgu v razredu prof. 
Aleksandra Sandlerja. Je dobitnik številnih 
nagrad z mednarodnih pianističnih tekmobanj, 
med njimi prva nagrada Newport International 
Piano Competition v Angliji. Nastopal je v 
Rusiji, Ukrajini, Nemčiji, Franciji, Angliji, ZDA, 
Jugoslaviji, Sloveniji in Peruju s klavirskimi 
recitali - kot tudi s številnimi orkestri. Leta 1999 
je v Nemčiji izdal svojo zgoščenko.

Naložbe v hrastniški 
vodovod

V Hrastniku je Komunalno stanovanjsko 
podjetje v letošnjem letu za posodobitev 
vodovoda namenilo okrogv 7.7 milijona 
tolarjev. Nekatera vodovodna zajetja so na novo 
opremili z napravami za avtomatsko doziranje 
klora. Pri zajetju Stog pa so postavili nov 
montažni objekt. Na odseku od črpališča Velej 
do blokov Za Savo so zamenjali okrog 150 
metrov dotrajanih vodovodnih cevi. Na tem 
področju so vgradili tudi dva hidranta, enega 
so namestili v Črdencu in naselju Dirmajerjev 
hrib. Tudi tam so zamenjali 100 metrov 
dotrajanih cevi. Poleg tega so v letu 2001 na 
novo zgradili podporna zidova na rezervoarju 
Goveji potok, uredili fasado na objektu Bele vode 
ter posodobili dovozno pot do tega objekta. V 
tem letu so uredili tudi štiri odvzemna mesta za 
vzorce pitne vode, nekaj denarja pa so namenili 
še ograditvi vodooskrbnih objektov.

Fanti Molk
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50 letnica košarke v 
Zagorju

Meseca septembra je poteklo 50 

let od ustanovitve košarkarske sekcije 
pri Športnem društvu Proletarec 
Zagorje. Leto 1951 je bilo leto 

intenzivnega razvoja športov z žogo 
v Sloveniji. Spodbujala ga je država 
in v ta namen prirejala številne 

seminarje za inštruktorje. Enega 
takih so se iz Zagorja udeležili tudi 
Jože Košak, Jože Forte in Danilo 

Repovž. Ti trije so postali prvi 
inštruktorji pri novonastali 
košarkaški sekciji v okviru športnega 
društva Proletarec 
Zagorje.

Trenirati smo začeli 
kar na odru Zadružnega 
doma v Zagorju (v 
sedanji Glasbeni šoli) 
pozneje pa tudi na 
"stadionu" poleg 
Zadružnega doma.
Nekateri smo se prvih 
košarkaških korakov 
naučili že v šoli, vsaj eno 
leto pred tem, saj sta 
tako na Nižji gimnaziji 
v Zagorju prof. Hinko 
Lebinger, kot tudi na 
Višji gimnaziji v 
Trbovljah prof. Boško 
Marinčič pri pouku 
telovadbe poučevala tudi pravila 
košarkarske igre in igro samo.

Začetki so bili izredno skromni, 
tako iz finančnega, kot tudi 
organizacijskega vidika. Potrebe 
po sredstvih so bile vedno večje od 
dotacij, ki smo jih dobivali od 
ustreznih občinskih inštitucij. 
Dostikrat smo bili primorani, 
pokriti razkorak z organizacijo 
dobičkonosnih družabnih 
prireditev, pri katerih smo morali 
poprijeti za delo tako igralci, kot 
funkcionarji, če pa še to ni 
zadostovalo, pa tudi 
samofinanciranje ni izostalo. 
Garderob in kopalnic nismo imeli.

Stanje se je zelo izboljšalo z 
izgraditvijo Športnega stadiona 
Proletarec, kjer je bil zgrajen 
Športni dom s potrebnimi 
garderobami, kopalnicami in 
pisarnami, poleg njega pa še 
nogometno in košarkaško igrišče. 
Gradbeni material za te objekte je 
bil kupljen iz namenskih občinskih 
fondov ali pa podarjen od 
Zagorskih podjetij - predvsem od 
Rudnika rjavega premoga Zagorje, 
fizična dela razen specialističnih, 
pa smo opravili športniki

udarniško sami. Th smo postavili 
Košarkarski klub Proletarec in tu 
so bili ustvarjeni pogoji za 
izboljšanje kvalitete dela in širitve 
delovanja. Sestavili smo mladinsko 
moštvo, pionirsko moštvo, več 
pionirskih šolskih moštev in 
nazadnje tu žensko člansko in 
mladinsko moštvo. Vsa moštva so 
tekmovala v ustreznih regionalnih 
oz. širših republiških tekmovalnih 
sistemih dokaj uspešno. Iz teh 
sestavov, ki so pomenili bazo 
nadaljnega razvoja košarke v 
Zagorju, so še dolgo zatem 
napajale članske in mladinske 
ekipe v Zagorju, nekateri igralci pa

so okrepili moštva tudi v sosednjih 
krajih.

Prvo člansko moštvo so 
sestavljali sledeči igralci: Branko 
Dolanc, Marjan Lipovšek, Pavel 
Kovač, Franc Drnovšek, Anton 
Strojan, Jože Spolenak, Jože 
Herman, Stane Praznik, Pavel 
Wienberger, Bogdan Flisek, Štefan 
Petrič, Drago Robič in Ivo 
Homšek. Moštvo je v začetku vodil 
Jože Košak, za njim pa trenerji: 
Mitja Lavrič, Branko Čretnik in 
Marjan Rajner.

Igralce, ki so zaradi šolskih 
obveznosti ali drugih razlogov 
preselili v druge kraje, so v moštvu 
kmalu nadomestili: Bogdan Anžur, 
Nace Šteferl. Jože Otopat, Peter

Brezovšek, Slavko Kranjc, Fredi 
Baloh, Mirko Juvan, Jernej 
Stvarnik, Florijan Likar, Janez Berk, 
Rudi Regancin, Toni Kmetič, Rudi 
Zmajšek in drugi. Navedeni so 
moštvu ostali zvesti skorja eno 
desetletje. Seveda pa so za njimi 
prišle nove generacije igralcev, kot 
tudi trenerjev in funkcionarjev. 
Izstopajo predvsem današnji 
voditelji Kluba: Beno Mlakar, 
Sandi Krofi, Branko Omahne, 
Lado Kovač, Toni Mlakar in 
Edvard Jere. Poudariti je treba, da 
je bilo ob pomankljivih sredstvih 
še posebej zahtevno delo klubskih 
funkcionarjev, saj so morali ob

skromnih dotiranih sredstvih 
pridobiti dodatna sredstva in 
ustvarjati pogoje za delo, a ni tako 
po finančni kot tudi po 
organizacijski strani. Takratni 
fukcionarji v klubu so bili: Jože 
Košak, Marjan Lipovšek, Franc 
Skrabar, Leopold Marn, Tomo 
Brezovar, Ivan Brezovšek, Jože 
Juvan in drugi.

Ženska košarka v Zagorju je na 
žalost po večletnem delovanju 
usahnila. Da bi se ohranil 
zgodovinski spomin, navajam 
imena in priimke tistih deklet, ki 
so sestavljale prvo žensko člansko 
moštvo. To so bile: Milena Majdič, 
Marinka Taufer, Virineja Valenčič, 
Marta Šteferl, Mili Tbrk, Vida 

Šteferl, Eli Bračun, Jana 
Lebeničnik, Mara Kerin, 
Nuša Srebot, Jana 
Strmljan, Maridi 
Moškon.Ditka Baloh, 
Anka Bukovšek, Milena 
Kranjc in Helena Smole.

Z maksimalnem 
angažiranjem v 
športnem, kot tudi v 
organizacijskem smislu 
smo uspeli ustvariti tako 
močne korenine za 
delovanje košarke v 
Zagorju, da le - ta deluje 
še danes. Na žalost se je 
na račun dviga kvalitete 
igre s pomočjo tujih 
igralcev opustilo delo z 

mladimi Zagorjani in dosežena 
množičnost. Od čistega 
amaterizma je današnja košarka 
prešla v profesionalizem. 
Profesionalizem in sedanji čas pa 
imata druge kriterije za delovanje, 

kot jih ima amaterizem. Seveda je 
to popolnoma druga zgodba, kot 
je bila naša, saj smo mi košarko 
igrali predvsem za svoje 
zadovoljstvo, kasneje tudi za 
zadovoljstvo številnih gledalcev, 
nazadnje pa tudi za predstavljanje 
občine Zagorje, ki seje takrat začela 
uveljavljati v slovenskem prostoru.

Pavel Kovae

Na sliki od leve proti desni stojijo: Drago Robič, Branko Dolanc, Ivo 
Homšek, Pavel Kovač, Pavel V/eiberger, Jože Spolenak, Franc Drnovšek, 

Anton Strojan, Marjan Lipovšek, Bogdan Flisek in Jože Košak.
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30 let karateja v Trbovljah
Karate klub Trbovlje je ob 30 letnici karateja v Trbovljah organiziral v 

petek 23.1 l.ob 19 uri, v telovadnici OŠ Trbovlje, skupni trening za vse 
aktivne in bivše člane kluba. Pred pričetkom treninga je predsednik kluba 
Franjo Glavica podelil priznanja desetim članom Karate kluba Trbovlje, 
ki so položili izpite za DAN pasove (črni pas). Po »napornem« treningu 
se je druženje nadaljevalo v gostilni Brin v Trbovljah. V Zasavcu pa v 
prihodnih številkah pripravljamo kronologijo karateja v Trbovljah.

Foto: arhiv Karale kluba Trbovlje

trening so vodili trenerji, ki so vidno zaznamovali to obdobje. Z leve Borut 
Markošek (od leta 1986 do danes), Zdravko Romih (od leta 1980 do 

1986), Marjan Fitz (od leta 1971 do 1980), Bogdan Simerl (od leta 1981 
do danes).

starejši člani »po statusu, ne po letih« so Franju Glavici, ki skoraj ves čas 
obstoja karateja v Trbovljah, tudi predsednik kluba podarili simbolična darila. 

Z leve Marjan Fritz, Bojan Babič, Franjo Glavica, Zdenko Fritz, Botis 
Jesenšek, Zdravko Romih, Maja Sluga in Zvone Keršič.

dan prej je v Trbovljah polagalo izpite 11 članov za DAN pasove - črni 
pas, deset jih je položilo uspešno, med njimi tudi Bogdan Simerl (levo 
zadaj), za drugi DAN, (levo spredaj) Jernej Simerl za prvi DAN, Miha 

Kovačič (desno zadaj), za drugi DAN in Jasna Kovačič (desno spredaj) za 
prvi DAN.

skupni trening članov tekmovalne skupine in vseh, ki so v preteklosti 
prispevali k uveljavitvi kluba.

ŠPORT - STRELSTVO
V soboto, 17.11.2001 in nedeljo 18.11.2001 je v Slivnici pri Mariboru 

potekalo tradicionalno 10. mednarodno tekmovanje za pokal Pohorja, 
katerega se je udeležilo 300 strelcev in strelk iz 8 držav.

Na tekmovanju je v hudi konkurenci slavil dobitnik Olimpijske medalje 
iz Sydneya, Rajmond Debevec z 694.6 krogi. 2. mesto je osvojil 
Madžarski reprezentant in vice prvak Evrope, Sidi Peter z 593.8 krogi, 3. 
mesto pa je zasedel strelec strelskega društva Alojz Hohkraut iz Trbovelj 
Strakušek Oto z 692,4 krogi, ki je z najboljšim finalom 102.4 kroga 
nadoknadil štiri kroge prednosti Avstrijca Lamp Thomasa. Uspešno pa

so nastopili tudi ostali strelci strelskega društva Alojz Hohkraut iz,Trbovelj 
in dosegli naslednje rezultate: 36. mesto Strakušek Martin 581 krogov, 
45. mesto Javorič Uroš 578 krogov in 33. mesto Češnjevar Uroš 554 
krogov v mladinski konkurenci.

V ekipni konkurenci je slavila ekipa strelskega društva Janko Jurkovič 
z 1766 krogi pred ekipo Pomurja (1759 krogov) in ekipo Ute Budapest 
(1758 krogov). Ekipa strelskega društva Alojz Hohkraut iz Trbovelj pa je 
zasedla 9. mesto z 1749 krogi med 27. ekipami. Prav tako pa bi se v 
imenu strelskega društva Alojz Hohkraut iz Trbovelj, zahvalil vsem 
donatorjem društva in ostalim, ki prispevajo k boljšim rezultatom naših 
strelcev in še posebno psihoanalitiku mag. Vodeb Romanu za uspešno 
pripravo naših strelcev.

Strakušek Oto



Kot bi vedno 
vozili po 
ravnem.

TRIBUTE 2.0 (124 km) 4x4 TE

MAZDA: zaloga 
vseh novih modelov

USLUGE: servisiranje, 
avtokleparstvo, 
avtoličarstvo, avtovleka, 
rent a car,.........

PRODAJA: novi modeli, 
staro za novo, cenitve, 
odkup po eurotax - u +

4 air bag, el. stekla, el. ogrevana ogledala, 
ABS, klimatska naprava, centralno zaklepanje,

(100.000 SIT - 150.000 SIT) 
DARILO AVTOHIŠE

lita platišča, nosilci prtljažnika na strehi, 
tempomat, samodejni ali ročni vklop 
4 WD, ...

OBIŠČITE NAS, 
VAS PRIČAKUJEMO

GENA; 5-183. 490,00 Sl?
MMS

KREDIT
£

LEASING

Kržišnik Roman s.p.
1410 Zagorje, Selo 65 
AVTOHISA KRŽIŠNIK

Tel.: (03)56 64-729 
Fax: (03)56 68-359

www. mazda.mms.si

odprto: od 8. do 18. Ure; 
sobota: od 9. do 13. Ure

Podjetje za svetovanje, inženiring in 
Trgovinsko poslovanje 
Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje 
Tet 0356-64-611 fax 0356-64-660 
E-mail:tref<9>tref.Si http:www.tref.Si

Programi

Prenovljeni so vsi programi za OS Windows 
95/98/M E/NT/2000 za Glavno knjigo, 
skladiščno poslovanje, materialno 
knjigovodstvo, osnovna sredstva, kadrovska 
evidenca, izpis virmanov,...

Servis Prodaja vseh vrst računalniške opreme, 
tiskalnikov, faxov, čitalcev bar kod,...

Računovodstvo
Opravljanje knjigovodskih storitev in 
svetovanje za podjetja in samostojne 
podjetnike.

Zastopstvo
Programska in računalniška oprema za:
IBM, Microsoft, Epson, Norton, HP,...
Posebna ponudba za zaščito podatkov 
SafeBoot.

Izdelava spletnih strani.
Izdelovanje IPZ - imenik podjetnikov Zasavja. V ceni je vključena izdelava 
ene spletne strani s predstavitvijo podjetja in vaše dejavnosti.
Vse podatke dobite na naši spletni strani www.tref.si. na naši telefonski 
številki, ali se oglasite na sedežu firme.
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DANIEL M. POND V ZAGORJU

Učitelj je svojemu učencu podelil dragoceno priznanje.

Trenerja zagorskih kikboksarjev 
Alojza Miklavčiča je obiskal 
ustanovitelj sistema Pon-Do-Kwan, 
po katerem vadijo tako Zagorjani 
kot Izlačani, Korejčan Daniel 
M.Pond (pravo ime Kim Pey Pin). 
Pond, ki je odraščal v ZDA, že več 
let živi in dela v Nemčiji. Doslej je 
že večkrat obiskal Slovenijo in 
Zagorje. Tokrat se je njegovega 
obiska še najbolj razveselil 
Miklavčič, kajti iz rok svojega 
učitelja (Alojz je bil eden njegovih 
prvih učencev) in prijatelja je za 
dvajsetletno uspešno delo pri razvoju 
te tehnike v Sloveniji in Zagorju 
prejel dragoceno darilo t.i. katano 
(na sliki).

Pond se je na skupnem kosilu 
sestal tudi s trenerjem izlaškega 
kluba Srečkom Rozmanom. Tako

NOGOMET

kot zagorski klub, tudi izlaški klub 
vadi po Pondovem sistemu, ki je 
očitno med najuspešnejšimi pri 
nas in v svetu. Daniela Ponda smo 
vprašali, kako je zadovoljen z

razvojem svoje tehnike, ki v svetu 
velja za liberalnejšo od mnogih 
drugih, in z delom zagorskega 
oziroma izlaškega kluba. Povedal 
je, da je z delom v obeh klubih

zadovoljen, tako po tehnični plati 
kot z rezultati, ki pa po njegovem 
niso najpomembnejši. Predvsem se 
mu zdi pomembnejši telesni in 
duševni razvoj vsakega 
posameznika, ki si ga pridobijo z 
redno vadbo. Seveda je izrekel tudi 
mnogo pohval svojemu učencu 
Miklavčiču, ki je po njegovih 
besedah prvi mož Pon-Do-Kvan 
družine (ne organizacije,op.p.) v 
Sloveniji in ki je med vodilnimi 
tudi v svetu. Pohvalil je tudi dobro 
delo izlaškega trenerja Rozmana. 
Sicer pa je skozi Pondove »roke« 
šlo v njegovem dolgoletnem delu 
na tisoče oseb, ki so po celem svetu 
razširili njegov sistem borilnih 
veščin. Na koncu je še povedal, da 
se mu zdita tako Slovenija kot 
Zagorje lepa in da se bo zagotovo

še vrnil. Besedilo In slika Igor Gošle

NK SVOBODA KISOVEC NA TRETJEM MESTU
Nogometaši kisovške Svobode, ki so se letos uvrstili v l.ligo MNZ Ljubljana, so tudi v močnejši družbi nadaljevali z dobrimi rezultati. Razveseljivo 

je predvsem dejstvo, daje trenerju Ediju Navratilu uspelo sestaviti kombinirano ekipo, kije sestavljena z nekaterimi izkušenejšimi nogometaši kot so 
Franci Kranjc, Aleksander Kos, Aljoša Janežič in brata Simon in Bojan Šink ter z nekaterimi mladimi upi kot so Sanel Džombič, Janez Rozina, 
Srečko Borštnar in Blaž Gracar. Z neodločenim rezultatom v zadnjem krogu na gostovanju pri Arne Taboru 69, edini zadetek za Svobodo je dal 
Aljoša Janežič, so z 20 osvojenimi točkami osvojili tretje mesto. Za vodilnim Slovanom zaostajajo za 6 točk.

Igor Goste

KEGUASKI KOTIČEK_ _ _ _ _
V S.krogu l.A lige za moške, ki je za nas tudi najbolj zanimiva, so Trboveljčani dosegli pomembno zmago v Postojni, ki so jo premagali s 6:2. 

Zmagali so: Urbanc, 995, VOman, 924, Blaha, 958 in Lešnik, 944, kljub porazu je dobro metal M.Oman, 947, slabše pa Hribar, 898. Zmagali so tudi 
Lilijani. S 5:3 so ugnali Dravograjčane. Zmagali so: Nobak, 891, Ivančič, 913 in Tkavc, 885. Zmagala je tudi ekipa Iskraemeca. Stoklas je metal 
izvrstno. Podrl je kar 1080 kegljev in za 39 kegljev premagal letošnjega zmagovalca svetovnega pokala Kirbiša.

V l.B ligi za ženske zelo uspešno tekmujejo članice ekipe Rudar Trbovlje. V derbiju 8.kroga so Trboveljčanke v Celju s 7:1 premagale ekipo 
Miroteksa in si s tem zagotovile prvo mesto v jesenskem delu prvenstva. Po osmih krogih imajo 14 točk oz. točko več od drugovrščene ekipe 
Miroteks.

V l.B ligi za moške je po S.krogih v vodstvu hrastniška ekipa Sinet s 14 točkami, druga ekipa Rudarja je z 9 točkami na petem mestu.
Igor Goite

SANKANJE NA UMETNIH PROGAH
Tritedensko ameriško turnejo je predsednik strokovnega sveta za sankanje na umetnih progah Bernard Kovačič ocenil za zelo uspešno. »Doseženi 

rezultati kažejo na to, da lahko z optimizmom pričakujemo nadaljevanje svetovnega pokala, ki se bo nadaljevalo s tremi tekmami v Avstriji in 
Nemčiji.«

Primož Fakin in Tomaž Kovačič sta na drugi tekmi svetovnega pokala v olimpijskem Lake Placidu, ki je bila konec minulega tedna nastopila 
uspešno. Po kvalifikacijskem treningu, ki sta ga naša predstavnika brez težav uspešno opravila, je bil v soboto na sporedu prvi tek tekme za točke 
svetovnega pokala. Najhitrejši je bil Italijan Armin Zoggeler. Primož Fakin je dosegel 29. čas, Tomaž Kovačič pa je bil s petnajstimi stotinkami 
zaostanka za njim na 30-mestu. V nedeljo je bil na sporedu drugi tek, ki pa je bil zaradi izredno močnega in toplega vetra, ki je led na progi omehčal, 
odpovedan. Točke svetovnega pokala so si tekmovalci razdelili glede na uvrstitev po prvem, sobotnem teku. Med njimi sta bila tudi naša reprezentanta. 
Uvrstitev na prvo mesto prinaša 100 točk, na štirideseto mesto 1 točko.

Igor Gošte
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IGOR HOLEŠEK, TRENER NK RUDAR TRBOVLJE
Trenerja trbo

veljskega Rudarja 
Igorja Holeška smo 
po končanem 
jesenskem delu 
prvenstva v 3.ligi 
Center povabili 
pred mikrofon. Kaj 
je povedal, si lahko 
preberete v
naslednjih vrsticah. 

Kako bi na kratko ocenil jesenski del prvenstva 
v 3.1igi Center.

Po mojem mnenju je vrstni red v skladu z 
pričakovanji. Na vrhu so ekipe, za katere se je 
že pred prvenstvom vedelo, da imajo dobro 
igralsko zasedbo in kvalitetne trenerje. Dejansko 
so ekipe z vrha lestvice v jesenskem delu na 
igrišču tudi največ pokazale. Predvsem mislim 
na ekipo iz Grosupelj, ki je po mojem mnenju, 
če ostane v tej zasedbi, največji favorit za 
napredovanje v 2.SNL. Mogoče je zame majhno 
presenečenje slabša uvrstitev Factorja, kije sicer 
pred prvenstvom doživel velike spremembe, pa 
sem jih kljub temu glede na veliko število 
kvalitetnih mlajših igralcev pričakoval višje na 
prvenstveni lestvici. Sredino lestvice tvorijo 
ekipe, ki so tam že nekaj let, njim pa se je 
priključil še letošnji novinec, ekipa Šenčurja. 
Slabše od pričakovanj so uvrščeni tudi igralci 
iz Kresnic, vse ostalo pa je nekje v skladu s 
pričakovanji.

In kako si zadovoljen z ekipo Rudarja?
Ekipa Rudarja je prvenstvo pričela z velikimi 

ambicijami, ki pa so se izkazale za preveč 
optimistične. Po štirih krogih in treh tekmah 
doma smo zasedali predzadnje mesto z vsega 
dvema točkama in jasno je bilo, da vrh s to 
zasedbo ni dosegljiv. Po četrtem krogu sem z 
mesta srednjega napadalca preko noči zavzel 
trenersko mesto in moj osnovni cilj je bil 
povrniti fantom samozavest in čimprej zbežati 
z dna lestvice. V devetih nastopih (štiri doma 
in pet v gosteh) smo osvojili 12 točk (4 zmage, 
5 porazov). Po jesenskem delu smo zasedli 
»mirno« 10.mesto, ki pa nam v nadaljevanju 
prvenstva daje realne možnosti za napredovanje 
proti sredini lestvice. Zelo sem zadovoljen s 
pristopom in delom na treningih, malo manj 
pa z nastopi na tekmah (predvsem domačih). 
Menim, daje dosežen rezultat realna slika stanja 
v ekipi in klubu, tako da razen domačega poraza 
proti Zarici igralcem dejansko ne gre zameriti. 
V zadnjih dveh tekmah me je sicer zelo motila 
nedisciplina in odnos nekaterih igralcev. Ti 
bodo morali svoj odnos spremeniti ali pa 
zamenjati sredino. Mnenja sem, da nam je ravno 
nedisciplina v igri odnesla 6 točk, ki bi nas v 
nasprotnem uvrščale na 5. mesto. 
Kdo so prvi strelci kluba?

Najboljši strelec jesenskega dela v moštvu 
Rudarja je Vahid Muharemovič s tremi zadetki, 
ki pa se je ekipi priključil po 7 krogu. Sledijo mu

Primož Ramšak, Marko Oplotnik in Šefik Alič s 
po 2. zadetkoma.

• Kaj pričakuješ od spomladanskega dela 
prvenstva?

Vsekakor nas čaka zelo naporna in težka 
pomlad. Pričakujem, da se bomo prebili v zgornjo 
polovico tabele, kar pa bo sila težko. Kot verjetno 
veš, imamo zaradi izpada navijača po tekmi z 
Britofom, prepoved nastopa na svojem igrišču na 
dveh tekmah. Prva prava domača tekma bo šele v 
sedmem spomladanskem krogu. Najtežji 
nasprotniki pa pridejo na vrsto v prvem delu 
spomladanskega prvenstva. Kot prvo si želim, da 
bi bili fantje na treningih tako marljivi kot do sedaj 
pod mojim vodstvom, da ne bi bilo poškodb. In 
potem res ne vidim razloga, da se ne bi uvrstili v 
zgornji del lestvice. Že v samem začetku pnenstva 
bo potrebno biti maksimalno pripravljen. 
Je že kaj znanega o morebitnih okrepitvah?

O okrepitvah je v sredini kot je Rudar, silno 
težko govoriti, saj vemo, kakšne težave imajo 
vodilni ljudje v klubu s financami. Zato sem 
osebno mnenja, da se je potrebno osredotočiti na 
igralski kader, ki je zrasel doma. Želim si, da bi 
se v ekipo vrnil Sašo Novak, pa Primož Florjane. 
Moram poudariti, da je pomoč ponudil tudi 
izkušeni Toni Buovski, ki je že registriran in ima 
pravico igrati. Potekajo še razgovori z določenimi 
igralci, tako da bo 22 igralcev, ki bodo v prvem 
moštvu, znanih na začetku priprav na 
spomladanski del prvenstva.

Kdaj začnete s pripravami?
S pripravami bomo začeli Mjanuarja 2002.

Slika arhiv I.H., Igor Goste

Rezultati zadnjega kola veteranske trim lige v malem 
nogometu - Zagorje 2001-12-03

ŠD MLINŠE : EDUPPS 5 : 3 (2 Kralj, Dolinšek, 1 Kranjc : 2 Isič, 1 Borštner); BARTEC - 
VARNOST : KMN L'MUHY 0 : 1 (-: Juvan); ŠD IZLAKE : UDARNIK 8 : 2 (3 Kovačič, Brečko, 
1 Lipovšek M., D.: 1 Grčar, Dolar); ŠD ČOLNIŠČE : ZLATARNA LEA 2 : 2 (Grabnar F., Baš B. 
: Štositcki, Madžarevič); ŠD ČOLNIŠČE : ŠD IZLAKE 4 : 4 (2 Volj L., Baš B. : 2 Kovačič, 1 
Gošte, Lipovšek M.)

Končni vrstni red sezone 2001:

Dolski rokometaši 
uspešnejši

Po začetnih izgubah, ki so jim 
botrovbale poškodbe in neizkušenost, 
dolski rokometaši v zadnjem času že 
kažejo svoje kvalitete. 17. novembra so 
v gostih ugnali ekipo RK Chio Besnica 
z rezultatom 28 : 27, kjer seje posebno

1. EDUPS 14 12 1 1 54 ; 22 37 točk izkazala obramba. 24. novembra je bila
2. KMN L'MUHY 14 9 2 3 50 : 23 29 tekma spet v Dolanki, kjer so gostili
3. ZLATARNA LEA 14 8 1 5 64 : 35 25 ekipo iz Šmartnega. V prvem polčasu
4. ŠD IZLAKE 14 6 1 7 45 : 48 19 se je izredno izkazal njihov vratar.
5. ŠD MLINŠE 14 6 1 7 51 : 76 19 vendar so Dolani kljub temu zmagali z
6. BARTEC-VARNOST 14 4 2 8 17 : 36 14 rezultatom 26: 38.
7. ŠD ČOLNIŠČE 14 3 3 8 30 : 44 12 Na gostovanju pri RK Gorišnica 1.
8. UDARNIK 14 2 1 11 33 : 59 7 decembra so izgubili za tri gole (28:31),

Naj strelci: 24 Smrkolj D. (EDUPPS), 15 Relič Ž. (L'MUHY), Madžarevič (Zlatarna), Brečko na leStV1C1 U' ek‘P S° trenutno na 8"
. . ... 1 , mBStU.

Škoberne (Mlinše), Kovačič, Lipovšek M., (Izlake), Borštnar (EDUPPS).
Fanti Molk
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KOŠARKA
ČLANI l.B SKL(8.krog)
NOVA GORICA: GD HRASTNIK 110 
: 103
Strelci za GD Hrastnik: Goran Čop 9, 
Deželak 4, David Čop 11, Žitnik 29, 
Tomažin 28, Tušek 10, Čeko 2, Golotič 
7, Brečko 3.
KRŠKO: RUDAR 80:79 
Strelci za Rudar: Zagorc 12, Kazaferovič 
20 , Tilinger 16 , Andrej Čop 13 , 
Radovič 10, Zorko 8.
(9.krog)
GD HRASTNIK: FRAGMAT 107:96 
Strelci za GD Hrastnik: Goran Čop 15, 
Deželak 4, David Čop 15, Žitnik 29, 
Tomažin 14, Tušek 8, Čeko 15, GodiceO
7.
RUDAR: RADOVUICA 97:78 
Strelci za Rudar: Zagorc 2, Kazaferovič 
21, Tilinger 26, Andrej Čop 26, Zorko 
13, Vajdič 9
Po neuspešnem 8.krogu obeh ekip iz 
Zasavja, so v naslednjem iztržili polen 
izkupiček. Po 9.krogih zaseda Rudar
2.mesto, medtem ko je GD Hrastnik na 
sredini lestvice.
Naslednji krog-
Masterpoint Bežigrad.GD Hrastnik v 
soboto, 08.12.01 ob 20.00 uri v dvorani 
gimn.Bežigrad
RudarRadenska Creativ Sobota v 
soboto, 08.12.01 ob 19.00 uri v športni 
dvorani Polaj.
ČLANI O. SKL - VZHOD (S.krog) 
NEKTAR BISTRICA: LITIJA 61:82 
Strelci za Litijo: Pušič 25, Koren 20, 
Hladnik 15, Juvan 13 
(9.krog)
LITIJA: RUŠE 92:65
Strelci za Litijo: Hladnik 17, Koren 17,
Juvan 16, Pušič 11, Mitrovič 9
Litija v pričakovanju derbija v
naslednjem krogu, še naprej zaseda
2.mesto pred ŽKK Mariborom s katerim
ga ločijo le 2 točke na lestvici.
Naslednji krog-
Litija:ŽKK Maribor v soboto, 08.12.01 
ob 19.00 uri v športni dvorani v Litiji. 
MLADINCI II.SKL - VZHOD III. 
(S.krog)
GD HRASTNIK ML.ZASAVJE: LITIJA 
95 : 86
Strelci za GD Hrastnik ml.Zasavje: 
Godiceii 26, Kotnik 25, Majkič 15 
Strelci za Litijo: Pušič 31, Blaževič 29, 
Jolič 15
CEUE: RUDAR 84:89 
Strelci za Rudar: Košalin 37, Berčon 23, 
Markovič 18 
(9.krog)

RUDAR : GD HRASTNIK
ML.ZASAVJE 94:86 
Strelci za Rudar: Markovič 32, Košalin 
32, Kovačevič 9
Strelci za GD Hrastnik ml. Zasavje: 
Godiceij 30, Karič 17, Sotošek 12 
LITIJA: KRŠKO 79:90 
Strelci za Litijo: Ristič 24, Pušič 23, 
Blaževič 13 
Nasledpji krog

s.
II

Litija - prosta
Krško: Rudar v nedeljo, 09.12.01 
GD Hrastnik ml.Zasavje:Celje v 
nedeljo, 09.12.01 ob 17.00 v športni 
dvorani na Logu.
KADETI I. SKL - VZHOD II.(7.krog) 
LITIJA: DOMŽALE«A« 73: 100 
Strelci za Litijo: Blaževič 32, Jolič 11, 
Mujič 10 
(S.krog)
JANČE STZ : ZAGORJE ZASAVJE 
104 : 75
Strelci za Zagorje Zasavje: Fejzič 15,
Markovič 15, Jere 15
ELEKTRA: LITIJA 64:74
Strelci za Litijo: Blaževič 23, Šega 19,
Medved 15
(9.krog)
LITIJA: ZAGORJE ZASAVJE 95:82 
Strelci za Litijo: Šega 34, Blaževič 17, 
Mujič 12
Strelci za Zagoije Zasavje: Markovič 34, 
Kopušar 14, Fejzič 10 
Naslednji krog-
Janče STZ:Litija v soboto, 08.12.01 
Zagorje Zasavje:Savinjski Hopsi v 
soboto, 08.12.01 ob 10.00 uri v športni 
dvorani v Zagorju.
KADETI II.SKL - VZHOD IV.(8.krog)
RUDAR - prost
(9.krog)
LASTOVKA DOMŽALE : RUDAR -
preloženo
Naslednji krog-
RudanJežica v soboto, 08.12.01 ob 
11.00 uri v dvorani OŠ Trbovlje. 
PIONIRJI II.SKL-B2 CENTER 
Pionirska ekipa GD Hrastnika je v 
končni razvrstitvi v skupini zasedla 
6.mesto.
KADETINJE II.SKL - VZHOD(S.krog) 
POMURJE SKINV: ŽKD STUDIO JIN- 
JANG 49:68
Strelke za ŽKD SJin-Jang: Karamujič 
23, Podmenik 17, Lovrinovič 15, Knaus 

13
(9.krog)
ŽKD STUDIO JIN-JANG: ČRNOMEU 
81 : 43
Strelke za ŽKD SJin-Jang: Knaus 27, 
Karamujič 18, Podmenik 14 
Trboveljčanke trenutno zasedajo
1.mesto na lestvici.
Naslednji krog-
Slovan:ŽKD SJin-Jang v soboto, 
08.12.01.
PIONIRKE I. SKL -LIGA«B«(5.krog) 
ŽKD STUDIO JIN-JANG - prost 
(S.krog)
SLOVAN: ŽKD STUDIO JIN-JANG 27
: 80
Strelke za ŽKD SJin-Jang: Lovrinovič 
23, Kolar 11, Javoršek 10 
Karahasanovič 10
Naslednji krog-
ŽKD Ježica: ŽKD SJin-Jang v nedeljo, 
09.12.01
MLAJŠE PIONIRKE (letnik 1989 in 
mlajše>trening tekma 
SLOVAN: ŽKD STUDIO JINJANG 27 

: 78

Strelke za ŽKD SJin-Jang: Juvan 18, 
Kerin 12, Poboljšaj 10, Hatič 8, Lovrič 8 
REKREATIVNA KOŠARKARSKA 
LIGA
1. krog
AGM Nemec - Porto PUB : Sokoli 
Zagorje 45:33
Urarstvo Štimec : Old Boys Hrastnik 
75 :48
Fortuna :Rorčki 43
: 58
Dioptra Raptors: Bikci 5 8
: 35
Študentski servis Trbovlje : Orli 
56:45
Rudar Mladinci - prosti
2. krog
Bikci : Študentski servis Trbovlje 
55 : 61
Rorčki: Dioptra Raptors 34
: 59
Urarstvo Štimec: Fortuna 71
: 55
AGM Nemec - Porto PUB : Old Boys 
Hrast. 65 : 56
Rudar Mladinci: Sokoli 62
: 60
Orli - prosti
3. krog
Old Boys Hrastnik : Rudar Mladinci 
72:60
Fortuna : AGM Nemec - Porto PUB 
28 : 53

Lestvica:
1. AGM Nemec-Porto PUB 3 3 0 
6 točk + 46
2. Dioptra Raptors 2 2 0
4 +48
3. Urarstvo Štimec 2 2 0
4 +43
4. Študentski servis Trbovlje 2 2 0
4 +17
5. Old Boys Hrastnik 3 1 2
4 -24
6. Rorčki 2 1 1
3 -10
7. Rudar Mladinci 2 1 1
3 -10
8. Fortuna 3 0 3 _
3 -56
9. Sokoli Zagorje 2 0 2
2 -14
10. Bikci 2 0 2
2 -29
11.Orli 10 1 1
- 11

Najboljši strelci:
1. Štefane (AGM Nemec - Porto PUB) 

53 točk
2. Kellner (Old Boy Hrastnik) 47
3. Artnak (Urarstvo Štimec) 43
4. Košalin (Rudar Mladinci) 43
5. Majes (AGM Nemec-Porto PUB) 42

BOŽ0ČNO - NOVOLETNI TURNIR
ŽKD Studio Jin-Jang je orgainiziralo 6. tradicionalini BOŽIČNO -NOVOLETNI 
turnir. Na turnirju so nastopile vse generacije, ki so dosedaj igrale ali še igrajo v 
društvu. Na turnirju so bile odigrane naslednje tekme:
Mlajše pionirke (letnik 1990 in mlajše)
PE A.Hohkraut: OŠ T.Čeč 8:48 
Strelke za A.Hohkraut: Faturič 6

Strelke za T.Čeč: Smičiklas 16, Grive 10, Nezirovič 10 
Mlajše pionirke (letnik 1989 in mlajše)

Modre : Bele 31 : 37
Strelke za Modre: Lovrič 13, Juvan 7, Kovač 6 
Strelke za Bele: Barič 16, PoboUšaj 11, Sevšek 6 

Kadetinje
ŽKD SJin-Jang: Čmomeji 81 : 43
ŽKD Studio Jin-Jang(veteranke): Ekipa(trenerji, starši, uprava.....) 66:76
Strelke za veteranke: Logar 3, Izgoršek 12, Klopčič 2, Kravogel 6, Kotar 2, Aščerič, 

Abram, Marjan 2, Kus 6, Peršič 14, Skočir 19, Ajdišek
Strelci za ekipo(tren., starši,uprava...): Tomše 27, Knaus 9, Gajšek 12, Kafel, Vajdič 

4, Kolar 12,Pišek 12.
Med tekmovanji so igralke tekmovale v metanju prostih metov in trojk.
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ROKOMET
Starejše deklice L.87 ŠR Zagorje : ŽRK Brežice 32 : 20 (17 : 13)
V srečanju med ekipama ŠR Zagorje in ŽRK Brežice so Zagorjanke 

dosegle zanesljvo zmago predvsem z boljšo igro v drugem delu 
srečanja, posebej pa veseli dejstvo, da se je med strelke vpisalo kar 
11 igralk. Končni rezultat srečanja je bil 32 : 20 (17 : 13). Zadetke 
so dosegle: Lea Medved 7, Špela Petrlin' 6, Maja Merva 5, Sanja 
Bola 4, Adita Avdič 3, Sabina Roksandič 2 ter Dinka Fazlič, Katja 
Grabnar, Živa Repovž, Dijana Kneževič in Hana Hribar po en zadetek.

Mlajše deklice - A L.89 ŠR Zagorje : ŽRK Brežice 33 : 2 (19 : 1)
Še bolj prepričljivo zmago so Zagorjanke dosegle v kategoriji 

mlajših deklic, saj so Brežičanke premagale kar z rezultatom 33:2 
(19 : 1). Zadetke so dosegle Neža Češek 10, Manca Jeglič 9, Nina 
Milojevič 6, Ivana Mimič 5, Nives Ahlin 2 in Manca Golob en 
zadetek.

I.B - DRL 9. Krog ŽRK Puv Nivo Celje : ŽRK Zagorje 21 : 25 (9 
: 14)

V 9. Krogu državnega prvenstva I.B - DRL so Zagorjanke v 
izenačenem srečanju v Celju premagale domačinke z rezultatom 25 
: 21 (9 : 14). Zadetke so dosegle: Jasna Medvešek 7, Nadja Korinšek 
5, Anja Poglajen in Mateja Jelševar po 4, Ina Poglajen 3 in Tjaša 
Kljukej 2 zadetka.

Srečanje 10. Kroga med ŽRK Zagorje in ŽRK Vegrad Velenje bo 
v sredo, 28.11 ob 18. Uri v Športni dvorani Zagorje.

Starejše deklice L.87 ŠR Zagorje : ŽRK Vegrad 29 : 16 (15 : 11)
V srečanju med ekipama ŠR Zagorje in ŽRK Vegrad so Zagorjanke 

dosegle zanesljivo zmago, predvsem z boljšo igro v drugem delu 
srečanja. Končni rezultat srečanja je bil 29 : 16 (15 : 11). Zadetke so 
dosegle: Lea Medvešek 8, Špela Petrlin 7, Maja Mervar 5, Dinka 
Fazlič 4, Sabina Roksandič 2, ter Tamara Marinovič, Sanja Bola, in 
Hana Hribar po en zadetek.

Mlajše deklice - A L.89 ŠR Zagorje : ŽRK Vegrad 22 : 10 (11 :
3)

Zanesljivo zmago so dosegle tudi mlajše deklice, ki so Velenjčanke, 
pri katerih sta se med strelke vpisali samo dve igralki premagale z 
rezultatom 22 : 10 (11: 3). Zadetke so dosegle: Neža Češek 8, Ivana 
Mimič 6, Manca Jeglič 9, Nina Milojevič 6, Manca Golob 2, in 
Katja Kranjc in Nives Ahlin po en zadetek.

I.B.-DRL 11. KROG ŽRK TENZOR : ŽRK Zagorje 31 :21(14 
: 13)

V 11. Krogu državnega prvenstva I.B. - DRL so Zagorjanke pod 
vodstvom novega trenerja Olafa Grbca doživele prvi poraz v gosteh 
in drugega v prvenstvu, potem ko so v prvem delu srečanja vodile z 
dvema zadetkoma prednosti ob polčasu pa odšle na odmor z 
zaostankom enega gola 14: 13, so v drugem delu Ptujčanke izkoristile 
slabšo pripravljenost in tehnične napake Zagorjank in srečanje 
odločile v svojo korist z rezultatom 31 : 21. Zadetke za Zagorjanke 
so dosegle: Jasna Medvešek 7, Mateja Jelševar 6, Urša Šikovec 4, 
Ina Poglajen 2, ter Nadja Korinšek in Anja Poglajen po en zadetek.

Srečanje 10. kroga med ŽRK Zagorje in drugouvrščeno ekipo ŽRK 
Vegrad Velenje bo v sredo 5.12. ob 18 uri v Športni dvorani Zagorje.

V srečanju 12. kroga se bodo Zagorjanke pomirile z neporaženo 
ekipo prvenstva, ekipo ŽRKCeleia Celje. Srečanje bo v soboto, 8.12. 
ob 16 uri v Športni dvorani Zagorje.

Biljard turnirji v ŠD Suzana Zagorje

TRENUTNO VODI RIBIČ
V ŠD Suzana Zagorje prirejajo turnirje v biljardu, na katerih se za naslov 

prvaka Zasavja bori že 33 igralcev.
Prvi turnir: 1.Stane Demšar, 2.Šalim Mešič, 3.Severin Kadrijevič, 

4.David Bočko, S.Tomaž Benedičič, 6.Valentin Kadrijevič, 7.Danijel 
Urbanija.

Drugi turnir: 1.Zoran Ribič, 2.Rado, 3.Damjan Kereb, 4.Severin 
Kadrijevič, S.Domen Sešek, 6.Tomaž Benedičič.

Tretji turnir: l.Zoran Ribič, 2.Danijel Urbanija, 3.Valentin Kadrijevič, 
4.Stane Demšar, 5.Miloš Kmetič, 6.Severin Kadrijevič.

Trenutni skupni vrstni red: l.Zoran Ribič 1356 točk, 2.Danijel Urbanija 
1280, 3.Severin Kadrijevič 1168, 4.Stane Demšar 1132, 5.Valentin 
Kadrijevič 1000, 6.Salem Mešič 764, 7.Miloš Kmetič 732, 8.Skorja 588, 
9.Uroš Herle 532, 10.Sašo Mišič 492, ll.Tomaž Benedičič 480, 12.David 
Bočko 452, 13-Rado 420, M.Gorazd Osolnik 420, 15.Mitja Stopar 400.

Cesta 9. avgusta 106,1410 Zagorje o9 Savi

■ - .«........ ...... .........■•—
Turnir v biliardu 

26.12. 2CC1 cb 17.66 uri

»mednarodna osmica«

T/st lekmovaCci prejmejo toč((p za top ranfe 
Cestvico Zasavja

Prijave in utfonnacije:
031-717-841

03-56-66-882
Danijef

v* <1! 'r 'S**
-brunswicK~3
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Poročilo PP Hrastnik
Dne 22.11 ob 10.30 uri je S.D. iz okolice 

Hrastnika obvestila PO Hrastnik, da jo je okoli
06.00 v stanovanju pretepel izvenzakonski part
ner P.B. Zaradi poškodb je S.D. iskala 
zdravniško pomoč v ZD Hrastnik, glede na 
stopnjo poškodbe pa bodo policisti zoper P.B. 
podali predlog SP ali pa kazensko ovadbo na 
ODT.

Dne 22.11. ob 18.30 uri je M.V. iz Hrastnika 
vozila osebni avtomobil znamke Škoda Felicija 
po regionalni cesti I. razreda iz smeri Riklovega 
mosta proti Steklarni, kjer ji je nasproti po levi 
strani pripeljan neznan voznik osebnega 
avtomobila znamke Opel Vectra ter z vzvratnim 
ogledalom oplazil osebni avtomobil M.V. Po 
oplaženju je neznan voznik s kraja odpeljal, ne 
da bi oškodovanki nudil vse potrebne podatke. 
Toda policisti PO Hrastnik so že 23.11. 
povzročitelja, to je P.N. iz Hrastnika, izsledili, 
mu izdali plačilni nalog, napisali pa so tudi 
predlog SP.

V noči iz 24.11. na 25.11. so neznani storilci 
na parkirnem prostoru pri gostilni v Turju 
dvignili in z lesenimi koli podložili osebni avto 
Peeugeot 206, last D.B., pri tem pa na vozilu 
povzročili za najmanj 70.000 SIT škode. 
Policisti so ugotovili, da so dejanje izvršili Ž.G., 
Ž.I. in mladoletnik Ž.N., zoper katere so podali 
kazensko ovadbo.

V času od 24.11. do 27.11. je neznan storilec 
izpod stopnišča stanovanjskega bloka na Dolu 
pri Hrastniku ukradel kurilno peč na olje, s tem 
dejanjem pa K.D. oškodoval najmanj za 10.000 
SIT. Policisti storilca še iščejo.

Dne 27.11. ob 17.55 uri je G.M. iz Trbovelj, 
obvestil policiste , da jo je ob 13.45 uri pred 
samopostrežno trgovino pri Steklarni, brez 
vzroka fifično napadel Š.D. iz okolice Hrastnika, 
kateri tudi doma v Krnicah pogosto brez 
vzroka kriči, vpije in razgraja. Policisti so po 
pogovoru zato zoper Š.D. podali predlog SP.

Dne 28.11. ob 12.12 uri je G.J. iz Sevnice 
vozil osebni avtomobil znamke Citroen AX po 
glavni cesti II. reda iz smeri Zidanega mosta 
proti Hrastniku. V Suhadolu ni upošteval 
prometnega znaka (dovoljena vožnja od 12.15 
do 12.25), temveč je z vožnjo nadaljeval ter 
zaradi neprilagojeni hitrosti sunkovito trčil v 
nasproti vozečega voznika osebnega 
avtomobila Vugo. B.J. iz Sevnice, kateri prav tako

ni upošteval prometnega pnaka (dovoljena 
vožnja v smeri Zidanega mosta od 12.00 do 
12.10). Policisti so obema udeležencema izdali 
plačilni nalog, zoper G.J., kije bil zaradi lahkih 
telesnih poškodb odpeljan v bolnico Trbovlje, 
pa bo podan tudi predlog SP. Na vozilih je 
nastalo najmanj 300.000 SIT materialne škode.

Dne 28.11. okoli 14.20 ure sta se pred 
vhodom v stanovanje, zaradi smeti sprli L.Z. 
in K.Z. Po prepiru pa je L.V. odšla v svoje 
stanovanje. K.Z. pa je odšla za njo in ji s 
polenom udarjala po vratih. Policisti so zoper 
obe kršiteljici podali predlog SP.

Dne 29.11. ob 19.20 uri so bili policisti PO 
Hrastnik obveščeni, da je bila v Litiji v trgovini 
izvršena tatvina moške jakne, storilci pa so se s 
kraja odpeljali z osebnim avtomobilom Zastava 
Regata, Policisti PO Hrastnik pa so v 
Hrastniku, vozilo, ki je ustrezalo opisu ustavili 
in ugotovili, da ga vozi S.I. iz Maribora, poleg 
njega pa je bila še H.B., prav tako iz Maribora. 
V vozilu je bila najdena tudi ukradena jakna, 
katera je bila zasežena in predana PP Litija, ki 
bodo napisali tudi kazensko ovadbo. Policisti 
PO Hrastnik so zoper voznika S.L, za katerega 
so ugotovili, da nima vozniškega izpita, odredili 
tudi strokovni pregled zaradi suma, da je vozil 
pod vplivom mamil, vendar je stokovni pregled 
S.I. odklonil. Zato so napisali še predlog SP.

Dne 1.12. ob 11.00 urijeC.O. iz Hrastnika na 
parkirnem prostoru v naselju Aleša Kaple z 
osebnim avtomobilom Zastava Vugo Florida 
opravljal premik vzvratno, pri tem pa trčil v 
pešča M.J. iz Hrastnika, ki je padel po cesti in 
se lahko telesno poškodoval. Policisti so C.O. 
izdali plačilni nalog.

Dne 1.12. ob 22.20 uri so policisti 
intervenirali v stanovanju v Hrastniku, kjer je 
pijan T.D. med prepirom grozil ženi T.S., da jo 
bo ubil, prav tako pa jo je zmerjal in udaril z 
roko. Ob prihodu policistov se je umiril, zoper 
njega pa je bil napisan še predlog SP.

Dne 2.12. ob 00.45 uri je J.B. iz Hrastnika 
obvestil policiste, da mu je neznan voznik na 
parkirnem prostoru poškodoval osebni 
avtomobil Renault Clio. Policisti so takoj 
pregledali okolico in izsledili vozilo znamke 
Opel Vectra, nekoliko kasneje pa še voznika. 
Ugotovili so, da je prometno nestečo, v kateri 
je na vozilu J.B. nastala materialna škoda za 
najmanj 30.000 SIT, povzročil K.P. iz

Hrastnika, kateremu so izdali plačilni nalog, ker 
pa na kraju nesreče ni počakal, so podali še 
predlog SP.

D.L. in K.K. iz Hrastnika sta v trisobnem 
stanovanju v stanovanjskem bloku imela 
preurejeno sobo za gojenje visokokvalitetne 
indijske konoplje. Policija je že dalj časa zbirala 
podatke, v začetku novembra pa so odkrili ta 
primer. Vhod v sobo je bil delno prikrit z omaro 
iz predsobe. Soba je bila toplotno izolirana ter 
pregrajena, na eni strani so bile manjše sadike, 
na drugi strani pa večje bilke. Prostor je bil 
opremljen z reflektorji z veliko svetilnostjo (UV 
svetilke, naprava za dovod CO, termometri, 
vlagomeri, električni filtri z aktivnim ogljem, 
časovnimi releji za vklop naprav...). Pri hišni 
preiskavi je bilo zasedeno 17 lončkov dozorelih 
rastlin in 19 manjših sadik. Prav tako so zasegli 
14 vrečk s konopljo za nadaljno prodajo. 
Skupno so zasegli cca 3 kg canabisa sative. 
Podana je bila kazenska ovadba po 196. členu 
kazenskega zakonika RS. Zagrožena kazen pa 
je od 1 do 10 let zapora.

Poročilo PP Trbovlje
Trbovlje, 20.11. ob 23.20 uri so policisti na 

magistralni cesti ustavili voznika M.L, pred tem 
pa so mu že zagorski policisti odvzeli vozniško 
dovoljenje. Ker ni upošteval odredb policistov, 
je bil pridržan do iztreznitve.

Dne 20.11. ob 05.38 uri so bili policisti s strani 
vlakovnega odpravnika obveščeni, da so nastali 
problemi na vlaku, ki vozi iz Ljubljane proti 
Dobovi. Policisti so ugotovili, da sta probleme 
povzročala P.S. in D.E., ki sta grozila 
vlakovnemu sprevodniku, zato bosta prijavljena 
sodniku za prekrške.

Poročilo PP Litija
Litija, 19.11. ob 19.30 uri se je v Cerovici 

zgodila prometna nesreča s pobegom. 
Oškodovanec je vozil ford taunus v smeri 
Gabrovke. Za naseljem Cerovica je v desnem 
ovinku iz nasprotne smeri po levi strani pripeljal 
neznani voznik neznanega osebnega avtomobila 
(lahko bi bil znamke Zastava yugo bele barve, 
brez registrskih tablic). Da bi voznik forda 
preprečil trčenje, je zapeljal desni o zven vozišča, 
kjer je trčil v brežino. Pri tem so se voznik in 
dve sopotnici lažje telesno poškodovali. Vsi so 
iskali zdravniško pomoč v UB KC Ljubljana. 
Vsi, ki bi karkoli vedeli o tej prometni nesreči, 
naj o tem obvestijo Policijsko postajo Litija 
oziroma pokličejo 113.

Litija, 19.11. ob 21.50 uri sta policista med 
kontrolo prometa v Kresnicah ustavila voznika
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osebnega avtomobila. Ker sta sumila, da vozi 
pod vplivom alkohola, sta odredila preizkus 
alkoholiziranosti z elektronskim alkotestom. 
Ugotovljeno je bilo, da ima v organizmu 2,35 
g/kg alkohola. Policista sta mu začasno odvzela 
vozniško dovoljenje in mu prepovedala 
nadaljnjo vožnjo. Vinjeni voznik tega ukaza 
očitno ni upošteval, saj je bil ob 22.10 uri 
ponovno ustavljen v Ribčah. Policista sta zato 
odredila pridržanje do streznitve, vendar se jima 
je voznik aktivno uprl in postavil v borbeni 
položaj, zato sta policista uporabila plinski 
razpršilec, fizično silo in sredstva za vezanje in 
vklepanje ter ga na ta način obvladala. Z 
intervencijskim vozilo je bil odpeljan v prostore 
za pridržanje do streznitve na Povšetovo ulico 
5 v Ljubljani. Sledi prijava sodniku za prekrške.

Dne 20.11. so bili policisti obveščeni, da je 
bilo storjeno kaznivo dejanje spolnega napada 
na starejšo osebo v stanovanjski hiši v litijski 
občini, v katero je storilec prišel skozi okno. 
Policisti so z zbiranjem obvestil in operativnim 
delom na terenu še isti dan izsledili osumljenca 
in izvedli postopek.

Dne 21.11. ob 13.30 uri so policisti prejeli 
prijavo o kaznivem dejanju zatajitve. 
Oškodovanec je povedal, da je državljan BiH, 
ki je bil zaposlen pri njemu, v mesecu oktobru 
zapustil delo in mu ni vrnil osebnega avtomobila 
znamke vvartburg LJ E6-85U, katerega je imel v 
uporabi. Oškodovanec sumi, da ga je odpeljal 
v BiH, saj je temu delavcu potekla delovna viza.

Dne 21.11. ob 19.45 so policisti intervenirali 
na Frtici, kjer je nastal spor in prepir med 
voznico in potnikom osebnega avtomobila in 
voznikom minibusa. Prepir je nastal zato, ker je 
voznici, ki je ustavila vozilo, na rahlem klancu 
začelo vozilo voziti vzvratno, zato jo je voznik 
minibusa opozoril z zvočnim znakom. Policisti 
so ju pomirili in napisali prijavo sodniku za 
prekrške.

Litija, 22.11. ob 21.30 uri so policisti 
obravnavali prometno nesrečo na glavni cesti 
Litija-Ljubljana v bližini križišča za vas Jesenje. 
Policisti so ugotovili, da je prometno nesrečo 
povzročila voznica osebnega avtomobila, ki je 
vozila v smeri Ljubljane z neprilagojeno 
hitrostjo, zato je njeno vozilo začelo zanašati. 
Med zanašanjem je zapeljala levo ter trčila v 
zaščitno ograjo in jo podrla v dolžini približno 
20m. Vozilo je zato zaneslo preko ograje in trčilo 
v drevo oddaljeno približno lOm od ceste. 
Nastala je velika materialna škoda. Sledi prijava 
sodniku za prekrške. V tem trenutku je iz 
nasprotne smeri pripeljal voznik osebnega 
avtomobila, ki je zmanjšal hitrost vožnje. Za 
njim je vozil na prekratki varnostni razdalji

voznik osebnega avtomobila, ki je zato trčil v 
zadnji del pred seboj vozečega osebnega 
avtomobila. Pri tem se je eden voznik lažje 
telesno poškodoval. Povzročitelju so policisti 
izdali obvestilo o prekršku in plačilni nalog.

Dne 23.11. ob 7.30 uri so bili policisti 
obveščeni, da je neznani storilec preko noči 
vlomil v osebni avtomobil, ki je bil parkiran na 
Klancu pri Gabrovki. Neznanec je razbil zadnje 
steklo na desnih vratih ranaulta clio in ukradel 
temno rjavo usnjeno torbo z različnimi 
dokumenti. Sicer pa si imeli ta dan policisti 
precej dela z vlomi. Tako so bili ob 7.uri 
obveščeni o vlomu v subaru v Moravčah, ob 
8.30 uri so si ogledali vlom v avtomobil znamke 
audi v Gabrovki.

Dne 24.11. ob 17.45 uri so bili policisti 
zaprošeni za intervencijo v gostinskem lokalu 
na Ponoviški cesti, kjer je razbijal gost. Policisti 
so ugotovili, da je v lokal prišel vinjeni občan, 
ki je od natakarice zahteval, da naj mu postreže 
z alkoholno pijačo. Ker mu natakarica zaradi 
vinjenosti ni postregla, je sam vzel iz vitrine 
steklenico pijače ter udaril po stekleni vitrini in 
steklenico razbil. Pri tem se je porezal, zato je 
bil odpeljan na UB KC Ljubljana, kjer mu je 
bila nudena zdravniška pomoč. Sledi prijava 
sodniku za prekrške in kazenska ovadba zaradi 
poškodovanja tuje stvari.

V soboto, dne 24.11. so policisti na področju 
Litije z namenom ugotavljanja posesti 
prepovedanih drog izvedli poostren nadzor. Pri 
tem so petim osebam zasegli prepovedane 
droge, predvsem marihuano. Skupno so zasegli 
približno 80g marihuane. Poleg tega so policisti 
osebi, ki ni imela kartice zdravljenega 
narkomana, zasegli še metadon. Zoper vse sledi 
prijava sodniku za prekrške.

Dne 30.11. ob 6.30 uri so bili policisti 
obveščeni, da je bilo vlomljeno v lekarno na 
Trgu svobode v Litiji. Policisti so ugotovili, da 
je neznani storilec z izvijačem vlomil skozi 
pritlično okno kuhinje in prišel v notranjost. Iz 
lekarne je neznanec odnesel 180 škatlic zdravila 
tramal.

Dne 30.11. ob 8.30 uri so policisti pohiteli 
na Železniško postajo v Litiji, kjer je prišlo do 
vloma v kiosk oziroma okrepčevalnico. 
Policisti so ugotovili, da je neznani storilec ob 
03.05 uri prišel do vhodnih vrat okrepčevalnice 
in zlomil cilindrični vložek ter tako vrata odprl. 
Ker se je sprožila signalno varnostna naprava, 
je neznanec pobegnil, iz okrepčevalnice pa ni 
odnesel ničesar. Alarm je sicer slišal uslužbenec 
železniške postaje, kije pogledal v smeri kioska, 
vendar ni nikogar opazil. O tem je obvestil

lastnika, ki pa ni prišel na kraj, niti ni o tem 
obvestil policijske postaje. Ko je lastnik zjutraj 
prišel do kioska, je opazil, da je bilo vlomljeno 
in šele tedaj obvestil policijo.

Litija, 1.12. ob 17.15 uri so policisti 
obravnavali prometno nesrečo, ki se je zgodila 
na glavni cesti Litija-Zagoije v Renkah. Voznik 
osebnega avtomobila je vozil v smeri Zagorja z 
neprilagojeno hitrostjo, zato je trčil v betonsko 
škarpo, nato pa iz vozila snel obe registrski 
tablici in odšel neznano kam. Policisti so 
poskrbeli za odvoz osebnega avtomobila, nato 
pa so izsledili še voznika. Odredili so mu 
strokovni pregled, ki pa ga je odklonil. Sledi 
prijava sodniku za prekrške.

Dne 3.12. ob 6.15 uri so bili policisti 
obveščeni, daje bilo vlomljeno v OŠ Gabrovka. 
Policisti so opravili ogled kraja kaznivega 
dejanja in ugotovili, da je neznani storilec s 
primernim orodjem odlomil cilindrični vložek 
na vhodnih vratih in tako prišel v notranjost. 
Neznanec je nato iz priročne blagajne ukradel
184.000 SIT in dva fotoaparata znamke canon. 
Policisti so z zbiranjem obvestil ugotovili, da je 
bližnji sosed ob 3.uri videl, da gori luč v osnovni 
šoli, vendar o tem ni obvestil nikogar.

Z \

I POLICIJA

POLICIJA OPOZARJA
Vse morebitne oškodovance kaznivih 

dejanj ponovno opozarjamo, da o storitvi 
kaznivega dejanja takoj, ko ga ugotovijo 
oziroma zaznajo sum, da je bilo storjeno 
kaznivo dejanje (npr. sprožitev alarmne 
naprave, razbitje okna, neobičajne razmere 
v objektu, ipd.) obveščajo policijo, saj bo 
policija le v teh primerih in pa seveda ob 
sodelovanju občanov lahko uspešno začela 
s preiskovanjem tega kaznivega dejanja, kar 
se je pokazalo že večkrat, nenazadnje tudi 
v primeru tatvine v tUV, saj je policistom 
le zaradi takojšnjega obveščanja in dobrega 
osebnega opisa ter sodelovanje trgovke in 
občanov, osumljenca uspelo izslediti in 
prijeti. Še enkrat več se je pokazalo, da 
uspešnega dela na področju kriminalitete, 
brez sodelovanja občanov in zagnanega 
dela policistov, tudi z uporabo 
najsodobnejše tehnike, ni mogoče izvajati. 
Zato prosimo vse občane, da nam pri tem 
delu pomagajo.

X___________ _________________________ J
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Oglase za Zasavca, ki izide 20.decembra, sprejemamo do petka, 
14.decembra. Oglase, ki so identični, ne objavljamo dvakrat. Prav 
tako ni možna objava oglasov do preklica. Za pravne osebe je 
oglas plačljiv.

CfC
flGPREmičnine
UUCfl I. IVflllfl 7. TRBOVUt 
TčLfflKi 03/$t-!Hti,5i-$$-140
pnoonin, niii(yp, gfinovčiu. mi, poiiovnm pRonoRov.

VIKERDO/ IR PRRCEl

Avtomobili, deli
Prodam Ford Tranzit letnik 80. 

Tehnično pregledan, registriran do 
1.8.2002. v voznem stanju 
podaljšan zadaj 4 kolesa, 
pripravljen za kemping ali prevoz 
9 oseb. Vreden ogleda, cena 2000 
DEM. Tel. 03-56-68-691

Razno
Prsno črpalko Avent ter spalno 

vrečo od 0 do 1 leta. Odejica Škofja 
loka rumene barve. Tel. 031-233- 
495

Prodam etažno centralno peč na 
trda goriva 15000 val. Cena
40.000 SIT

Ugodno prodam mešana drva. 
Cena po dogovoru. Tel. 56-21-843 

Opeko poroterm 11,5 P + E za 
pregradne stene velikosti
11.5x50x23.8, 224 kosov po 150 
SIT. Tel. 031-573-894 

Prodam moško krznjeno jakno 
in usnjeno moško jakno. Tel. 041- 
442-551

Prodam omaro za predsobo. 
Ugodno. Tel. 56-27-171 

Iščemo navijače in navijačice 
stare od 14 let naprej, za navijanje 
na košarkaških tekmah.
Imformacije na: 040-315-836, 040- 
849-306 (Boris), 041-876-798 
(Ivan)

Delo in inštrukcije
Delo na domu dobi oseba iz 

območja Zasavja. Tel. 041-511-646 
Če ste v finančni stiski ali brez 

zaposlitve Infokomerc vam nudi 
vse informacuje o dobrem 
zaslužku, tudi z delom na domu. 
Informacije na tel. 041-747-121

Polaganje stenskih oblog, 
laminatov, ploščice, keramične in 
zidanje s siporeksom! Zelo ugodne 
cene. Tel. 031-472-886

Oddam mizarsko delavnico v 
velikosti 165 m2 in skladiščni 
prostor po ugodni ceni. Tel. 56-69- 
992

Izdelujem načrte na računalniku 
in nudim grafične storitve. Tel. 
031464-118 (Matej)

Živali
Podarimo psičko staro 3 mesece. 

Mati nemška ovčarka. Tel. 03-56- 
30-954

ZAPOSLIMO redno ali
pogodbeno trgovskega potnika na 
področju ZASAVJA za prodajo 
tehničnega blaga, prijave poslati na 
naslov Vafra Commerce, d.o.o., 
Griže 125,3302 Griže,tel.:03/715- 
735

za brezplačni mali oglas ov#v".~
v .............................................  *

U
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Spoštovani!
Bližajo se različne predbožične in novoletne zabave in k zabavam sodi tudi dober prigrizek.
Nobena hrana pa ne nudi popolnega kulinaričnega užitka, če ni zraven tudi pravega vina.

Ker pa včasih z dobrim počutjem popijemo kakšen kozarec več, kot nam dovoljuje zakon, da bi še varno sedli za volan, vam 
mi, kot glavni prevoznik v Zasavju, ponujamo popoldanske, večerne in nočne prevoze z vsžjteoii ali EMUjSEiml avtoDmisč, ali pa

individualno, s

Na voljo imamo turistične avtobuse, minibuse za 32,19,17 ali 12 oseb ter taxi za 6 oseb in 4 osebe.

Pokličite nas, se posvetujte in skupaj bomo našli varno in poceni rešitev!
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Knjižnica Antova Sovreta
Vse otroke vabimo na Ustvarjalno delavnico, ki bo v četrtek, dne 6. 
Decembra 2001 ob 17.30 uri v prostorih Knjižnice Antona Sovreta. 

Vabljeni!

Zasavski muzej Trbovlje
Zasavski muzej Trbovlje vabi na otvoritev razstave Otroški vrtci - 

ustanove za vzgojo in varstvo predšolskih otrok v Hrastniku, 
Trbovljah in Zagorju dne 12. Decembra 2001 ob 18 uri! Razstava bo 
na ogled od 13.12.2001 do 27.01.2002. Torek / sreda / četrtek od 8 - 

18 ure. Ponedeljek / petek od 8 - 12 ure. Sobota 9-12 ure. V času 
razstave bodo za napovedane skupine organizirane ustvarjalne urice, 

za posameznike pa individualne zaposlitve. Informacije dobite po 
telefonu; 03/56 -33- 216 (Nevenka Hacin)!

Dom Franca Salamona
Likovna dela umetnika - slikarja Božidarja Ščurka iz Celja bodo na 

ogled v Domu Franca Salamona v Trbovljah v dopoldanskem in 
popoldanskem času in to: od 5. Do 14. Decembra 2001, vsak dan od 

7 do 19 ure.

Ihristično društvo Trbovlje
Odločite se in priključite se našim članom Turističnega društva in 
prispevajte svoj vložek k razvoju turizma v Trbovljah. Oglasite se v 

Informacijski pisarni Turističnega društva (nasproti Veleblagovnice - 
bivši zdravstveni dom) in se včlanite v naše društvo.

Gostilna pri Vidrgarju
Vabi vse ljubitelje smučanja na smuko. Smučišče obratuje vsak dan 

med deveto in sedemnajsto uro. Informacije dobite na telefonu 03-56- 
75-150 in 03-56-75-272

Možu, atiju, dedi ju ter tastu

Francu Ravnikarju želimo ob njegovem 

60. rojstnem dnevu vse najboljše veliko 

sreče in 2dravja v krogu najbljižjik.

Vsi njegovi!

Zveza likovnih društev Slovenije
Vabi v sodelovanju z Relikom Trbovlje v četrtek 6.12. ob 18 uri na 

prireditev likovnega natečaja z naslovom Zlata plaketa. Podelitev bo 
potekala v likovni galeriji v delavskem domu. ^

Literarni večer ob ziherci
Odbor za literarno dejavnost pri Društvu upokojencev Trbovlje 

organizira v četrtek 6.12. ob 17 uri literarni večer. Večer bo potekal v 
dvorani Društva upokojencev Trbovlje na ulici 1. Junija 16. -]-L

Turistično društvo Trbovlje
Vabi na zaključno turistično prireditev z naslovom Zlata vrtnica. 

Prireditev bo v petek 7.12. ob 18 uri v gledališki dvorani Delavskega 
doma Trbovlje. V programu bodo nastopili Delavska godba Trbovlje, 

moški pevski zbor Zarja in mešani pevski zbor Akademik.
TL.

KNJIŽNICA TONETA SELIŠKARJA 
MLADINSKI ODDELEK 
SREDE V DECEMBRU 

ob 17. uri
SREDA 12.12.2001

Pravljična ura za otroke, stare 6 do 10 let 
PSA PA ŽE NE!

Laura si je možno želela psa, a njen oče je bil odločno proti.
Ali je Laura dobila pasjega prijatelja ali ne, boste izvedeli na pravljični

urici.
SREDA 19.12.2001

Kreativna delavnica za otroke,stare 5 do 11 let 
NOVOLETNE VOŠČILNICE

(Ker je število sodelujočih omejeno, prosimo za predhodne prijave v 
knjižnici ali po telefonu.)

LEPOVABUENI!

Ljubezen!
Ti besedi mi zveni tileo čudovito, dl menim/ 
Vse, kar izviri iz ljubezni, 
mon biti priv tiko čudovito!

(Dmte)

V petek, 30. novembra 2001 

je luč sveta ugledala Pia Cerar.

Ob tej priložnozsti iskreno čestitamo 

staršema Gabi Kodrman in Dejanu Cerarju, 

ter mladi družini želimo veliko radosti 

na življenjski poti.



ZA VAS ZE12 LEI POSLOVNI IMENIKI
SLOVENIJA TEL^
UMNEM
Tel.: 01/436 53 90, fax: 01/436 85 20, www.rumenestraRi.coni

I N T E R 
MARKETING

http://www. radio-trbovlje.si

VABLJENI
NA DEGUSTACIJO VIN

V soboto 08. 12. 2001, med 9k in 12k 
Vinogradništvo Gaube, Svečina.

V soboto 15. 12. 2001, med 9k in 12k 
Istenič penine, Bizeljsko.

Bogata ponudba vrhunskih vin 
DARILNI PROGRAM

E lltOTIt A D E ™NrEO
Prešernova 37, ZAGORJE; tel.: 03/56 69 990; www.eurotrade-sp.si 

* AKCIJA AVTOAKUSTIKE-demonstracije, montaža, 10 letne izkušnje

* GSM TELEFONIJA-naročniška razmerja, paketi, 
AKCIJA GSM telefonov

\ %
6BB

* HI-FI ZVOČNIKI-akcija zvočnikov - domači kino

* OSTALO-walkmani, CD plošče, slušalke,...

\
šimoblt

Delovni čas: 9.”-12.°" On 16.“-19.” 
sobota 9.”-12.”
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22.3.-20.4.

Pogosteje 
boste v druž
bi, zato bo
dite zmerni 
pri pitju al
koholnih 
pijač. Deže
vati bodo

21.4.-21.5.

22.5.-21.6.

začela prva priznanja za dobro 
opravljeno delo. Bodite razumevajoči 
s partnerjem in pazite, da se zaradi 
nesporazumov ne boste zatekali k 
zapravljanju. Št.: 9.

Na misel vam 
bodo prišle 
nenavadne poti 
do denarja. 
Lahko pa se 
zgodi tudi, da 
boste z lahkoto 
zamenjali 
službo za tako 

za boljšo plačo. Zadovoljni boste z 
družinskim in ljubezenskim življenjem. 
Št.: 15.

Posvetite se 
karieri in naredite 
vtis na nadrejene. 
Ugledali boste 
enega od izhodov 
iz slepe ulice, v 
kateri ste tičali v 
depresivnem 

razpoloženju. Začeli boste dobivati 
zapoznela izplačila. Št.: 20.

Z lahkoto 
boste prišli do 
denarja. Kljub 
vsemu pa
skušajte večji del 

i svojega časa 
posvetiti part
nerju, samski 
Raki pa

zapeljevanju. Kar pogumno, upseh ne 
more izostati, pa še samozavest boste 
tako okrepili. Št.: 3.

Počasi 
boste končno 
prišli do denar
ja ali lastnine, 
ki vam pripada. 
Domači vas 
bodo prijetno 
in neprijetno 
presenečali.
Ohranite mir

no kri! Uživajte v prerojenih 
pamterskih odnosih. Čas je, da se 
naučite mimo in strpno pogovarjati z 
domačimi. Št.: 15.

Skušajte pozabiti 
na skrbi in mirno 
uživajte v Ijubez- 
ni.Tudi družabno 
življenje doživlja 
nesluten razmah. 
Pazite le, da ne boste 
zaradi tega popustili v 

službi. Delo namreč mnogim od vas 
pomeni užitek in najvišjio vrednoto. 
Št.: 23.

22.6.-23.7.

24.7.-23.8.

24.8.-23.9.

/s/latipot do z razmomprav-

ta/lo nečftris&dnOj dotisdatisin&e, <? so-&tiddo,
DŽELAL-ED-DIN / RUMI 

Od 18.11. do 2.12.2001 je bilo rojenih petnajst »sadov« ljubezni, 
šest fantkov in devet deklic.

18.11.
Irena Štusej, Vreskovo 83b., Trbovlje sin Vid Cestnik
19.11.
Anita Jerman, Dobrljevo 15., Čemšenik hči Nastja Berdajs
20.11.

Meldina Pervanič, Žabjek 23., Trbovlje hči Mirnes 
Mihaela Železnik, Naselje Heroja Maroka 11., Sevnica hči Katja 

Močivnik 
21.11.

Tanja Butara, Polje 10b„ Zagorje hči Tinkara 
22.11.

Andreja Bezgovšek, Polana 36., Jurklošter hči Zala 
Zdenka Mirnik, Zadobrova 58., Škofja vas hči Nika
24.11.
Jolanda Mohar, Titiva 32., Radeče sin Janoš
25.11.
Karmen Marcius, Orehovica 7„ Izlake sin Primož Jakoš 
28.11.
Nataša Knol, C. 15 aprila 4, Kisovec hči Kirn Kurež
29.11.
Suzana Titovšek, Žebnik 52., Radeče sin Denis
30.11.
Darja Centrih, Vrhe 8., Čemšenik hči Eva Veteršek 
Gabi Kodrman, C. 9. Avgusta 63., Zagorje hči Pia Cirar 
1.12.

Škoberne Jazbinšek Marjetka, Lažiše L, Dobje sin Urban Škoberne
2.12.

Anita Klančišar, Potoška vas 32., Zagorje sin Rožle Pavšek

trgovina

Saša Pegan s.p
Kisovec, Rudarska c.3
Tel.: 03/56-71-303

Cvetje, 

darila...

odpiralni čas: 
od pon. do petka 16-18 

sobota 9-12 
nedelja 10 -12

aorao?

24.10.-22.11.

23.11.-22.12.

Poskusite se 
zbrati in izpeljati 
visokoleteči pro
jekt do konca. 
Tudi če boste 
prestali nekoliko 
niže, bo to še 

24.9.-23.10. vedno uspeh. 
Imeli boste srečo! Dobro bi bilo le, 
če bi pomislili tudi na
izobraževanje, če že imate čas na 
voljo. Št.: 1.

Razmere na 
/j delovnem 

r ~ mestu se bodo 
uredile. Tudi 
sami boste s 
svojim smislom 
za humor vnesli 
več harmonije v 

kolektiv. Dobro bi vam delo krajše 
potovanje v dvoje. Št.: 21.

Ujeli se 
boste s prija- 
telji, malce slab- 

^ še pa se boste
razumeli s 
partnerjem, ki 
bo nedostopen 
ali pa se bo 
zatekel v 

najrazličnejše odvisnosti. Bodite 
potrpežljivi! Z denarnimi zadevami 
ne boste imeli večjih težav. Št.: 14.

Svoj voz 
boste potegnili 
iz nehrmonič- 

,, nih odnosov.

^'v|jenje bo
)CfO''Pokazalo svojo 

svetlješo stran, 
vi pa smisel za 
humor. Pri delu 

boste tako uživali, da vam enkrat 
mora uspeti povečati svoj 
dohodek. Št.: 27.

Sezona 
ženitnih ponudb 
se bo odprla. 
Samski boste 
začeli intenziv
no spoznavati 
primerne 
partnerje, drugi 
pa boste resno 

razmišljali o poroki. Nekateri pa 
boste res morali začeti znova. Št.: 
24.

Prepričani 
ste, da imate 
pravico do 
počitka. Kljub 
temu vam bo 
na področju 
kariere šlo vse 
kot po maslu. 
Prijatelji vam 
ne bodo prav 

nič zamerili, če se boste umaknili 
in posvetili partnerju. Št.: 5.

23.12.-20.1.

19.2.

20.2.-21.3.



NAGRADNA KRIŽANKA ^ NAGRADNA KRIŽANKA

oi ovARČEK- AKITA: japonska luka BAAL: semitski bog
FES: maroško mesto PIKET: igra s kartami ŠELAK: smola indijskih dreves

Uicotfka
ČELADA
Oče se jezi nad hčerjo, ki hodi z 
motoristom:
"Le kako si lahko zanosila?"
"Tudi meni ni jasno. Saj mi je 
vendar ves čas trdil, da se mi s 
čelado na glavi ne more nič 
zgoditi."

TIŠINA
Martin je imel štiri leta, ko ga je 
mama prvič peljala v cerkev. Prej 
mu je rekla, da mora biti čisto tiho, 
ker se v cerkvi ne sme govoriti. Čez 
nekaj dni sta se sprehajala po ulici 
in srečala župnika. Martin se mu je 
pohvalil, da je bil v cerkvi pri maši 
in da je bil čisto tiho.
"Zares? In kako se ti je zdelo?" 
"Lepo, vendar bi bilo še lepše, če bi 
tudi vi ubogali."
"Ne razumem?"
"A ne veste, da se v cerkvi ne sme 
govoriti?"

MAH
"Zakaj je naš predsednik tako 
majhen?"
"Ne vem."
"Zato, ker mu je mama vedno 
govorila: Milanček, le jej, da boš 
velik in močan. In ko boš velik, boš 
moral veliko delati."

BREZ MOJE
Haso je prosil za slovensko držav
ljanstvo in eden izmed pogojev je 
bil tudi opravljen preizkus iz 
slovenščine. Profesor mu je naročil: 
"Napišite, prosim, pravilno 
pregovor 'Brez muje se še čevelj ne 
obuje’."
Haso je napisal: 'Brez Muje se še 
čevelj ne obuje.’

Angleška kraljica Elizabeta I., 
ki je živela v 16. stoletju, je 
vsako dopoldne telovadila in 
plesala. Še posebej rada je 
imela živahen italijanski ples 
z imenom galiarda.

*****
Pred časom se je približno ti
soč uslužbencev ameriškega 
podjetja Boeing zbralo na le
tališki stezi, ki sodi v sklop 
podjetja, in s svojimi telesi 
oblikovalo živo letalo. Na ta 
način so hoteli tudi sami pris

pevati k uspešnejši promociji 
novega letala Boeing 757- 
300.

*****
Strokovn jaki ocenjujejo, da je 
v zadnjih 10.000 letih, ko so 
ljudje postopoma opustili no
madski način življenja in sc 
ustalili, na Zemlji obstajalo 
skupno prek 500 različnih ci
vilizacij.

*****
Prve pluge so začeli uporab
ljati okrog leta 4000 pr.n.š. v 
Mezopotamiji. Vodili so jih 
ljudje, vleklo pa govedo, ka
teremu so jih pritrdili kar na 
roge.
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NAGRADNA KRIŽANKA
REŠITEV OZIROMA GESLO 

nagradne križanke pošljite do 
20.12.2001 na naslov: UREDNIŠTVO 
ZASAVCA, Cesta 20. julija 2c, 
Zagorje ob Savi, s pripisom 
"NAGRADNA KRIŽANKA ST.24/ 
2000". Fotokopij ne upoštevamo. 
Torej morate ob pripisu dodati še 
številko križanke (ki je ista, kot številka 
časopisa) zaradi tega, da potem lažje 
razvrščamo rešitve križank, ki jih na 
naš naslov prihaja ogromno. 
Opozarjamo vas, da rešitve gesla, ki jih 
boste napisali na dopisnico, ne bomo 
upoštevali. V poštev bodo prišle le v 
primeru, da bo na njih izrezek gesla iz 
Zasavca!

Izžrebanci nagradne križanke 22/ 
2001, nagrade prispeva Zasavc;

TRBOVLJE
Ob četrtkih

6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 

Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorje ve 

minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila

12.00 Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 

13.15-13.55 Servis, popevka in viža dneva, 

radijsko popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 

15.20 Muzika-Muzika 16.00 Servis 16.15 

Prodaja po telefonu 17.00 Poročila 17.10 

Ob Savi navzdol 18.00 Ob Savi navzgor 

18.30 Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 

Živ večer ob živem radiu 00.00 Noč z radijem 

(do 6.00)
0b petkih

6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 
z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 9.15 Prodaja po 
telefonu 10.00 Redaktorjeve minute 10.05 
Radio na terenu 11.00 Poročila 12.00 
Glasbeni koledarček 13.00 Poročila 13.15- 
13.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17.10 Mladinski val 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

0b sobotah
7.00 Dobro jutro 7.15 Jutro z ... 7.45 

Časopisje 8.00 Letni časi na Radiu Trbovlje
9.00 Poročila, popevka tedna 10.00 
Kramljanja 11.00 Teden bil je živ 12.00 
Kuhajmo z dušo 12.30-13.00 Poročila 13.55 
Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.30 
Glasbeni koktail 16.00 Moda, servis 17.00 
Poročila 17.10 Sobotno popoldne 18.30 
Servis 18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer 
ob radiu 00.00 Noč z radijem (do 8.00)

1. Meri Skubic, Prvomajska 3,
Litija

2. Jaka Mars, Trg na stavbah
11, Litija

3. Marko Podkoritnik, Novi
Log 11, Hrastnik

Nagrade, ki vas čakajo:
1. Praktična nagrada: Družinski stu

dio Las
2. Praktična nagrada: Družinski stu

dio Las
3. Praktična nagrada: Družinski stu

dio Las
Vsem izžrebancem čestitamo!
Nagrade oz.potrdila lahko dvignete 

na uredništvu časopisa Zasavc, C. 20. 
julija 2c, Zagorje od 6.12.2001 do 
14.12.2001. S seboj prinesite osebno 
izkaznico in davčno številko.

0b nedeljah
8.00 Dobro jutro 8.15 Duhovna misel 

8.30 Servis, dežurstva, cicivrtiljak 11.00 
Tedenski barometer 11.10 Viža tedna 12.00 
Večno zelene 13.00 Čestitke poslušalcev, 
radijsko popoldne 14.00 Horoskop, 
kramljanje, zanimivosti 15.00 Prodaja po 
telefonu 15.20 Pregled dogodkov doma in 
po svetu 16.00 Prodaja po telefonu 17.00 
Gost, kramljanje 18.00 Zasavskih 5+5 19.00 
Večer ob radiu 00.00 Noč z radijem (do 6.00)

0b ponedeljkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 11.00 Poročila 12.00 Gostje - 
glasbeniki 13.00 Poročila 13.15-13.55 
Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Želeli ste... 17.00 
Poročila 17.10 Radio na obisku 18.00 
Polonina kramljanja 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

0b torkih
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila 
12.00 Servis 12.55-13.00 Poročila 13.15- 
13.55 Servis, popevka in viža dneva, radijsko 
popoldne 15.00 Zasavski dnevnik 15.20 
Muzika-Muzika 16.00 Servis 17.00 Poročila 
17.10 Šport na Radiu Trbovlje 18.30 Servis 
18.45 Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 
00.00 Noč z radijem (do 6.00)

Ob sredah
6.00 Dobro jutro 7.00 Poročila 7.15 Jutro 

z ... 7.45 Časopisje 8.00 Tema, servis 9.00 
Poročila, tema in glasba 10.00 Redaktorjeve 
minute 10.05 Radio na terenu 11.00 Poročila
12.00 Društvo prijateljev malih živali, servis
13.00 Poročila 13.15-13.55 Servis, popevka 
in viža dneva, radijsko popoldne 15.00 
Zasavski dnevnik 15.20 Muzika-Muzika
16.00 Servis 17.00 Poročila 17.10 
Upokojenci med nami 18.30 Servis 18.45 
Zadnja poročila 19.00 Večer ob radiu 00.00 
Noč z radijem (do 6.00)

* Obvestila - načeloma vsako uro pet 
minut pred polno uro med 8.00 in 19.00

STLDlt)
Cesta zmage 65,1410 Zagorje

DELOVNI ČAS

PONEDELJEK • PETEK 7.00.20.00

SOBOTA 7.00-12.00

NEDELJA IN PRAZNIKI ZAPRTO

TELEFON: (03)5664- 186

[p [& (D (tj (ft & M
3 [fxl ®
Kino Zagorje

6.12. - 11.12. ATLANTIDA - IZGUBLJENO CESARSTVO 
(ameriški, animirani film), pon., tor., čet., sob. ob 17.00 in ned. ob 
15.00; 6.12. - 9.12. MUNJE Gugoslovanska komedija), čet. ob 19.00 
in ned. ob 17.00; 7.12. LABODJE JEZERO (Baletna predstava GŠ 
Zagorje), obl9.00; 8.12 - 11.12 MOULIN ROUGE (ameriška 
glasbena drama), pon., sob. ob 19.00; 13.12 - 17.12 ZVERINA 
(ameriška komedija), čet., pet., pon. ob 17.00; 13.12 - 18.12. HITRI 
IN DRZNI (ameriški akcijski film), čet. in ned. ob 19.00 in tor. ob 
18.00; 15.12 PREDNOVOLETNI KONCERT MPO VIVA 
ZAGORJE ob 19.00; 18.12 KRUH IN MLEKO (slovenska drama), 
ob 20.00; 19.12 MAČKE IN PSI (ameriška komedija), ob 17.00; 
19.12 - 20.12 VITEZOVA USODA (ameriški pustolovski film),sre!, 
čet. ob 19.00;

Kino Izlake
9.12. MUNJE Gugoslovanska komedija), ned. ob 19.15; 16.12. 

ZVERINA (ameriška komedija), ned. ob 19.15;
Kino Trbovlje

6.12. - 10.12. SLADKI NOVEMBER, čet. ob 19.00, pon. ob 
20.00; 6.12 - 9.12. VITEZOVA USODA (ameriški pustolovski film), 
čet. in ned. ob 19.00; 9.12. NEVIDNI CIRKUS, ob 21.00; 11.12. -
16.12. AMERIŠKA LJUBLJENCA (ameriška komedija), tor. ob 
20.00, sre. ob 18.00 in 20.00, pet. ob 18.00, ned. ob 19.00; 12.12. -
17.12. KAJ ŽENSKE LJUBIJO (ameriška komedija), pet. ob 20.00, 
ned. ob 21.00 in pon. 20.00; 16.12. - 17.12. ATLANTIDA - 
IZGUBLJENO CESARSTVO (ameriški, animirani film), ned. 17.00 
in pon. 18.00; 18.12 - 19.12. PREDEN SE ZNOČI (drama), tor.
18.00 in sre. 20.00; 20.12. JE SPLOH LAHKO ŠE SLABŠE 
(ameriška komedija), čet. ob 18.00 in 20.00;

Kino Hrastnik
6.12. MOJ VRAŽJI PRIJATELJ (ameriška komedija), ob 17.00;

6.12. - 9.12. MUNJE Gugoslovanska komedija), čet, sob., ned. ob 
19.00; 7.12. - 9.12. AMERIŠKA PITA 2 (ameriška komedija), pet.
17.00 in 19.00, sob., ned. 17.00; 12.12 - 16.12. LUKNJA (ameriški 
psiho triler), sob., čet., sob. in ned. ob 19.00; 14.12. - 16.12. FILM 
DA TE KAP (ameriška komedija), pon. 17.00 in 19.00, sob., ned. ob 
17.00; 19.12. PREPRODAJALCI (ameriški triler), sob. 19.00;

Kino Dol pri Hrastniku
7.12. MOJ VRAŽJI PRIJATELJ (ameriška komedija), pet. 18.00;

14.12. LUKNJA (ameriški psiho triler), pet. ob 18.00.
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Zasavc _ eva „ ŽIVA MEJA „ ... Prav grozljivo nerazumljivo je, kako 
znajo politični vrhovi na obeh strani reke Kolpe, (ti naj bi vendar nekako 
bili najbolj poklicani za to, da ustvarjajo ozračje med obema, nekoč bratskima 
narodoma, mar ne!??), ustvarjati nezaupanje, dvom, skepso in celo sovražne 
nagibe okoli zadev, kijih ..navadni,, državljani iz obeh strani te nesrečne 
meje, pa naj so bili problemi še tako zaostreni, nazadnje brez zamere in 
po zdravi kmečki pameti rešujejo z kozarčkom rujnega. Ker so ti ..navadni,, 
ljudje pač spoznali, da je življenje v dobrososeskih odnosih za njihovo 
lastno preživetje osnovnega pomena. Tako navadni državljani. Da so pa 
do tega spoznanja prišli jih je prisililo življenje, človeški pranagon po 
preživetju, stoletja medsebojne pomoči, sodelovanja v dobrem in zlem in 
nenazadnje potreba po medsebojni ljubezni!! Osnovni problem pri 
današnjem reševanju državnih mejnikovpa leži in je samo v tem, da so 
do tega spoznanja rabili bistveno več kot deset let...

Z^C-ev AKVAREALIST ADOLF HITER ... Za dosti ljudi velja, da se 
jim zdi sila nenavadno, kako je lahko nek slikar, tudi akademski, po drugi 
strani vojak. Poskušal sem jim po svojih najboljših amaterskih močeh 
razložiti, kako ti dve dejavnosti pravzaprav niti ne izključujeta ena drugo 
- obe se, namreč, bavita z istim izhodiščnim problemom - prostorom. 
Vojna se vedno, ampak vedno, vodi na račun osvajanja in obrambe nekega 
prostora. Na tak ali drugačen način. S takšno ali drugačno tehniko. Ali, 
če hočete drugače, s takšno ali drugačno taktiko. Kajti le prostor je v 
slikarstvu osnovni medij ...

ZXSAVC-ev „ OSAMA BIH LADEN „ ...Napad na Svetovni trgovinski 
center je več kot očitno pokazal, pa si mi to hočemo priznati ali ne, proti 
komu so se v zaključnih operacijah borile sile SFOR-ja v BiH ...

ZASAVC-ev ,, POSTLAN EC NAJ BO „ ...Iz zaspanih lokalnih skupnosti, 
iz hribov in dolin so se, se in se bodo v parlament za(š)tekali dobri 
možje in žene, ali obratno. Ljudje, ki so pripravljeni za domovino žrtvovati 
tudi svoje življenje. Mislim seveda privatno življenje, da ne bo pomote ... 
V parlamentu potem odločajo o stvareh, ki z njihovimi lokalnimi 
skupnostmi, ki so jih volile v ta parlament v bistvu nima nobene zveze. 
Kot so nakupi reaktivnih letal, luksuznih blindiranih BMW-jev, Audijev, 
mercedesov, rezidenc, vil, arhipelagov, na očeh javnosti se deli ali bolje 
krade, državno premoženje za katerega so padala življenja. Dalje, odločajo 
o sindikalni ceni hrane v parlamentarni menzi in tu so še, seveda, potni 
stroški ...in da se ne pozabi, odločajo tudi o višini lastnih plač in vseh 
bonitet, ki jim pritekajo. Kdo pa bo? če ne oni, ki so najvišja izvršilna
oblast. „Po ustavi..... Na očeh naroda se odkupujejo rezidenčne vile po
večkrat nižji od realne cene. Ustvarjajo se sumljive firme, dvoličnost take 
politike javnosti ne moti več. V roku manj kot štirih let pridejo ti ljudje 
tako do enormnega premoženja, po izteku njihovega mandata pa brez 
sramu še leta molzejo državo za pritekline, ki jim ,,po ustavi,, pripadajo. 
Zato se ni čuditi, zakaj se ti možje in žene s takim žarom trudijo po 
svojih najboljših močeh takšno isto življenje blagostanja ustvariti tudi 
svojemu narodu. Do sedaj ostaja vse samo na trudijo ...

Še malo pošte. Dr. Rupel sprašuje: „Dragi Perkmandeljc, poglej. Več 
kot milion Slovencev trpi od alkoholizma. Kam nas vendar to pelje?,, 
Milion se jih opijanja in zato posledično ne trpijo od tistega, za čemer trpi 
ostali milion ...

Lea iz Hrastnika sprašuje: „Zakaj vendar je slovenskim ženskam tako 
težko najti nežnega, pazljivega in ljubečega moškega?,,

Zato, ker taki že imajo svojega fanta.____________________________

In še Mlakarjev predlog meseca. ..Kako bi se dala cesta Celje-Ljubljana 
zgraditi v roku 6 mesecev?,.

Tako, da Papež izrazi željo 25. Maja 2002. popeljati se po tej cesti...

Iskrice Igorja <>ošteta
NI DOVOLJ BITI LE STROKOVNJAK

Se še spomnite, kako so mnogi poskočili, ko seje za časa Bajukove 
vlade na direktorsko mesto RTH povzpel »ne naš« Janez Lipec 
(SLS+SKD). Kaj pravite, se bo sedaj kdo oglasil, ko sta si LDS z 
Alešem Bergerjem in ZLSD z Zdravkom Stradarjem razdelili dve 
vodilni mesti v taistem RTH-ju? Direktorskega in namestniškega. 
Kje pa, glavno, da sta »naša«.

PRED »DOMAČIM« DVORIŠČEM STOP
Pa so protestirali, zaenkrat še opeharjeni presežni delavci Mehanike 

Trbovlje, kar na bližnjem otroškem igrišču. Na domačem (nekaterim 
je bil domač več kot 25 let) jim vodstvo namreč ni dovolilo 
protestirati.

»Če se že vodstvo gre z nami igrice, se mi ne gremo!« so razočarani 
dejali protestniki in vodstvu marsikaj (nič kaj otročje) očitali.

Mimogrede, zasavske župane (protesta se niso udeležili- se rajši 
pokažejo na veselicah, raznih otvoritvah in na drugih prijetnejših 
prireditvah) so pozvali, naj del denarja iz naslova »zasavski zakon« 
porabijo za njih in podobne ljudi v stiski in malo manj za prenove 
občinskih poslopij.

JANEZA RUGLJA NESTRPNE IZJAVE
Zaradi razpihovanja verske in drugačne nestrpnosti (nestrpnih 

izjav do žensk, homoseksualcev, muslimanov v intervjuju, ki ga je 
dal za revijo Sodobnost), je društvo Škuc dr.Janeza Ruglja ovadilo. 
In kaj je izjavil v reviji Sodobnost najbolj znani slovenski psihiater? 
Navajam nekaj njegovih izjav, da boste lahko sami presodili, da je 
še kako prav, da ga je doletela ovadba.

O ženskah: »Ženska pri terapiji lahko uspe samo, če je lepa in 
bogata. Če to ni, se z njo ne bo nihče ukvarjal. Noben psihoterapevt 
nima takšnih muslimank na kavču, zavoženih. Samo lepe in bogate.«

O homoseksualcih: »Homoseksualci so suhe veje. So marginalci. 
Zame so homiči protinaravni, izvržek narave.«

O samomoru in ostarelih: »Nekateri v plenicah čakajo na smrt, 
pravi človek napravi samomor.«

Njegove nestrpne izjave ne potrebujejo komentaija!

AMERIŠKI IN NAŠI MEDIJI
Neverjetno, koliko kritik so s strani naših medijev in njihovih 

urednikov deležni ameriški mediji. Kot da bi bili naši boljši. Kje pa, 
še slabši so. Pri nas mimogrede ne premoremo niti enega provladnega 
medija ali pa so to mediji (pretežno novi) z nizko naklado. Poleg 
tega pa ima v večini vseh, največji lastniški delež država s svojimi 
skladi. Mislite, da je tudi v ZDA tako? Nikakor ne.

ALKOHOL IN ŠPORT
Končno se je oglasil kakšen športni funkcionar in nalil čistega 

vina. Sam sem o alkoholizmu med športniki v kolumni pred leti že 
pisal. Nekateri (o katerih pa nisem pisal) so se v njej prepoznali. 
Tokrat pa se je v Ekipi oglasil hrvaški- takrat še- trener NK Mure 
Luka Bonačič: »Za slabe rezultate moštva je kriv alkoholizem. Trdim, 
da 60 % igralcev uživa alkohol.« To je povedal in bil zamenjan.

Igor Golte



Paket premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav vam omogoča, da celovito 
zavarujete premoženje svoje družine. Oblikujete ga po svojih željah in potrebah, 
v njem pa lahko združujete tako nova kot tudi že sklenjena zavarovanja.

Odločitev za sklenitev premoženjskih zavarovanj v paketu je razumna predvsem 
iz treh razlogov:
• s paketom pridobite paketni popust,
• vsa zavarovanja sklenete hkrati,
• izkoristite zelo ugodne plačilne pogoje.

Tako boste prihranili denar, čas in odvečne skrbi. Najbolj dragocen pa je četrti 
razlog. S paketom premoženjskih zavarovanj Zavarovalnice Triglav boste 
pripravljeni na vse.

Pripravljeni na vse. triglav premoženje
zavarovalnica triglav,d.d.



Varcujmo s ti

Tolarska varčevalna knjižica 
z napovedjo dviga 31 ali 91 dni

Devizna varčevalna knjižica 
z napovedjo dviga 31 ali 91 dni

Rentno varčevanje

Srebrno obročno 
varčevanje

banka zasavje
Banka Zasavje d.d., Trbovlje,
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

Trg revolucije 25 c, Trbovlje
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V letih, ki prihajajo, bo svet doživel verižno reakcijo drastičnih sprememb, vse do poslednje. 
Ugasnili bodo vsi odnosi tukajšnjih predstav in vsi odsevi tukajšnjih prostorov, ki jih riše čas

v loku samoohranitve. In ta knjiga je živa priča teh dogodkov.
Dr. Manca Košir je o knjigi zapisala: 

Ko pa pride on, Duh resnice, vas ho uvedel v vso resnico (Jan 16,13), je moto večkrat 
ponatisnjenega Groharjevega prvenca Človek. Mar zdaj ta duh prihaja, kar obeta ambiciozni 
naslov Duh resnice? Čas kliče, naj hi prišel. Treba je odmreti, da hi se lahko resnično rodili: 

v polnino bivanja, v predajajoča razmerja in notranji mir. V ljubezen. Vedno smo tukaj in 
zdaj, pretekli in prihodnji čas sta le v naši predstavi. V predstavah pa ni resničnega življenja 

in zato ne možnosti za utripanje žil, polnih bivanja. Pred tem, pred resničnim življenjem in 
obličjem bližnjega je treba obstati. In sprejeti vse. Ter se od vsega posloviti. Od samega sebe, 
svojega ega in lastne volje. Kajti, kot pravi Grabar, "zgodbe si človek ne more nikoli pisati 

sam, vedno mu jo pišejo drugi. Na to zgodbo pa lahko pristane ali ne. Po svojem miru bo
vedel, kako je ravnal."

Knjiga Duh resnice Knjižica Duh resnice

Format 15,5 x 22 cm 
Obseg 196 strani 

Ščitni ovitek je izdelan v likovni podobi Duh 
resnice. Na notranjih zavihkih sta navedeni 
recenziji dr. Mance Košir in Andreje Rihter, 

ministrice za kulturo. Na polici v vaši 
knjižnici si Duh resnice v času, ki prihaja, 

zagotovo zasluži posebej izbrano intimno 
pozicijo. Sledil mu bo Človek iz 90- 
ih (ponatis večkrat natisnjene vsebine, 

izdaja v novi likovni podobi) in s 
tem v knjižni zbirki Duh resnice 
zasedel naslednje mesto. Čudeži 

prostosti bodo odkrivali 
skrivnost človekove notranjosti 

tudi po njem. In sledi 
ostajajo...

Format 11 x 15,5 cm 
Obseg 196 strani 
Brez ščitnega ovitka 
Na vlaku; v avtobusu; na izletih in 
službenih potovanjih; v trenutkih, ko ga 
potrebujemo; v dobrem in zlem... 
Povsod nas bo spremljala žepna izdaja 
vsebine Duh resnice.
V času, ki prihaja...
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Daritev Duh resnice

Poslovnim partnerjem, prijateljem in vsem drugim, ki jih imamo 
radi večkrat želimo darovati. Kaj ...? Kako daritev aranžirati...? 
Duh resnice vam omogoča oboje. Izvirna vsebina in ekskluzivna 
embalaža.

Voščilnice / dopisnice Duh resnice

Kadar ne darujemo, je lepo, ča vsaj voščimo...

Namizni koledar Duh resnice

dimenzija 270 x 140 x 37 mm, vsak teden nova misel iz 
knjige Duh resnice, v čmo-sivi barvni kombinaciji, 53 

listov - tednov, dnevni umik od 7.00 do 19.00 ure, 
slovenska in angleška imena mesecev in dnevov v tednu, 
označeni tedni v letu, seznam praznikov in dela prostih 

dni v evropskih državah, označena imena svetnikov, 
označene lunine mene, na vsakem listu tudi 3-mesečni 
pregled, vezava s Spiralo, možna izdelava naslovnega 
lista z reklamno vsebino naročnika, prostor za dotisk 

logotipa 270 x 30 mm. Izdelava po naročilu za količino
nad 200 kosov.

Količinski popusti
100 kosov.......30%
50 kosov......... 25%
20 kosov......... 20%
10 kosov..........15%
5 kosov............10%

Podatki za naročanje!
Knjiga "Duh resnice": 3.990,-SIT (DDV vključen)
Priročnik "Duh resnice": 2.990,-SIT (DDV vključen)
Knjiga + priročnik "Duh resnice": 7.990,- SIT (v darilni embalaži) 
Namizni koledar "Duh resnice": 990,-SIT (DDV vključen) 
Voščilnice "Duh resnice": 200,-SIT (DDV vključen)

ZALOZBA
(i Založba Ljubljana 
Linhartova 40, p.p. 5736, 1001 Ljubljana 
tel. 01 438 56 50, fax. 01 438 56 54 
E-Mail: info@grafex.si, Http: www.grafex.si 
Založništvo je nova dejavnost Poslovne skupine 
GRAFEX. S svojim proznim prvencem Duh resni 
avtorja Grabar Andreja vstopamo tudi na podi 
knjigotrštva ambiciozno in z velikimi koraki 
www.duh-resnice.com


